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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
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PARTER (antal tilltalade 1) 
  
Klagande och motpart (Åklagare) 
Kammaråklagare Lisa Åberg 
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Malmö åklagarkammare 
  
Klagande och motpart (Tilltalad) 
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Ombud och offentlig försvarare: Advokat Joel Apitzsch 
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SAKEN 
Mord m.m. 
_____________________________ 
  
HOVRÄTTENS DOMSLUT 
  
Hovrätten fastställer tingsrättens domslut i ansvarsdelen men förordnar att böterna ska 
anses helt erlagda genom frihetsberövandet i målet.  
 
I övrigt gäller tingsrättens domslut.  
 
Joel Apitzsch får för försvaret i hovrätten ersättning av allmänna medel med 452 180 kr. 
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21 kap 1 § offentlighets och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta att vara tillämplig 
på stillbilder (tingsrättens aktbilaga 564 sidorna 535-555) samt förevisad övervaknings-
film från mordet och bilder från obduktionen, som lagts fram vid hovrättens förhandling 
inom stängda dörrar.  
_____________________________ 
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YRKANDEN I HOVRÄTTEN 

Åklagaren har yrkat att hovrätten dömer Taha El Ali för mord, medhjälp till mord, för-

beredelse till mord eller stämpling till mord i nu nämnd ordning. Hon har i hovrätten 

justerat gärningsbeskrivningen beträffande Taha El Ali så att andra meningen i andra 

stycket fått följande lydelse. Taha El Ali har i samband därmed under perioden januari 

2017, i vart fall från den 24 februari 2017, till den 30 mars 2017 åtagit sig att agera skytt 

vid mordet på Ahmed Abdulaziz och haft omfattande kontakter med nu angivna personer 

rörande planeringen och genomförandet av mordet.  

  

Hon har vidare lagt till ett femte stycke med följande lydelse. Under alla omständigheter 

skall Taha El Ali dömas till ansvar för stämpling till mord då det förelåg en påtaglig 

risk för att hans åtagande att beröva Ahmed Abdulaziz livet skulle fullbordas.  

 

Åklagaren har, utan att ytterligare justering gjorts av gärningsbeskrivningen, gjort gäl-

lande att åtalet mot Taha El Ali även innefattar att han tillsammans och i samförstånd 

med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar kartlagt och hållit utkik efter Ahmed Abdulaziz 

på Rosengård i Malmö i syfte att han skulle dödas där.   

 

Taha El Ali har yrkat att hovrätten förklarar att utdömda dagsböter ska anses helt erlagda 

genom att han varit frihetsberövad i målet.  

 

Parterna har motsatt sig varandras ändringsyrkanden.   

 

Taha El Ali var personligen närvarande under de inledande förhandlingsdagarna i hov-

rätten. Genom sin försvarare meddelade han därefter att han var förhindrad att inställa 

sig men att han inte hade någon erinran mot att hovrätten fortsatte huvudförhandlingen 

och avgjorde målet trots att han inte var personligen närvarande. I samråd med försva-

raren och åklagaren har hovrätten avgjort målet trots att Taha El Ali inte var personligen 

närvarande under den avslutande delen av huvudförhandlingen.    

 

I beslut den 25 februari 2020 avslog hovrätten ett yrkande från åklagaren om att Taha El 

Ali skulle häktas.   
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UTREDNINGEN I HOVRÄTTEN  

Hovrätten har tagit del av väsentligen samma utredning som tingsrätten. Ytterligare 

skriftlig bevisning har åberopats av både åklagaren och Taha El Ali. Vittnesförhör har i 

hovrätten hållits med Ahmed Baker (som inte kunde inställas till huvudförhandlingen 

vid tingsrätten, varför tingsrätten tillät åklagaren att som bevisning åberopa hans upp-

gifter under ett polisförhör, se tingsrättens dom s. 81 st. 1).  

 

Åklagaren har i allt väsentligt anfört samma omständigheter till utveckling av åtalet som 

redovisats i tingsrättens dom. Hon har påtalat att tingsrättens redovisning (domen s. 69 

st. 2) är felaktig på så sätt att hon hävdat och hävdar att det vid mejlkonversationer är 

den Blackberry-enhet som tar emot meddelandet som namnger kontakten med de kon-

taktnamn som mottagaren lagt in i sin telefon, men att detta inte gäller det avslutande 

meddelandet i en tråd, som namnges av den beslagtagna enheten.  

 

Taha El Ali har i hovrätten angett samma inställning till åtalet som framgår av tingsrät-

tens dom (domen s. 45). Han har i hovrätten vidareutvecklat och åberopat ytterligare 

bevisning till stöd för att han inte är den person som omnämns som ”t” i Blackberryn.  

 

HOVRÄTTENS DOMSKÄL I SKULDFRÅGAN 

Tingsrätten har i domen på s. 60-61 redogjort för förhållanden av betydelse för bevis-

värderingen i detta mål och hovrätten instämmer i den delen i vad tingsrätten anfört. 

Hovrätten hänvisar även till den bakgrund till mordet på Ahmed Abdulaziz som tings-

rätten redovisat på s. 61-62 i domen.  

   

Mordet, brottsplatsen och flyktvägen  

Hovrätten ansluter sig inledningsvis till vad tingsrätten funnit utrett om mordet, brotts-

platsen och skyttarnas flyktväg (domen s. 65-67). Av skäl som tingsrätten redovisat an-

ser hovrätten också utrett att skyttarna hämtades upp av Skodan med registreringsnum-

mer TCT680 (Skodan). Däremot anser hovrätten inte att det enbart genom de uppgifter 

som Zlata Demiraca Horozic har lämnat vid ett polisförhör är klarlagt att Skodan även 

lämnade av skyttarna på Magnoliagatan. Det kan i den delen nämnas att även den Seat 
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med registreringsnummer UHX121 (Seaten) som figurerar i utredningen och som Ah-

mad Jawad senare på kvällen befann sig i också är silverfärgad och av liknande modell 

som Skodan.   

 

I målet är utrett att Skodan och Seaten stoppades på Rosengård efter kl. 22.00 samma 

kväll som mordet utfördes. Enligt händelserapporten skedde stoppet kl. 22.21 men åkla-

garen har hävdat att bilarna faktiskt stoppades kring kl. 22.10. Enligt utredningen fanns 

inte Taha El Ali i någon av bilarna. Däremot är det utrett att han var på Rosengård när 

bilarna stoppades.  

 

Att Skodan och Seaten färdades tillsammans när de stoppades har bekräftats av Ahmad 

Jawad och stöds även av Anna Nordins vittnesmål. Genom hennes uppgifter anser hov-

rätten också styrkt att de båda bilarna körde från Augustenborg och ut på Lönngatan kl. 

22.05 samma kväll, alltså strax före gripandet. Anna Nordin har vidare berättat att hon 

tidigare på kvällen, vid 21.30-tiden, såg Seaten köra från Adlerfeldts väg på Rosengård 

och Amiralsgatan mot centrum. Hon har uppgett att Seaten då var i sällskap med ytter-

ligare två bilar men hon har inte kunnat ange vilka dessa två bilar var. Till skillnad från 

vad tingsrätten angett anser hovrätten därför inte visat att Anna Nordin redan kring kl. 

21.30 sett att Seaten och Skodan färdades tillsammans. 

 

Informationen i Blackberryn  

Hovrätten delar tingsrättens uppfattning att det inte framkommit något skäl att ifråga-

sätta att Nasjonale cyberkrimsenter (NC3) i Norge följt vedertagna rutiner vid hante-

ringen av telefonen och överföringen av informationen till ett tomt minneskort.  

 

Genom Helen Carlssons vittnesmål är klarlagt att de meddelanden som hovrätten tagit 

del av fotograferats av från skärmen på Blackberryn efterhand som Helen Carlsson scrol-

lade ned i en s.k. tråd. Fotografierna av varje skärmbild har sedan sammanställts i trådar 

på det sätt som de visat sig på skärmen. Det har inte framkommit något som tyder på att 

informationen i de meddelanden som lästs av från Blackberryns skärm i något skede 

skulle ha blivit förvanskade eller att de inte skulle vara mottagna i eller skickade från 

telefonen i den ordning som Helen Carlsson fotograferade dem. Det har bortsett från i 
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något fall inte framkommit att meddelandena har sammanfogats fel. Som även tingsrät-

ten angett går det vid värderingen av informationen i Blackberryn däremot inte att bortse 

från att det kan finnas meddelanden som inte framgår av sammanställningen.  

 

Lika med tingsrätten anser hovrätten att det av åklagarens genomgång av meddelandena 

i olika trådar framgår att kontaktnamnen för dem som deltar i en konversation varierar 

enligt ett visst mönster. Den teori som NFC lagt fram om att det som visas i fältet ”from” 

och ”to” under ”Original Message” beror på vad användaren av respektive enhet valt att 

kalla sina kontakter får starkt stöd i materialet. Också vad åklagaren hävdat om att det 

avslutande meddelandet namnges av den beslagtagna enheten får stöd i utredningen. Det 

förhållandet att namngivningen vid några få tillfällen inte stämmer med denna teori, för-

tar inte värdet av informationen i Blackberryn som helhet. Detsamma gäller det förhål-

landet att flera mottagares tidsangivelser uppenbarligen inte överensstämmer med tids-

angivelserna för användarnamnet Jaguar.    

 

Sammantaget anser hovrätten att det inte framkommit något skäl att anta att de med-

delanden som efter inloggning med lösenord blivit synliga på Blackberryns skärm inte 

skulle vara skickade och mottagna i Blackberryn eller ha förvanskats till sitt innehåll. 

Enligt hovrättens mening finns det inte anledning att bedöma bevisvärdet av informa-

tionen i Blackberryn på något annat sätt än t.ex. mejlkorrespondens via datorer eller 

textmeddelanden via mobiltelefoner. På samma sätt som beträffande sådan kommuni-

kation gäller att innebörden av meddelandena i Blackberryn måste fastställas och få stöd 

av annan utredning. Informationen i Blackberryn måste också bedömas i ljuset av att 

domstolen inte har tillgång till all kommunikation mellan inblandade parter.     

 

Av skäl som tingsrätten redovisat i domen s. 70 anser även hovrätten att det inte kan 

råda något tvivel om att delar av innehållet i Blackberryn rör planeringen och utförandet 

av mordet på Ahmed Abdulaziz.         

 

Har Taha El Ali medverkat vid mordet på Ahmed Abdulaziz? 

Åklagaren har gjort gällande att Taha El Ali var en av de två skyttar som dödade Ahmed 

Abdulaziz den 30 mars 2017.  
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Tingsrätten har (domen s. 105-107) utförligt redovisat skälen för varför det inte är ställt 

utom rimligt tvivel att det var Taha El Ali som sköt Ahmed Abdulaziz med en auto-

matkarbin den 30 mars 2017. Bortsett från tingsrättens resonemang om att utredningen 

inte motsäger att Karrar Jabbar var skytten, kan hovrätten i allt väsentligt instämma i 

vad tingsrätten anfört. Lika med tingsrätten är det även hovrättens slutsats att åklagarens 

bevisning inte är tillräcklig för att åtalet i denna del ska anses styrkt. Det saknar då be-

tydelse att Taha El Alis berättelse om sina förehavanden den 30 mars 2017 inte är tro-

värdig.  

 

Åklagaren har vidare hävdat att Taha El Ali medverkat vid förberedelser till mordet och 

då även åtagit sig att agera skytt. Hon har därvid gjort gällande att Taha El Ali är den 

person som Jaguar omnämner som ”t” i Blackberry-meddelanden från slutet av mars 

2017. Hon har alltså inte påstått att Taha El Ali själv kommunicerat med Jaguar.    

 

Som tingsrätten redovisat (domen s. 102) förekommer vid några tillfällen i Blackberryn 

en person omnämnd som ”t”. Det gäller dels i ett meddelande mellan Jaguar och Pa-

tooooooo, dels i meddelanden mellan Jaguar och Hatab.   

 

Tingsrätten har funnit styrkt att Ahmad Jawad är den person som hade användarnamnet 

Jaguar i Blackberryn och att Karrar Jabbar hade alias Hatab samt dömt Ahmad Jawad 

och Karrar Jabbar för delaktighet i mordet på Ahmed Abdulaziz. Ahmad Jawad och 

Karrar Jabbar har inte begärt prövning av tingsrättens dom. Vid bedömningen av åtalet 

mot Taha El Ali för medverkan till mordet utgår hovrätten från att det är Ahmad Jawad 

som via Blackberryn kommunicerar med Karrar Jabbar respektive personen benämnd 

Patooooooo.      

 

Taha El Ali har vidgått att han kallas ”T” eller ”Ti” och det framgår att bl.a. Ahmad 

Jawad och Karrar Jabbar kallat honom det. Benämningen ”T” är dock inte något sär-

präglat smeknamn utan det har framkommit att flera personer med ett namn som börjar 

på T kallas för ”T”. Genom den utredning som försvaret har lagt fram är det enligt hov-
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rättens mening också utrett att benämningen ”t” förekommer i meddelanden i Blackber-

ryn där de syftar på någon annan än Taha El Ali. Det gäller i vart fall meddelanden före 

slutet av mars 2017. Det förhållandet att Karrar Jabbar utan någon närmare förklaring 

förstår vem Ahmad Jawad åsyftar med benämningen ”t” kan inte i sig tas till intäkt för 

att ”t” avser Taha El Ali.   

 

För att anse styrkt att Taha El Ali handlat på sätt som åklagaren påstått måste krävas att 

det kan påvisas ett klart samband mellan det som skrivs om ”t” i Blackberryn och vad 

som är utrett beträffande Taha El Alis handlande.   

 

Den bevisning som åklagaren åberopat till stöd för åtalet mot Taha El Ali utgörs, föru-

tom av meddelanden i Blackberryn, av uppgifter från avlyssnade telefonsamtal och po-

sitioneringsdata.  

 

Tingsrätten har på grund av meddelanden i Blackberryn mellan Ahmad Jawad och Kar-

rar Jabbar på kvällen den 30 mars 2017 i vilka det talas om att hämta ”t bil” eller ”t bils” 

på Rosengård ansett att den bil som avses är en bil tillhörig Taha El Ali. Detta är en 

tolkning som rent språkligt ligger nära till hands. Åklagaren har emellertid lämnat andra 

förslag till hur meddelandena ska tolkas. Således har hon vid något tillfälle anfört att ”t 

bil” avsåg Skodan medan hon någon gång menat att det syftar på Taha El Ali och en bil.  

 

I målet har inte gjorts gällande att Skodan tillhörde Taha El Ali, som enligt uppgift ägde 

en annan bil. Det är genom utredningen inte heller styrkt att Taha El Alis bil eller för 

den delen Taha El Ali hämtades på Rosengård den aktuella kvällen. Till skillnad från 

tingsrätten anser hovrätten att det inte går att slå fast att ”t” i meddelandena måste syfta 

på Taha El Ali. Detta gäller även om man skulle komma fram till att Taha El Ali var 

tillsammans med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar efter det att meddelandena skickades.    

 

I ett meddelande i Blackberryn på morgonen den 30 mars 2017 från Ahmad Jawad till 

Patooooooo skriver Ahmad Jawad bl.a. ”att t va med 180” och ”t han e med nikola dom 



  Sid 8 
HOVRÄTTEN ÖVER 
SKÅNE OCH BLEKINGE 

DOM 
2020-03-18 

B 3640-19 

Avdelning 3  
 
for ta faret”. Enligt åklagaren syftar det på en händelse den 21 mars 2017 då enligt åkla-

garen förberedelser för att skjuta Ahmed Abdulaziz avbröts på grund av att MC-polis 

var på plats.   

 

Hovrätten ansluter sig till tingsrättens bedömning (domen s. 109) att det sammantaget 

framstår som mycket osannolikt att planerna på att döda Ahmed Abdulaziz konkretise-

rades i ett förlopp som avbröts av MC-polis på Rosengård den 21 mars 2017. Det är inte 

heller styrkt att Taha El Ali vid detta eller vid något annat tillfälle kört en 180-moped. 

Vidare har det inte påvisats någon koppling mellan Taha El Ali och den person som i 

meddelandet omnämns som nikola.    

 

I ett meddelande i Blackberryn den 23 mars 2017 kl. 09.51 uppmanade Ahmad Jawad 

Karrar Jabbar att säga till ”t” att ”ta horungen bara dom andra har nt pris lange”. Med-

delandet kan tolkas som att avsikten var att en person benämnd ”t” skulle skjuta Ahmed 

Abdulaziz.  

 

Som tidigare redovisats har hovrätten inte funnit styrkt att Taha El Ali var den person 

som sköt Ahmed Abdulaziz med en automatkarbin den 30 mars 2017. Det har inte heller 

åberopats någon utredning som positivt stödjer att Taha El Ali vid något tillfälle åtagit 

sig ett sådant uppdrag.  

 

I ett meddelande i Blackberryn den 24 mars 2017 kl 21.36 skickade Ahmad Jawad ett 

narkotikarelaterat meddelande till Karrar Jabbar att han skulle fråga ”t” om han har. 

Några minuter senare svarade Karrar Jabbar ”Han har nt”. Åklagaren har menat att Kar-

rar Jabbars snabba svar visar att han och Taha El Ali var tillsammans när meddelandena 

skickades. Hon har vidare påstått att åtgärder under kvällen vidtogs för att mordet på 

Ahmed Abdulaziz skulle ske denna dag.  

 

Av ett samtal mellan Karrar Jabbar och Taha El Ali efter kl. 19.00 den aktuella kvällen 

framgår att de bestämde träff i vändzonen på Rosengård. Enligt både Karrar Jabbar och 

Taha El Ali gällde mötet att Taha El Ali, i enlighet med vad de talat om i ett samtal 

tidigare den dagen, skulle betala en skuld till Karrar Jabbar. Åklagaren har i något skede 
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godtagit den uppgiften och den är under alla förhållanden inte motbevisad. Den omstän-

digheten att Taha El Ali och Karrar Jabbar träffades strax efter klockan sju i narkotika-

relaterade affärer kan tala för att de var tillsammans även när meddelandena mellan Ah-

mad Jawad och Karrar Jabbar skickades några timmar senare. Någon konkret bevisning 

som stödjer detta har emellertid inte åberopats. Utredningen ger därmed endast ett svagt 

stöd för åklagarens påstående.      

 

När det gäller händelseförloppet den 28 mars 2018 delar hovrätten tingsrättens uppfatt-

ning att innehållet i samtalet mellan Ahmad Jawad och Taha El Ali kl. 17.57 inte medger 

några säkra slutsatser i frågan om det haft något samband med planerna på att döda 

Ahmed Abdulaziz.  

 

Hovrätten konstaterar sammanfattningsvis att det inte kunnat påvisas några klara sam-

band mellan det som skrivits i Blackberryn med syftning på ”t” och vad som är utrett 

om Taha El Alis agerande. Utredningen visar inte att Taha El Ali varit skytt eller att han 

på något annat sätt deltagit i konkreta åtgärder för att döda Ahmed Abdulaziz. Det finns 

därmed inte heller något egentligt stöd för att han är ”t” i olika meddelanden i Blackber-

ryn.  

 

Vad åklagaren i övrigt anfört om att Taha El Ali haft omfattande kontakter med Ahmad 

Jawad och Karrar Jabbar samt att de träffats ofta får stöd av utredningen. Att dessa kon-

takter gällt planeringen och utförandet av mordet på Ahmed Abdulaziz är dock inte be-

visat. Inte heller är det styrkt att Taha El Ali befattat sig med några hjälpmedel som 

användes eller skulle användas vid mordet eller att han varit införstådd med att han på 

något sätt skulle medverka i mordet på Ahmed Abdulaziz.     

 

Av skäl som tingsrätten redovisat (domen s. 112) saknar det vidare betydelse för bedöm-

ningen av frågan om Taha El Ali främjat mordet att han haft en nyckel till Seaten och 

att han skickat Mohammed Issa Alhamouds telefonnummer till Ahmad Jawads telefon.  

 

Sammantaget anser hovrätten att åklagaren inte har styrkt att Taha El Ali deltagit i pla-

neringen och/eller utförandet av mordet på Ahmed Abdulaziz eller att han fysiskt eller 
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psykiskt främjat detta. Inte heller visar utredningen att Taha El Ali åtagit sig att skjuta 

Ahmed Abdulaziz. Åtalet mot Taha El Ali ska därför ogillas och tingsrättens dom stå 

fast i den delen.              

 

Grov olovlig körning  

I enlighet med tingsrättens i denna del inte överklagade dom ska Taha El Ali dömas för 

grov olovlig körning,  

 

PÅFÖLJD    

Hovrätten ansluter sig till tingsrättens bedömning att straffet för den grova olovliga kör-

ningen motsvarar 100 dagsböter.  

 

När påföljden bestäms till dagsböter och den tilltalade har varit frihetsberövad i målet 

får rätten förordna att dagsböterna ska anses helt eller delvis erlagda genom frihetsberö-

vandet. När den tilltalade, som i ett fall som detta, varit frihetsberövad under lång tid är 

det vanligt att avräkning inte sker, eftersom avräkningen inte framstår som en rimlig 

kompensation för frihetsberövandet. Det finns emellertid ingenting som hindrar att av-

räkning görs även i en sådan situation. Om tiden för frihetsinskränkningen har avräknats 

kan ersättningen enligt lagen (1998:714) om ersättning vid frihetsberövanden och andra 

tvångsåtgärder sättas ned efter vad som är skäligt.   

 

Taha El Ali har varit häktad i målet under en lång tid. Det är uppenbart att avräkning av 

de böter som han döms till inte är en tillräcklig kompensation för frihetsberövandet. 

Hovrätten anser emellertid inte att detta utgör hinder mot att bifalla Taha El Alis yrkande 

om att avräkning ska ske. Hovrätten anser därför att det bör förordnas att utdömda böter 

ska anse helt verkställda genom frihetsberövandet i målet.  

 

ÖVRIGT  

Hovrätten bedömer den av Joel Apitzsch begärda ersättningen för försvararuppdraget 

som skälig. Det finns särskilda skäl för att tillerkänna Joel Apitzsch ersättning för de 

merkostnader för tidsspillan och utlägg som har uppstått på grund av att han är verksam 

i Stockholm. Staten ska svara för försvararkostnaden.  
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Avdelning 3  
 
 

Sekretessen enligt tingsrättens dom ska fortfarande gälla.   

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga B 

Överklagande senast den 15 april 2020.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_______________________________________________________________ 

I avgörandet har deltagit hovrättslagmannen Lennart Johansson, hovrättsrådet Åsa Lil-
jeroth (referent) samt nämndemännen Orvar Turegård och Ulla Valdén. Domarna är 
eniga. Tf. hovrättsassessorn Erika Hed har fått förhinder sedan huvudförhandlingen på-
börjats.  
 
Avräkningsunderlag, se bilaga C 



MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

Mål nr: B 2885-17

Rättelse/komplettering
Deldom, 2019-11-07

Domskäl
 - Rättelse och komplettering, 2020-01-14

Beslut av: rådmannen Christina Nilsson

Av förbiseende har sekretessbeslut inte fattats rörande förevisning - inom stängda
dörrar - av en övervakningsfilm som visar mordet och bilder från obduktionen. Fel
lagrum har också angetts i sekretessbeslutet.

Sekretessbeslutet på sidan 2 i domen rättas därför enligt följande.

Sekretess enligt 21 kap 1 § offentlighets och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta
att vara tillämplig på stillbilder (tingsrättens aktbilaga 564 sidorna 535-555) samt
den förevisade övervakningsfilmen som visar mordet och bilder från obduktionen,
som lagts fram vid förhandlingen inom stängda dörrar.

Bilaga A
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07
meddelad i
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Postadress
Box 265
201 22 Malmö

Besöksadress
Kalendegatan 1

Telefon
040-35 30 00
E-post: malmo.tingsratt@dom.se
www.malmotingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

PARTER (Antal tilltalade: 4)

Tilltalad
MUHAMMED Hassan Abdelrada, 19911019-0494
Frihetsberövande: Häktad
Palmgatan 7 B
214 34 Malmö

Offentlig försvarare:
Advokat Lars Engstrand
Advokatfirman Lars Engstrand AB
Stureparken 3
114 26 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagare Lisa Åberg
Åklagarmyndigheten
Malmö åklagarkammare
205 90 Malmö

Målsägande
Adnan Abdel Aziz
Gymnasistgatan 6 A
215 51 Malmö

Målsägandebiträde:
Advokat Anders Refthammar
Advokatbyrån Anders Refthammar AB
N. Vallgatan 72
211 22 Malmö

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2017-03-04 -- 2017-03-30

Påföljd m.m.
Fängelse 4 år
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07

Mål nr: B 2885-17

Lagrum som åberopas
23 kap 5 § brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

Skadestånd
Muhammed Abdelrada ska solidariskt med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar betala
skadestånd till Adnan Abdel Aziz med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 30 mars 2017 till dess betalning sker.

Häktning m.m.
1. Muhammed Abdelrada ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner

laga kraft mot honom.
2. Tingsrättens beslut om tillstånd till restriktioner enligt 24 kap 5 a § rättegångsbalken ska

alltjämt gälla.

Sekretess
Sekretessen enligt 35 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska fortsätta att
vara tillämplig på stillbilder som visar mordet, tingsrättens aktbilaga 564 sidorna 535-555 .

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Anders Refthammar får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 464

198 kr. Av beloppet avser 345 000 kr arbete, 20 240 kr tidsspillan, 6 118 kr utlägg och
92 840 kr mervärdesskatt.

2. Lars Engstrand får ersättning av staten med 1 121 353 kr. Av beloppet avser 662 400 kr
arbete, 139 150 kr tidsspillan, 95 532 kr utlägg och 224 271 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07
meddelad i
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Tilltalad
Taha El Ali, 19951031-0056
Bennets Väg 22
213 66 Malmö

Offentlig försvarare:
Advokat Joel Apitzsch
Advokatfirman GUIDE AB
Box 3549
103 69 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagare Lisa Åberg
Åklagarmyndigheten
Malmö åklagarkammare
205 90 Malmö

Målsägande
Adnan Abdel Aziz
Gymnasistgatan 6 A
215 51 Malmö

Målsägandebiträde:
Advokat Anders Refthammar
Advokatbyrån Anders Refthammar AB
N. Vallgatan 72
211 22 Malmö

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Olovlig körning, grovt brott, 3 § 1 st 2 men trafikbrottslagen (1951:649)

2019-03-05

Åtal som den tilltalade frikänns från
Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2017-03-30

Påföljd m.m.
Dagsböter 100 om 50 kr
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07

Mål nr: B 2885-17

Skadestånd
Adnan Abdel Azizs skadeståndsyrkande avslås.

Sekretess
Sekretess se domslut för Muhammed Abdelrada .

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Ersättning till målsägandebiträdet se domslut för Muhammed Abdelrada.
2. Joel Apitzsch får ersättning av staten med 1 274 326 kr. Av beloppet avser 761 760 kr

arbete, 153 065 kr tidsspillan, 104 636 kr utlägg och 254 865 kr mervärdesskatt.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07
meddelad i
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Tilltalad
KARRAR Haidar Jabbar, 19941110-3659
Frihetsberövande: Häktad
Docentgatan 3 A Lgh 1405
215 52 Malmö

Offentlig försvarare:
Advokat Kristoffer Ståhl
Advokatfirman Kristoffer Ståhl AB
Malmöhusvägen 1
211 18 Malmö

Åklagare
Kammaråklagare Lisa Åberg
Åklagarmyndigheten
Malmö åklagarkammare
205 90 Malmö

Målsägande
Adnan Abdel Aziz
Gymnasistgatan 6 A
215 51 Malmö

Målsägandebiträde:
Advokat Anders Refthammar
Advokatbyrån Anders Refthammar AB
N. Vallgatan 72
211 22 Malmö

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2017-01-01 -- 2017-03-30

Påföljd m.m.
Fängelse 7 år

Lagrum som åberopas
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07

Mål nr: B 2885-17

34 kap 2 § brottsbalken

Skadestånd
Karrar Jabbar ska solidariskt med Ahmad Jawad och Muhammed Abdelrada betala
skadestånd till Adnan Abdel Aziz med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 30 mars 2017 till dess betalning sker.

Häktning m.m.
1. Karrar Jabbar ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft

mot honom.
2. Tingsrättens beslut om tillstånd till restriktioner enligt 24 kap 5 a § rättegångsbalken ska

alltjämt gälla.

Sekretess
Sekretess se domslutet för Muhammed Abdelrada.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Kristoffer Ståhl får ersättning av staten med 1 230 615 kr. Av beloppet avser 907 074 kr

arbete, 77 418 kr tidsspillan och 246 123 kr mervärdesskatt.
2. Ersättning till målsägandebiträdet, se domslutet för Muhammed Abdelrada.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07
meddelad i
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Tilltalad
AHMAD Hussain Jawad, 19910529-9359
Frihetsberövande: Häktad
c/o Souad Kadhem Jawad
Fosievägen 31 B Lgh 1705
214 31 Malmö

Offentlig försvarare:
Advokat Lars Kruse
Advokatbyrån Kruse & Co
Försvarsadvokater AB
Kungsgatan 4
252 21 Helsingborg

Åklagare
Kammaråklagare Lisa Åberg
Åklagarmyndigheten
Malmö åklagarkammare
205 90 Malmö

Målsägande
Adnan Abdel Aziz
Gymnasistgatan 6 A
215 51 Malmö

Målsägandebiträde:
Advokat Anders Refthammar
Advokatbyrån Anders Refthammar AB
N. Vallgatan 72
211 22 Malmö

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2017-03-30

Påföljd m.m.
Fängelse 18 år
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MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

DOM (DELDOM)
2019-11-07

Mål nr: B 2885-17

Skadestånd
Ahmad Jawad ska solidariskt med Karrar Jabbar och Muhammed Abdelrada betala
skadestånd till Adnan Abdel Aziz med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 30 mars 2017 till dess betalning sker.

Häktning m.m.
1. Ahmad Jawad ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft

mot honom.
2. Tingsrättens beslut om tillstånd till restriktioner enligt 24 kap 5 a § rättegångsbalken ska

alltjämt gälla.

Sekretess
Sekretess se domslutet för Muhammed Abdelrada.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Lars Kruse får ersättning av staten med 1 314 530 kr. Av beloppet avser 880 440 kr

arbete, 151 800 kr tidsspillan, 19 384 kr utlägg och 262 906 kr mervärdesskatt.
2. Ersättning till målsägandebiträdet se domslutet för Muhammed Abdelrada.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________



9

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 

Innehåll 
1. YRKANDEN M M .........................................................................................6 

1.1. Ansvarsyrkanden ......................................................................................6 

1.2. Omfattningen av tingsrättens prövning ......................................................6 

1.3. Skadeståndsanspråk ..................................................................................6 

1.4. Frihetsberövanden .....................................................................................7 

2. INSTÄLLNING ..............................................................................................7 

3. ÅKLAGARENS SAKFRAMSTÄLLAN.........................................................7 

3.1. Inledning...................................................................................................7 

3.2. Mobilgranskning .......................................................................................9 

3.3. Ahmed Abdulaziz ................................................................................... 10 

3.4. Mordet .................................................................................................... 12 

3.5. Brottsplatsundersökning .......................................................................... 14 

3.6. Skyttarnas flyktväg ................................................................................. 16 

3.7. Flyktbilen – Skoda TCT680 .................................................................... 18 

3.8. Följebilen – Seat UHX121 ...................................................................... 20 

3.9. Maysem Mekawi..................................................................................... 21 

3.10. Blackberryn ......................................................................................... 21 

3.11. Hjälpmedel .......................................................................................... 28 

3.12. Tidigare tillfällen när mordet var tänkt att äga rum .............................. 29 

3.13. Morddagen .......................................................................................... 31 

4. FÖRSVARETS SAKFRAMSTÄLLAN ........................................................ 33 

4.1. Karrar Jabbar .......................................................................................... 33 

4.2. Ahmad Jawad ......................................................................................... 36 

4.3. Muhammed Abdelrada ............................................................................ 37 

4.4. Taha El Ali ............................................................................................. 38 

5. UTREDNING ............................................................................................... 40 

5.1. Försvarets bevisning ............................................................................... 40 

5.2. Förhör med de tilltalade .......................................................................... 41 

5.2.1. Ahmad Jawad .................................................................................. 41 

5.2.2. Karrar Jabbar ................................................................................... 46 

5.2.3. Muhammed Abdelrada ..................................................................... 50 



10

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
5.2.4. Taha El Ali ...................................................................................... 52 

5.3. Förhör med vittnen m.m. ......................................................................... 54 

6. DOMSKÄL ................................................................................................... 54 

6.1. Allmänna utgångspunkter ....................................................................... 54 

6.2. Bakgrund ................................................................................................ 55 

6.3. Detta är utrett om mordet och brottsplatsen ............................................. 56 

6.4. Detta är utrett om flyktvägen ................................................................... 57 

6.5. Informationen i Blackberryn ................................................................... 61 

6.6. Vems är Blackberryn .............................................................................. 66 

6.7. Kan innehållet i Blackberryn knytas till Karrar Jabbar............................. 70 

6.8. Värdering av Maysem Mekawis vittnesmål ............................................. 73 

6.9. Har Ahmad Jawad medverkat ................................................................. 76 

6.9.1. Vad är bevisat i fråga om Ahmad Jawads agerande .......................... 76 

6.9.2. Den rättsliga bedömningen ............................................................... 81 

6.10. Har Karrar Jabbar medverkat ............................................................... 82 

6.10.1. Vad är bevisat i fråga om Karrar Jabbars agerande ....................... 82 

6.10.2. Den rättsliga bedömningen av Karrar Jabbars handlande .............. 88 

6.11. Har Muhammed Abdelrada medverkat ................................................ 89 

6.11.1. Vad är bevisat i fråga om Mohammed Abdelradas handlande? ..... 89 

6.11.2. Den rättsliga bedömningen av Muhammed Abdelradas handlande 94 

6.12. Har Taha El Ali medverkat .................................................................. 96 

6.12.1. Taha El Ali är ”t” i Blackberry-meddelandena från mars 2017...... 96 

6.12.2. Det är inte bevisat att Taha El Ali sköt Ahmed Abdulaziz den 30 
mars 2017 99 

6.12.3. Det är inte heller bevisat att Taha El Ali främjat gärningen ......... 102 

6.13. Grov olovlig körning (Taha El Ali) .................................................... 108 

7. PÅFÖLJD ..................................................................................................... 109 

7.1. Allmänt ................................................................................................ 109 

7.2. Ahmad Jawad ................................................................................... 110 

7.3. Karrar Jabbar ................................................................................... 111 

7.4. Muhammed Abdelrada .................................................................... 111 

8. SKADESTÅND ............................................................................................ 112 

9. ÖVRIGT ....................................................................................................... 112 



11

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
9.1. Kostnadsräkningarna .......................................................................... 112 

9.2. Häktning m.m. ..................................................................................... 114 

 
  



12

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
1. YRKANDEN M M 

1.1. Ansvarsyrkanden 
Åklagaren har framställt yrkanden och åberopat bevisning enligt 

stämningsansökningarna och kompletterande bevisuppgift, domsbilaga 1-3, med de 

justeringar som antecknats där. 

 

Åklagaren har på fråga från Karrar Jabbars försvarare angett att datumen den 21 

mars och den 24 mars 2017 avser förberedelser till mord på Ahmed Abdulaziz, men 

dessa gärningar konsumeras av att Karrar Jabbar åtalats för medhjälp till det 

fullbordade brottet.  

 

Åklagaren har på fråga från Muhammed Abdelradas försvarare angett att oavsett 

när Muhammed Abdelrada medverkade under perioden januari 2017 till den 29 

mars 2017, så har det inneburit att han främjat mordet den 30 mars 2017 på Ahmed 

Abdulaziz. 

 

Åklagaren har på fråga från Taha El Alis försvararna angett att hon gör gällande att 

Taha El Ali i första hand ska dömas som gärningsman till mordet den 30 mars 2017. 

Om det inte anses styrkt att han var gärningsman ska han dömas för medhjälp till 

mord och i sista hand för förberedelse till mord. 

 

1.2. Omfattningen av tingsrättens prövning 

Åklagaren har påstått att mordet på Ahmed Abdulaziz anstiftades av Salam 

Shebani, som är häktad i sin utevaro. Denna dom innefattar ingen prövning av 

Salam Shebanis skuld.  

 

1.3.  Skadeståndsanspråk 

Adnan Abdel Aziz har yrkat att tingsrätten förpliktar Ahmad Jawad, Karrar Jabbar, 

Muhammed Abdelrada och Taha El Ali att solidariskt till honom utge skadestånd 
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med 60 000 kr, avseende sveda och värk, jämte ränta enligt 4 och 6 §§ räntelagen 

från den 30 mars 2017 till dess betalning sker. Adnan Abdel Aziz har biträtt åtalet. 

 

1.4. Frihetsberövanden 

Ahmad Jawad, Karrar Jabbar, Muhammed Abdelrada och Taha El Ali har varit 

berövade friheten i den omfattning som framgår av bifogade avräkningsunderlag. 

De har haft restriktioner under häktningstiden och Ahmad Jawad, Karrar Jabbar och 

Muhammed Abdelrada även efter huvudförhandlingens slutförande och alltjämt. 

2. INSTÄLLNING 
Ahmad Jawad, Karrar Jabbar, Muhammed Abdelrada och Taha El Ali har förnekat 

samtliga gärningar. 

 

De har bestritt skadeståndsskyldighet. Det yrkade beloppet har dock godtagits som 

skäligt i och för sig.  

 

3. ÅKLAGARENS SAKFRAMSTÄLLAN 
3.1. Inledning 

Klockan 19.06 den 30 mars 2017 sköts Ahmed Abdulaziz på Ramels väg i Malmö. 

Händelseförloppet filmades från en kamera placerad på intilliggande hus. På filmen 

syntes Ahmed Abdulaziz stående vid en soptunna. Han tittade ned i sin mobil. Två 

män i mörka kläder och med integralhjälmar på sig, kom gående mot honom 

bakifrån. En av männen bar på ett större vapen och avlossade det första skottet. Av 

skottet föll Ahmed Abdulaziz till marken. Den andra gärningsmannen tog fram en 

pistol och gick fram mot Ahmed Abdulaziz, som låg på rygg, och avlossade flera 

skott mot honom. Båda skyttarna sprang sedan från platsen. Ahmed Abdulaziz 

rörde på sig, varvid skytten med pistolen sprang tillbaka och avlossade ytterligare 

skott. På brottsplatsen återfanns patronhylsor av kaliber 7,62x39 som var avsedd för 

AK47 automatkarbin och patronhylsor av kaliber 7,62x25 Tokarev.  
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De båda männen lämnade platsen på en moped. En uppeldad moped återfanns i ett 

grönområde vid Ligustergatan en halvtimme senare. En personbil av märket Skoda, 

med registreringsnummer TCT 680 (Härefter: Skodan), hämtade upp skyttarna före 

kl. 19.11 i korsningen Ligustergatan – Kastanjegatan. Skodan var skriven på Osam 

Jawad och stoppades kl. 22.21. Osam Jawad var då chaufför och hade två 

passagerare med sig. Samtidigt stoppades en personbil av märket Seat med 

registreringsnummer UHX 121 (Härefter: Seaten) som körde tillsammans med 

Skodan. I Seaten fanns Ahmed Jawad, som är bror till Osam Jawad, och ytterligare 

tre personer. Bröderna Jawad greps och häktades för delaktighet i mordet på Ahmed 

Abdulaziz. Osam Jawad blev sedermera helt avförd från utredningen. Ahmad Jawad 

släpptes på fri fot under oktober 2017.  

 

Vid gripandet hade Ahmad Jawad en mobiltelefon av märket Blackberry i sin 

jackficka. Telefonen var krypterad och låst. Under hösten 2018 lyckades NFC med 

extern hjälp låsa upp telefonen och återskapa krypterad e-post från telefonen. I 

anledning av fynden i telefonen häktades Salam Shebani i sin utevaro som anstiftare 

av mordet på Ahmed Abdulaziz.  

 

Ahmad Jawad har åtalats som gärningsman för att vara den som erhållit betalning 

och planerat och anstiftat andra att utföra mordet. Taha El Ali har åtalats för att mot 

en betalning om 100 000 kr vara den gärningsman som sköt Ahmed Abdulaziz med 

en automatkarbin av typ AK47. Karrar Jabbar har åtalats för att ha främjat 

gärningen genom att delta i planeringen och bl.a. anskaffa färdmedel och vapen 

samt hämta upp skyttarna i Skodan efter mordet. Muhammed Abdelrada har åtalats 

för att ha främjat gärningen genom att delta i planeringen, bl.a. genom att kartlägga 

Ahmed Abdulaziz rörelser och förmå Maysem Mekawi att locka med sig Ahmed 

Abdulaziz till en viss plats, i syfte att genomföra mordet på honom. Muhammed 

Abdelrada överlämnade också en pistol till Maysem Mekawi. Denna pistol hade 

Ahmad Jawad fått av Salam Shebani. 
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Maysem Mekawi blev skjuten på Dansörgatan i Malmö den 29 mars 2017. Han 

överlevde, men skadades svårt. Muhammed Abdelrada dömdes den 10 april 2018 

för medhjälp till försök till mord, mot Maysem Mekawi, till tio års fängelse. Efter 

mordförsöket den 29 mars 2017 på Maysem Mekawi lämnade Muhammed 

Abdelrada landet. Han greps i Danmark den 30 mars 2017 och utlämnades till 

Sverige den 10 april 2017. Han medverkade således i tiden före den 30 mars 2017. 

 

Ahmad Jawad, Karrar Jabbar, Muhammed Abdelrada och Taha El Ali är vänner 

eller bekanta genom vänner och har begått brott med varandra i olika 

konstellationer. Ahmad Jawad är den gemensamma anknytningen mellan de 

tilltalade. 

 

Ahmad Jawads kända mobilnummer har varit föremål för avlyssning sedan 

november 2016. Även Karrar Jabbars mobilnummer har avlyssnats under en något 

kortare period än Ahmad Jawads. 

 

3.2. Mobilgranskning 

Vid tiden för mordet var Ahmad (Hussain) Jawad folkbokförd på Fosievägen 31 B i 

Malmö och använde ett mobilnummer med slutsiffror -2318. En vit Iphone med 

detta nummer togs i beslag av honom den 30 mars 2017. Numret avlyssnades från 

och med den 27 februari 2017 till och med den 3 april 2017. Numret har använts i 

samma telefon som numret -9836, som också använts av Ahmad Jawad. Han har 

även använt numret -4796. Dessa nummer förekommer i telefontömningar från 

andra telefoner under alias: Sigeee, Sigses, Sigge, Siga, Sigalo eller Sigelo. En svart 

mobiltelefon av märket Blackberry (Härefter: Blackberryn) togs i beslag från 

honom den 30 mars 2017. Blackberryn har endast använts för att skicka krypterad 

e-post.  

 

Karrar (Haidar) Jabbar var folkbokförd på Docentgatan 3a vid tiden för mordet men 

vistades även hos sina föräldrar på Gymnasistgatan 4a. Han använde ett 
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mobilnummer med slutsiffror -2892. Numret avlyssnades från och med den 27 

februari 2017 till och med den 26 maj 2017. Detta nummer förekommer i 

telefontömningar från andra telefoner under alias: Carol, Karol och Ca.  

 

Muhammed (Hassan) Abdelrada var folkbokförd på Ramels väg 75 vid tiden för 

mordet. Han använde ett mobilnummer med slutsiffror -0150. Detta nummer 

förekommer i telefontömningar från andra telefoner under alias: Momme, Fransken, 

Fransosen och Fransos. Av telefontömningen framgår att Muhammed Abdelrada 

hade mycket tät kontakt med Maysem Mekawi från januari 2017 till 29 mars 2017. 

Muhammed Abdelrada hade under samma period kontakt med Ahmad Jawad. 

Kontakten dem emellan intensifierades från och med den 22 mars 2017 till och med 

den 29 mars 2017. Viss konversation skedde krypterat via Wickr.  

  

Taha El Ali var folkbokförd på Kalkstensvägen 27 i Malmö men vid tiden för 

mordet bodde han på Reginavägen i Malmö. Han använde enligt en telefonanalys 

ett mobilnummer med slutsiffror -6668. Någon telefon med detta nummer har inte 

varit i beslag. Numret förekommer i telefontömningar från andra telefoner under 

alias: Ttts, Ti, R, Ahmed Mograbi och T. Taha El Alis flickvän, Gina Dudas, 

använde numret -6574 vid tiden för mordet. Vid tömningen framkom att numret -

6668 var inlagt som T med ett hjärta framför i hennes telefon samt att flera andra 

nummer som kan knytas till Taha El Ali var inlagda som T. Han har även använt ett 

mobilnummer med slutsiffror -4584. Detta nummer avlyssnades från och med den 

11 oktober 2017 till och med den 4 december 2017. 

 

3.3. Ahmed Abdulaziz 

Ahmed Abdulaziz var 23 år när han mördades den 30 mars 2017. Han hade flera 

smeknamn, Jazz, Ahmed Får och Fåret, på grund av sitt lockiga hår. Efter mordet 

togs mobiltelefonen som påträffades på honom i beslag. Mobilnumret till telefonen 

hade slutsiffror -9265. Han har även använt ett mobilnummer med slutsiffror -0411, 

vilket framgår av en passansökan och telefontömningar från släkt och vänner. 
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Salam Shebani hade en konflikt med Ahmed Abdulaziz sedan 2014, då den senare 

blev knivhuggen. Den 11 januari 2017 blev Ahmed Abdulaziz vittne till ett mord på 

en 16-åring, som skedde vid en busshållplats på Amiralsgatan. När han förhördes 

om mordet den 23 mars 2017 spekulerade han i att det kunde vara han som var det 

tilltänkta offret. Vid tiden för mordet bodde han på skyddat boende på grund av att 

han hade utsatts för hot, bl.a. på en adress i Lindängen. 

  

Efter att Ahmed Abdulaziz blivit skjuten fördes han till akuten av vänner till honom 

som befann sig på platsen. På akuten konstaterades att han var död.  

 

Vid obduktionen av kroppen gjordes följande undersökningsfynd.  
 en skottskada på vänster näsvinge med tillhörande 

hudbristning på nässkiljeväggen med omgivande sotbesudling och små hudskador såsom 

efter oförbrända krutrester i ansiktet,  

 en skottskada på höger överarm med ingångsöppning på överarmens utsida, med skottkanal 

riktad snett uppåt inåt och med åtföljande fraktur på överarmsbenet och utgångsöppning på 

överarmens insida, 

 en skottskada på vänster underarm med ingångsöppning på underarmens lillfingersida med 

skottkanal åt underarmens böj sida med åtföljande fraktur på armbågsbenet och 

utgångsöppning på underarmens böj sida, 

 en skottskada på vänster hand med ingångsöppning på handryggen och kring denna, 

multipla små hudskador såsom efter oförbrända krutrester, med skottkanal riktad mot 

handflatan och med åtföljande frakturer på mellanhandens ben och utgångsöppning i den 

vänstra handflatan, 

 en skottskada på vänster hand med ingångsöppning på handryggen och kring denna, 

multipla små hudskador såsom efter oförbrända krutrester, med skottkanal mot handflatan 

och med åtföljande förmodad fraktur på tummens mellanhandsben och utgångsöppning i 

den vänstra handflatan, 

 en skottskada på höger lår, med ingångsöppning på lårets baksida med skottkanal framåt 

och utgångsöppning på lårets framsida, 

 en skottskada på bröstkorgens högra sida, med förmodad ingångsöppning i 



18

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
den högra flanken med skottkanal riktad snett uppåt framåt vänster, med åtföljande skador 

på bröstkorgen, höger lungsäck, höger lunga och riklig blodförekomst i höger lungsäck och 

med utgångsöppning på bröstkorgens främre högra sida,  

 en skottskada på bröstkorgen, med förmodad ingångsöppning på dess främre högra sida 

med skottkanal riktad snett bakåt något uppåt vänster, med åtföljande skador på revben, 

lungsäckarna, hjärtsäcken, hjärtat, aorta och den vänstra lungan och riklig blodförekomst i 

vänster lungsäck, och till denna skottkanal förmodat tillhörande kula under huden till 

vänster på ryggen,  

 en skottskada på bröstkorgens vänstra sida, med förmodad ingångsöppning på ryggen med 

skottkanal riktad snett framåt något uppåt vänster och med åtföljande fraktur på det sjunde 

revbenet, skada på vänster lunga och förmodad utgångsöppning på bröstkorgens främre 

vänstra sida, 

 en skottskada på ryggen/vänster lår upp mot buken, med förmodad ingångsöppning på 

ryggens nedre vänstra del med skottkanal snett framåt uppåt, fraktur på tarmbenskammen 

och utgångsöppning på det vänstra lårets framsida upp mot buken, 

 en skottskada på vänster lår, med skottkanal av oklar riktning mellan lårets framsida och 

baksida/utsida. 
 

Rättsläkarna har av dessa fynd dragit följande slutsatser.  
 att de omnämnda skottskadorna uppkommit genom inverkan av projektiler från kulvapen, 

förenligt med att skadorna orsakats av ett vapen, men det kan ej uteslutas att det rört sig om 

fler än ett vapen och det är ej heller möjligt att avgöra i vilken ordning projektilerna träffat 

kroppen; 

 att skottskadorna i ansiktet och på vänster hand har ett utseende som talar för att vapnet 

avlossats på nära håll, medan skottavståndet med ledning av fynden inte kan avgöras för 

övriga skottskador; 

 att undersökningsfynden visar att dödsorsaken var skadorna på bröstkorgen med åtföljande 

skador på brösthålans inre; samt 

 att undersökningsfynden sammantaget med omständigheterna (att händelseförloppet 

upptagits på övervakningskameror) visar att han bragts om livet. 

 

3.4. Mordet 

Mordet filmades av en av Victoria Parks övervakningskameror, placerad på 

husväggen ovanför miljöstationen på Ramels väg 55.  
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Figur 1. (Hämtad från förundersökningen) 

Ahmed Abdulaziz gick och ställde sig vid en soptunna vid klockan 19.04. Han hade 

ryggen mot kameran och studerade sin mobiltelefon. En person stod bredvid och 

pratade med honom. En Ford Focus körde från platsen kl. 19.05, en halvminut 

därefter lämnade personen som stått och pratat med Ahmed Abdulaziz platsen. En 

person som oroligt gått fram och tillbaka framför Ahmed Abdulaziz lämnade 

platsen 15 sek före det att den första skytten dök upp. Av de personer Ahmed 

Abdulaziz träffade på platsen innan mordet har fyra personer identifierats: Ajman 

Uweiti, Mohammed Talal, Mahmoud Abd El Aziz och Moumen El Kalamouni.   

 

Klockan 19.06 kom den första skytten gående från huskroppen där kameran var 

placerad. Skytten var klädd i svart med vita Adidas emblem och röd text på den 

svarta jackan. Han bar en svart integralhjälm. Personen bar en svart kulsprutepistol, 
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som han dolde bakom sitt högra ben. Utredningen visar att denna person är Taha El 

Ali. 

 

Bakom honom kom ytterligare en person. Personen bar svarta kläder, med vita revär 

på byxorna och ett emblem på jackan. Personen bar en vit hjälm med svarta och 

röda dekaler och ett genomskinligt visir, som var nedfällt.  

 

Den första skytten (Taha El Ali) gick till höger om soptunnan och avlossade det 

första skottet mot Ahmed Abdulaziz. Ahmed Abdulaziz tog sig om den högra 

skinkan och kastade sig ned mot vänster. Den andra skytten tog sig fram mot 

Ahmed Abdulaziz. Skytten drog fram något ur fickan och hukade sig. 

 

Ahmed Abdulaziz rullade över på rygg med ansiktet mot den andra skytten. Den 

första skytten lämnade samtidigt platsen springande. Den andra skytten avfyrade 

flera skott mot Ahmed Abdulaziz, som lyfte armarna för att skydda sig och försökte 

rulla undan.  

 

En bit bort stannade den första skytten upp och iakttog den andra skytten. Båda 

skyttarna sprang från platsen. Den andra skytten hade en pistol i den högra handen. 

Ahmed Abdulaziz’ ben rörde sig bakom soptunnan.  Den andra skytten sprang 

tillbaka och avlossade åtminstone ett ytterligare skott. Därefter sprang den andra 

skytten från platsen i samma riktning som den första skytten försvunnit ur bild. Det 

var i samma riktning som de hade anlänt. 

 

Det första samtalet till SOS om att någon blivit skjuten kom kl. 19.07. 
 

3.5. Brottsplatsundersökning 

Tomhylsor 

Vid brottsplatsundersökningen påträffades tre tomhylsor med kaliber 7,62x39 som 

var avsedd för AK47 automatkarbin. Två av dem var märkta med kyrilliska 
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bokstäver och var kraftigt deformerade. Den tredje var nästan helt svart och märkt 

”711” och ”77”. Det påträffades vidare fem tomhylsor med kaliber 7,62x25 

Tokarev samt en deformerad kula med mantel, vikt 5,5 gram. 

 

En hund, som var utbildad för sök av vapen och hylsor, användes för eftersök. 

Hunden markerade inte på de deformerade hylsorna, vilket tyder på att de legat där 

länge eller planterats för att förvilla. Det avlossades således endast ett skott från 

AK47:an. 

 

Tändsatserna som härrörde från tomhylsor av kaliber 7.62x25 Tokarev, hade tre 

olika sammansättningar: Tre patroner hade en typ av sammansättning (beslag 2017-

5000-BG33632 p 8, 10-11), två patroner hade en annan typ av sammansättning 

(beslag 2017-5000-BG33632 p 9 och 12), en patron hade en tredje typ av 

sammansättning (beslag 2017-5000-BG33632 p 14). Tändsatserna från tomhylsorna 

av kaliber 7,62x39 var likadana. 

 

Skyttarnas längd 

NFC har analyserat skyttarnas längd med tre olika metoder. Medelvärdet av de tre 

metoderna resulterade i att skytten med svart hjälm var 172 cm med en felmarginal 

om +/- 5-6 cm. Skytten med vit hjälm mätte 184,5 cm med samma felmarginal. 

Skattningen gjordes inklusive hjälmar. Hjälmen har beräknats bygga fem centimeter 

på längden.  

 

I Taha El Alis pass är hans längd angiven till 173 cm. Vid ”daktning” hos polisen 

angavs hans längd till 170 cm. Hans längd och kroppsbyggnad stämmer med 

skytten i svart hjälm. Längden stämmer även in på Osam Jawad och Sayed El-

Moghrabi. 
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Vid ett grovt rån mot en butik i augusti 2017 avlossades skott av gärningsmannen. 

En patronhylsa togs i beslag från rånet. På patronhylsan säkrades DNA från Taha El 

Ali. Taha El Ali är således inte främmande för att hantera skarp ammunition.  

 

3.6. Skyttarnas flyktväg 

De båda skyttarna fotograferades när de lämnade brottsplatsen. De hade en moped 

uppställd på innergården vid en ingång till fastigheten Ramels väg 75. Skytten med 

AK47:an och den svarta hjälmen satte sig först på mopeden, efter honom kom den 

andra skytten med den vita hjälmen och satte sig bakom.  

 

Efter mordet körde skyttarna med mopeden till Ligustergatan. Där eldade de upp 

mopeden. Ett samtal kom till SOS kl. 19.35 att det var en brinnande moped vid 

idrottsplatsen vid Ligustergatan. Polisen var på plats någon minut senare och 

konstaterade att mopeden var helt utbränd.  

 

 
Figur 2. (Hämtad från förundersökningen) 
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Tiden för att köra sträckan från brottsplatsen till Ligustergatan uppmättes till 

ungefär tre minuter. 

 

Mopeden 

Mopedens ramnummer och motornummer har identifierats ur brandresterna. Det 

fanns inte spår av kläder. Vid kontroll av chassinumret framkom att det var en 

Masuru moped, classic blå och svart, med en maxhastighet av 25 km/h (moped 

klass II). Mopeden såldes den 25 juli 2016, men blev stulen från ägaren kring den 

27 februari 2017.   

 

Ett vittne iakttog en moped som kunde vara blå och svart kl. 17.33 vid 

Ligustergatan. Den stod då parkerad vid ett träd. En övervakningskamera från 

återvinningsstationen vid Ramels väg 103 filmade en passerande moped kl. 17.56. 

Mopeden var blålila och svart samt av scootermodell. Den körde mot 

bensinstationen St1. På mopeden färdades två personer. Föraren hade en svart jacka 

med Adidas-emblem med röd färg under. Passageraren hade en mörk jacka med ett 

ljust märke på den vänstra överarmen. Sex minuter senare passerade de samma 

kamera åt andra hållet.  

 

I anslutning till den brända mopeden, ungefär en halvmeter ifrån den, återfanns en 

vit kapsyl med Coca-Cola emblem från en PET-flaska. En jämförelse har gjorts för 

att utröna vilka slags flaskor kapsylen passar till. Det kunde konstateras att det var 

en kapsyl från en Coca-Cola light och att denna typ av kapsyl passade till alla Coca-

Colas PET-flaskor. Någon kontroll har dock inte gjorts om kapsylen passade till 

PET-flaskor från andra dryckestillverkare än Coca-Cola.  

 

Mohammed Issa Alhamoud även kallad ”Raffe” tankade bensin den 30 mars 2017 

kl. 00.13, i en PET-flaska med Coca-Cola emblem. Ahmad Jawad hade kontakt med 

honom kvällen innan gärningen. 
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3.7. Flyktbilen – Skoda TCT680 

Osam Jawad registrerades den 26 mars 2017 som ägare till en Skoda med 

registreringsnummer TCT680 (Skodan). Den 29 mars 2017 kl. 20.48 ringde Osam 

Jawad till sin bror Ahmad Jawad och frågade om han var klar med bilen. Två 

timmar senare ringde Ahmad Jawad och sa till Osam Jawad att slänga ned 

bilnyckeln från balkongen. Dagen efter vid kl. 16.20 skickade Osam Jawad ett 

meddelande till Ahmad Jawad och undrade vem som hade Skodan. Klockan 18.22 

ringde Ahmad Jawad till Osam Jawad och uppgav att Karrar Jabbar hade Skodan. 

Ahmad Jawad hade alltså tillgång till Skodan i tiden före gärningen och Karrar 

Jabbar använde den vid tiden för gärningen. 

 

Ett vittne iakttog en personbil på kvällen den 30 mars 2017 som stannat vid hans 

trädgård nära korsningen Ligustergatan och Kastanjegatan. Vittnet reagerade på att 

något kastades in i trädgården. Personbilen var en silverfärgad Skoda med 

registreringsnummer TCT680. Skyttarna blev skjutsade från platsen i denna 

personbil. Vittnet anmälde händelsen kl. 20.51, men gjorde en sökning mot 

Transportstyrelsens fordonsregister kl. 19.11.  

 

Strax före kl. 21.00 samma kväll ringde Ahmad Jawad sin bror och sa till honom att 

komma ner för att åka och hämta Skodan vid Rosengård. Osam Jawad blev 

upphämtad någon gång efter kl. 21.18.  

 

Den silverfärgade Skodan stoppades på Rosengård en timme senare. En polis hade 

en halvtimme tidigare sett Skodan köra tillsammans med en Seat med 

registreringsnummer UHX121. När Skodan stoppades var Osam Jawad chaufför, 

William Johnstone Vargas passagerare fram och Guiterrez Calderon passagerare 

bak. Mellan framsätena låg drygt 35 000 kr i kontanter. William Johnstone Vargas 

och Karrar Jabbar har dömts för att de tillsammans gjort sig skyldiga till grovt 

narkotikabrott.  
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I Seaten var Benjamin Uysal chaufför medan Sayed El-Moghrabi, Ahmad Jawad 

och Ahmad El-Moghrabi var passagerare. Samtliga i de båda bilarna togs med till 

förhör och anhölls senare av åklagare. De anhållnas kläder dammsögs för säkrande 

av tändsatspartiklar.  

 

Ahmad Jawads byxor hade en tändsatspartikel som överensstämde med den typ av 

tändsatspartiklar som kom från patronhylsan med benämningen Tokarev i beslag 

2017-5000-BG33632 p 9 (jfr under rubriken ”3.5. Brottsplatsundersökning”). 

Resultatet talade varken för eller emot att byxorna hade varit i nära anslutning till 

skjutvapen som avfyrats eller varit i kontakt med något vapenrelaterat. 

Tändsatspartikeln kan inte heller knytas till en viss patronhylsa. 

 

Skjuthandsprov togs på Ahmad Jawads båda händer. Tio tändsatspartiklar fanns på 

höger hand och två på vänster hand. En av tändsatspartiklarna hade samma 

sammansättning som patronhylsan ovan. En mycket stor mängd tändsatspartiklar 

påträffades som hade samma sammansättning som polisens övningsammunition.  

Risken för kontaminering bedömdes därför vara förhöjd. Slutsatsen blev att 

resultatet talade varken för eller emot att personen varit i nära anslutning till 

skjutvapen som avfyrats eller varit i kontakt med något vapenrelaterat. 

Tändsatspartiklarna kunde inte heller knytas till en viss patronhylsa. 

 

Vid husrannsakan hos Osam Jawads flickvän togs en svart Sail Racing jacka i 

beslag. Jackan dammsögs för säkrande av tändsatspartiklar. På jackan påträffades 

två tändsatspartiklar med samma typ av sammansättning som i patronhylsorna 

benämnda Tokarev i beslag 2017-5000-BG33632 p 8 och 14 (jfr under rubriken 

”3.5 Brottsplatsundersökning”). Slutsatsen blev att resultatet talade varken för eller 

emot att jackan varit i nära anslutning till skjutvapen som avfyrats eller varit i 

kontakt med något vapenrelaterat. Tändsatspartiklarna kunde inte heller knytas till 

en viss patronhylsa. 
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Skodans högra baksäte och dörr samt vänstra framsäte och dörr dammsögs för 

säkrande av tändsatspartiklar. Fyra tändsatspartiklar påvisades på vänster framsäte 

och dörr, vilka var av samma typ som den i patronhylsorna till AK47 i beslag 2017-

5000-BG33632 p 3 – 5 (jfr under rubriken ”3.5. Brottsplatsundersökning”). 24 

tändsatspartiklar påvisades på höger baksäte och dörr. Av dessa hade 13 samma typ 

av sammansättning som i patronhylsorna benämnda Tokarev i beslag 2017-5000-

BG33632 p 8 och 14. Tio var av samma typ av sammansättning som 

tändsatspartiklarna från patronhylsorna benämnda Tokarev i beslag 2017-5000-

BG33632 p 9. Det fanns vidare sex partiklar av samma typ som den i 

patronhylsorna till AK47 i beslag 2017-5000-BG33632 p 3 – 5. 

 

En partikel hade en sammansättning som inte överensstämde med någon av 

patronhylsorna. Resultatet talade extremt starkt för att de påvisade partiklarna kom 

från vapenrelaterad aktivitet. Resultatet talade också i någon mån för att de påvisade 

partiklarna kom från aktuell skjutning. Men resultatet gav inte svar på hur 

partiklarna hamnat i personbilen. Sammansättningen av tändsatspartiklar från 

patronhylsorna till AK47 betraktades inte som karaktäristisk för tändsatspartiklar. 

 

En tomburk Redbull, låg mellan framsätena i mittkonsolen på Skodan. På 

öppningen i burken påvisades DNA från Ahmad Jawad tillsammans med DNA från 

Guiterrez Calderon. På samma burk säkrades papillarlinjespår som vid manuell 

jämförelse har fastställts härröra från Karrar Jabbars högra tumme. Det fanns även 

papillarlinjespår som härrörde från Ahmad Jawads vänsterhand och fingrar. Skodan 

undersöktes för fingeravtryck men några identifierbara fingeravtryck hittades inte. 

 

3.8. Följebilen – Seat UHX121 

Av samtal mellan Ahmad Jawad och två andra personer den 21 mars 2017 framgår 

att Ahmad Jawad var delaktig i att Salim Hassoun den 25 mars 2017 registrerades 

som ägare till en Seat med registreringsnummer UHX121 (Seaten). Vid 
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husrannsakan hos Taha El-Ali påträffades ett par nycklar med beteckningen Seat. 

Nycklarna låg i en byrålåda i sovrummet. Endast den ena nyckeln passade till 

Seaten. En Seat-nyckel är kodad att starta en specifik bil.  

 

3.9. Maysem Mekawi 

Maysem Mekawi utsattes för ett mordförsök sent på kvällen den 29 mars 2017. 

Muhammed Abdelrada dömdes till tio års fängelse för medhjälp till försöket att 

mörda Maysem Mekawi.  

 

Maysem Mekawi förhördes på intensivvårdsavdelningen den 30 mars 2017 kl. 

20.20. Vid detta förhör uppgav han att Muhammed Abdelrada hade bett honom se 

till att Ahmed Abdulaziz fanns på en viss plats vid en viss tidpunkt i syfte att 

Ahmed Abdulaziz skulle bli mördad. Muhammed Abdelrada påstod att det var 

Ahmad Jawad som ville döda Ahmed Abdulaziz. Maysem Mekawi varnade Ahmed 

Abdulaziz den 27 mars 2017, för att någon ville döda honom.  

 

Maysem Mekawi har senare fått höra av Anas Krayem att Taha El-Ali berättat att 

det var han som sköt Ahmed Abdulaziz och fick 100 000 kr för det.  

 

3.10. Blackberryn  

När Ahmad Jawad anhölls efter mordet på Ahmed Abdulaziz, togs en mobiltelefon 

av märket Blackberry (Blackberryn) i beslag från honom. Ahmad Jawad bar 

Blackberryn på sig. Han hade även en Iphone 6. Han har inte uppgett kod för någon 

av mobiltelefonerna. Han har också förnekat att Blackberryn är hans eller att den 

togs i beslag från honom. 

 

Polisen har lyckats öppna Blackberryn och återskapa krypterade meddelanden. I 

Blackberryn fanns 18 kontakter. Det gick att få fram 49 meddelanden och återskapa 

421 meddelanden som raderats. 
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Ahmad Jawad hade alias Jaguar i Blackberryn och använde mejladressen 

jaguar@cryptocloud.mobi. Vid konversationer användes alias som bestämdes av 

avsändaren. För Ahmad Jawads Blackberry användes alias: Hatab för Karrar Jabbar, 

La Crim La Krim för Youssef Arbib och Patooooooooo för Salam Shebani.  

 

Karrar Jabbar skickade meddelanden från sin Blackberry och använde My own som 

alias för sig själv och Sminkos som alias för Ahmad Jawad. Salam Shebani använde 

mejladressen CBC.858@eliteguard.tk när han skickade meddelanden från sin 

Blackberry. Vid konversationer använde han Sigge som alias för Ahmad Jawad.  

 

Av meddelandena som återskapats i Blackberryn framgår följande. Ahmad Jawad 

åtog sig att utföra mordet på Ahmed Abdulaziz och planeringen pågick under lång 

tid. Ahmad Jawad skulle erhålla 50 000 euro i ersättning. Mordet var tänkt att äga 

rum den 21 mars, den 24 mars eller den 28 mars 2017. Flera personer var 

inblandade i planeringen och utförandet, bl.a. Hatab och Patooooooo. En person 

benämnd T skulle agera skytt.  

 

Ahmad Jawad är Jaguar 

Att Ahmad Jawads alias är Jaguar framgår av:  

 Han hade Blackberryn med sig, 

 lösenordet var haydarjawad, vilket stämmer med att Haydar är Karrar 

Jabbars mellannamn, 

 han filmades av en övervakningskamera på en pizzeria en timme före 

gripandet den 30 mars 2017 när han öppnade och tittade i en Blackberry. 

Vid samma tillfälle ringde han vid kl. 20.53 ett samtal på sin Iphone till sin 

bror Osman Jawad,  

 i december 2016 avlyssnades ett samtal mellan Ahmad Jawad och Karrar 

Jabbar, där Karrar Jabbar gjorde en hänvisning till Ahmad Jawads 

Blackberry, 
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 i Blackberryn har mejl säkrats under perioden 26 januari – 30 mars 2017 

vars innehåll vid 42 tillfällen kunnat härledas till händelser eller 

positioneringar i Ahmad Jawads avlyssnade mobiltelefoner i ett annat 

ärende.  

 

Exempel på dessa samband är följande. 

 Den 18 januari 2017 kl. 13.30 (samband 3) fick Jaguar ett nummer han 

skulle ringa av Patooooooooo. Ahmad Jawad ringde dagen efter till en för 

honom okänd man och presenterade sig som Patronens vän. 

 Den 31 januari 2017 kl. 18.13 (samband 7) skickade Jaguar ett meddelande 

om att han var vid ”Kiseberg toget”. Ahmad Jawad ringde ett samtal kl. 

18.12. Hans telefon positionerade under samtalet först vid en mast vid 

Värnhemstorget därefter vid en mast vid Kirseberg.  

 Den 3 februari 2017 kl. 16.30 (samband 13) skickade Jaguar ett meddelande 

om att han tvättade bilen. Ahmad Jawad fick ett samtal kl. 16.49 från 

William Johnstone Vargas. Ahmad Jawad berättade i samtalet att han 

tvättade bilen.   

 Den 6 februari 2017 kl. 12.28 (samband 14) skickade Jaguar ett meddelande 

om att han blivit fotograferad och att hans mamma också iakttagit några som 

fotograferade. Ahmad Jawad ringde ett samtal kl. 12.19 till sin mor Souad 

Kadhem. Modern berättade att några höll på att filma utanför. Ahmad 

Jawads mobiltelefon positionerade nära bostaden. 

 Den 6 februari 2017 kl. 16.07 (samband 15) skickade Sigalo/Jaguar en fråga 

om mottagaren hade ”röka” i Stockholm. Ahmad Jawad positionerade på 

Sturup kl. 13.39 och därefter i Märsta kl. 15.42.  

 Den 16 februari 2017 kl. 18.20 (samband 18) skickade Sminkos/Jaguar ett 

telefonnummer till Hatab/my own. Han skrev också att ”Mansor” skulle 

träffa dem i Ikea i Uppsala. Hatab svarade att han skulle köpa laddare och 

sedan ringa. Telefonnumret gick till Mahadi Haddadi, men telefonnumret 

går numera till Bilkompaniet i Uppsala. Mahadi Haddadi är knuten till 
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bilkompaniets mejladress. Ahmad Jawad ringde en person kl. 14.39 och bad 

denne hämta Karrar Jabbar vid Bromma en timme senare. Karrar Jabbar 

ringde till Ahmad Jawad kl. 16.35 och uppgav att han bara hade åtta procent 

kvar i sin telefon. Ahmad Jawad bad Karrar Jabbar åka till Uppsala. Han 

skulle skicka personens telefonnummer till Karrar Jabbar. Ahmad Jawad 

ringde till Karrar Jabbar kl. 20.01. Karrar Jabbar var då i Uppsala.   

 Den 16 februari 2017 kl. 18.48 (samband 19) fick Hatab ett meddelande från 

Jaguar att ”mosase” var framme i Stockholm halv nio. Ahmad Jawad fick ett 

samtal kl. 18.47 från William Johnstone Vargas, där denne meddelade att 

han satt på tåget och var framme kl. 20.35.   

 Den 23 februari 2017 kl. 20.38 (samband 20) skickade Jaguar ett 

meddelande till La crim La krim att han skulle träffa Adnan på Rosengård. 

Ahmad Jawad ringde Karam Yomok kl. 19.24 och berättade att han skulle 

till Adnan vid kl. 21.00. Han meddelade Karrar Jabbar genom 

textmeddelande kl. 20.59 att han var hos Adnan. Hans telefon positionerade 

i Rosengård.   

 Den 27 februari 2017 kl. 24.00 (samband 29) skickade Jaguar ett 

meddelande till La crim La krim att han skulle träffa Momme nu i 

Rosengård. Muhammed Abdelrada ringde till Ahmad Jawad kl. 23.04 och 

bad honom komma. Ahmad Jawad gick med på att komma om 20 minuter. 

Ahmad Jawad positionerade på en mast vid Möllevången. Ahmad Jawad 

ringde till Muhammed Abdelrada vid kl. 00.02 och bad honom komma ned. 

Hans telefon positionerade på masten Idunsgatan.   

 Den 21 mars 2017 kl. 09.44 (samband 35) skickade Jaguar ett meddelande 

till La crim La krim att han hans ”BB” gått sönder och han hade lagt den i 

ris. Den 20 mars 2017 ringde Ahmad Jawad till Sayed El-Moghrabi och 

berättade att han lagt mycket ris. Sayed El-Moghrabi svarade att han skulle 

skriva när han lagt ris på telefonen.  

 Den 27 mars 2017 kl. 12.54 (samband 40) skrev Sminkos/Jaguar till my 

own/Hatab att han skulle lämna en 9 mm. Hatab frågade om den skulle vara 
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med eller utan skott. Klockan 13.21 meddelade Hatab att han skulle vara på 

mötesplatsen om 20 minuter. Muhammed Abdelrada ringde Ahmad Jawad 

kl. 13.44 och sa att det inte kommit någon till mötesplatsen och han behövde 

hämta sin son. Sminkos/Jaguar kontaktade my own/Hatab kl. 13.45 och 

meddelade att han måste hämta sin son.  

 

Karrar Jabbar är Hatab 

Två Blackberry mobiltelefoner togs i beslag hemma hos Karrar Jabbar. Dessa har 

inte kunnat öppnats eftersom lösenorden är okända. SIM-korten har undersökts. Ett 

av SIM-korten innehöll förprogrammerade kontakter.  

 

I Blackberryn som togs i beslag från Ahmad Jawad fanns meddelanden under alias 

Hatab. En undersökning har gjorts vilka kontakter ”Hatab” haft med den i beslag 

tagna Blackberryn under perioden från den 26 januari 2017 till den 30 mars 2017, 

varefter dessa jämförts med information från telefonavlyssning i annat ärende av 

Ahmad Jawads och Karrar Jabbars mobiltelefoner.  

 

Att Karrar Jabbars alias är Hatab framgår av:  

 Den 15 december 2016 skickade Karrar Jabbar ett textmeddelande till 

Ahmad Jawad som löd; ”Kom hatab”, 

 av ett avlyssnat samtal den 16 december 2016, framgår att Karrar Jabbar 

kallades för Carol och i ett mejl i Blackberryn från den 13 januari 2017 

användes alias Caro för någon som hade Sminko som alias för Jaguar, 

 den 9 februari 2017 kl. 10.31 undrade Hatab om Jaguar var vaken. Sex 

minuter senare ringde Karrar Jabbar upp Ahmad Jawad och fick inget svar, 

 kring tolvslaget mellan den 14–15 februari 2017 frågade Hatab om det var 

bokat. Klockan 12.05 ringde Karrar Jabbar till Ahmad Jawad och undrade 

hur det gick med biljetterna,  

 den 16 februari 2017 skrev Sminkos till Hatab att Hatab skulle ringa ett 

nummer till någon han skulle träffa vid Ikea i Uppsala. Av samtal mellan 
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Ahmad Jawad och Karrar Jabbar framgår att Karrar Jabbar skulle åka till 

Stockholm för att inhandla en bil. Karrar Jabbar positionerade i Uppsala den 

17 februari kl. 14.55 i närheten av Ikea och numret han skulle ringa gick till 

en person som varit skriven i Uppsala sedan 2013, och handlade med bilar, 

 den 24 februari 2017 kl. 18.43, meddelade Hatab att han behövde en bil för 

att ta sig till centralen. Före detta meddelande hade Karrar Jabbar ringt flera 

samtal med sin mobil och sökt någon som kunde köra honom till centralen. 

Efter kl. 18.45 kopplade hans telefon upp i närheten av centralstationen i 

Malmö, 

 den 24 mars 2017 kl. 21.55-21.58 skickade Sminkos ett meddelande till 

Hatab att de skulle träffas vid ”Barbar” som är en plats i Rosengård vid 

Bennets väg. Hatab svarade Jaguar att han skulle komma om åtta minuter. 

Karrar Jabbars mobiltelefon kopplade innan meddelandena upp mot masten 

T2-Nydala men efter kl. 22.21 mot masten tre Skåne i Rosengård. 

 Den 27 mars 2017 kl. 13.49 skrev Jaguar till Hatab att han ska skynda sig 

till parkeringen för att någon måste hämta sin son. Ahmad Jawad har innan 

dess haft ett samtal med Muhammed Abdelrada om att Muhammed 

Abdelrada ska träffa någon på parkeringen, men Muhammed Abdelrada har 

inte tid eftersom han ska hämta sin son.  

 

Salam Shebani är Patooooooooo 

I Blackberryn som togs i beslag från Ahmad Jawad fanns meddelanden under alias 

Patooooooooo. En undersökning har gjorts vilka kontakter ” Patooooooooo” haft 

med den i beslag tagna Blackberyn under perioden från den 26 januari 2017 till den 

30 mars 2017. Därefter har jämförelser gjorts med telefonavlyssningen av Ahmad 

Jawads mobiltelefoner.  

 

Att Salam Shebanis alias är Patooooooooo framgår av:  

 Den 30 mars 2017 kl. 11.46 skrev Patooooooooo till Jaguar att han hade 

träffat Mardin och Khaled på flyget. I november 2018 fanns det i Sverige 69 
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personer med tilltalsnamnet Mardin och 2 378 personer med tilltalsnamnet 

Khaled. Mardin Osman var nära vän med Ahmed Abdulaziz. Mardin Osman 

och Khaled Ibrahim var båda folkbokförda i Rosengård. Båda flög till 

Kastrup från Malaga den 30 mars 2017. Salam Shebani var med på samma 

plan,   

 Den 18 januari 2017 kl. 14.01, mejlade Patooooooooo en uppmaning till 

Jaguar att ringa ett visst nummer. Några timmar senare ringde Ahmad Jawad 

numret och uppgav att han var ”Patrons” vän, 

 Patooooooooo har haft mejladressen CBC.858@eliteguard.se. I annan 

användares enhet har adressen angivits med alias ”Patron”. På sociala 

medier har Salam Shebani benämnts ”Patron” eller ”Salam el Patron”.  

 

Youssef Arbib är La Crim La Krim  

I Blackberryn som togs i beslag från Ahmad Jawad fanns meddelanden under alias 

La Crim La Krim. En undersökning har gjorts vilka kontakter ” La Crim La Krim” 

haft med den i beslag tagna Blackberryn under perioden från den 13 januari 2017 

till den 30 mars 2017. Därefter har jämförelser gjorts med överskottsmaterial från 

telefonavlyssning i andra utredningar.  

 

Att Youssef Arbibs alias är La Crim La Krim framgår av:  

 Den 19 december 2016 vid lunchtid, skickade Ahmad Jawad ett 

textmeddelande till Youssef Arbib om att Youssef Arbib skulle skicka 

personuppgifter. I ett telefonsamtal lite senare uppgav han för två andra 

personer att La Krim ska med.  

 Samma dag efter kl. 14.18 ringde Ahmad Jawad till Youssef Arbibs mobil, 

utan att få svar. Ahmad Jawad ringde kl. 14.38 till Karrar Jabbar och sa att 

La Krim svarade inte. Ahmad Jawad hade inte ringt någon annan som inte 

svarade efter kl. 14.18, 
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 Den 5 januari 2017 ringde Ahmad Jawad en vän och frågade vem som körde 

La Krims bil. Vännen svarade att de var hans syster. Ahmad Jawad ringde 

direkt till Youssef Arbib och sa att det var vännens syster som körde, 

 Den 11 oktober 2018 skrev William Vargas ett brev till Karrar Jabbar, där 

han nämnde att La Krim befann sig på isoleringen på Hällbyanstalten. 

Mellan den 5 oktober 2018 och den 11 oktober 2018 var 16 personer 

isolerade på Hällbyanstalten däribland Youssef Arbib. 

 

3.11. Hjälpmedel 

Den 30 mars 2017 kl. 09.00 skickade Ahmad Jawad ett meddelande till Salam 

Shebani där han angav att han köpt en ”30-moped”, eftersom en sådan moped 

väckte mindre misstankar, vilket är förenligt med att en moped klass II användes 

vid gärningen. Han skrev också att det inte gick med 180 moped. Detta stämmer 

med att Ahmad Jawad köpte en Gilera 180 av Josef Mansouri, någon gång mellan 

den 3–6 mars 2017. Den 8 mars 2017 sökte Ahmad Jawad och Karrar Jabbar efter 

någon som hade en mopedhjälm.  

 

Den 30 mars 2017 kl. 00.13 filmades Mohammed Issa Alhamoud, som kallas Raffe, 

när han tankade bensin i två Coca-Colaflaskor på bensinstationen INGO på von 

Lingens väg 47 på Rosengård. Kvällen innan kl. 23.21 hade Ahmad Jawad bett sin 

bror ge honom två Coca-Colaflaskor. Tidigare på dagen hade Ahmad Jawad 

kontaktat Mohammed Issa Alhamouds. Även Taha El-Ali hade kontaktat 

Mohammed Issa Alhamoud. På kvällen den 29 mars 2017 kontaktade Taha El-Ali 

sin flickvän för att han behövde sitt kort för att tanka. Vid den utbrända mopeden 

återfanns en kapsyl från en Coca-Colaflaska. 

 

Av ett meddelande från den 26 januari 2017 framgår att Ahmad Jawad hade tillgång 

till en Makarov men blev erbjuden en pistol med kaliber 7.62, vilket är samma 

kaliber som en Tokarev. Den 25 februari 2017 fanns ett meddelande i Blackberryn 



35

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
om att köpa en automat med 32 mag 9 mm, vilket stämmer med att ett 

automatvapen användes.  

 

Ahmad Jawad innehade en pistol med kaliber 9 mm som han hade fått av 

”Patooooooo”. Den 27 mars 2017 bestämde Ahmad Jawad träff med Muhammed 

Abdelrada. Det framgår av konversationen att det var Karrar Jabbar som skulle 

komma till mötesplatsen och överlämna pistolen till Muhammed Abdelrada.  

 

Den 24 mars 2017 kl. 20.25 skickade Hatab/ Karrar Jabbar meddelanden till Jaguar/ 

Ahmad Jawad via Blackberryn och frågade hur man avfyrade skott med en ”Kalle” 

dvs. en automatkarbin AK47 av typen Kalasjnikov. Fyra minuter efter meddelandet 

gjorde Ahmed El-Moghrabi en sökning på orden AK47 full auto och AK47 semi. 

Patroner av typen 7,62x39 är vanliga som ammunition till vapen av denna typ. 

Karrar Jabbar och Ahmad Jawad hade således tillgång till ett automatvapen av den 

typ som användes vid mordet på Ahmed Abdulaziz. 

 

 

3.12. Tidigare tillfällen när mordet var tänkt att äga rum 

Den 21 mars 2017 

Den 30 mars 2017 kl. 08.59 nämndes i ett meddelande på Blackberryn att ”t” varit 

på plats vid ett tidigare försök att döda Ahmed Abdulaziz och att T vid det tillfället 

körde en 180 moped, men fick avbryta på grund av MC-polis. Genom att Jaguar/ 

Ahmad Jawad i en konversation i Blackberryn från den 21 mars 2017 kl. 22.39 

angav att de varit tvungna att blåsa av på grund av en mc polis, har händelsen 

kunnat knytas till den 21 mars 2017. Denna dag hade Ahmad Jawad ett möte med 

Taha El Ali vid en tidigare restaurang vid namn Barbar på Bennets väg 48 i 

Rosengård efter kl. 20.10. Klockan 21.18 ringde Ahmad Jawad till Amir Jawad, 

som uppgav att han hade sett Karrar Jabbar tillsammans med en kille köra förbi på 

en moped strax innan. 

 



36

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
Den 24 mars 2017 

Jaguar/ Ahmad Jawad skrev den 23 februari att ”han” som överlevt flera 

mordförsök bl.a. med en hund, inte är odödlig och han ska lösa det inom kort. Att 

det var Ahmed Abdulaziz som avsågs med meddelandet stämmer med att han blev 

attackerad av en kamphund den 11 februari 2017.  

  

Den 24 mars 2017 kl. 19.24 fick Ahmad Jawad ett samtal från Muhammed 

Abdelrada om att ”Honda Jazz” fanns till salu utanför minilivs på Ramels väg. Jazz 

var ett smeknamn på Ahmed Abdulaziz. Han positionerade på en mast benämnd 

Ramels väg 75 vid tiden för samtalet. Efter samtalet åkte Ahmad Jawad till 

Rosengård. Genom meddelanden i Blackberryn kl. 20.25 samma dag framgår att 

Hatab/ Karrar Jabbar hade problem med en automatkarbin av typen AK 47. En 

timme senare skickades meddelanden via Blackberryn om att avbryta, eftersom 

helikoptern var uppe och någon sköt med laser. Det framgår också av 

konversationen att T eller Taha El Ali var tillsammans med Hatab/ Karrar Jabbar. 

En polishelikopter cirklade runt Rosengård denna dag mellan kl. 20.40 och kl. 

21.44.  

 

Den 28 mars 2017 

Den 28 mars 2017 kl. 11.10 fick Ahmad Jawad ett samtal från Sayed El-Moghrabi, 

där denne pratade om att Maysem Mekawi skvallrat om allt för en tjej. Ahmad 

Jawad träffade Muhammed Abdelrada på eftermiddagen och bad honom att inte 

säga något. Vilket kan tolkas som att han inte skulle säga något till Maysem 

Mekawi om deras planer på att döda Ahmed Abdulaziz samma dag. Efter mötet 

med Muhammed Abdelrada bestämde Ahmad Jawad träff med Taha El Ali. Ahmad 

Jawad förflyttade sig mot Rosengård och träffade antagligen Taha El Ali vid kl. 

16.30. Strax före kl. 18.00 hade Ahmad Jawad kontakt med Taha El Ali, som 

beklagade att han inte hittade en person trots att han väntat i en timme. Därefter har 

Taha El Ali uppehåll i telefontrafiken i fyra timmar.   
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Den 29 mars 2017 

Den 29 mars 2017 sökte Muhammed Abdelrada kontakt med Ahmad Jawad vid sex 

tillfällen mellan kl. 14.27 och 14.29. Muhammed Abdelrada befann sig då i 

närheten av eller i Rosengård. Klockan 14.30 fick han kontakt med Ahmad Jawad 

och uppgav att ”min vän är inne på macken”. Ahmed Abdulaziz var på St1 på 

Rosengård kl. 14.27. Syftet med samtalet var att Ahmed Abdulaziz skulle mördas. 

Efter samtalet ringde Ahmad Jawad till Taha El-Ali och bad honom komma till 

Augustenborg.  

 

3.13. Morddagen 

Ahmad Jawad 

Klockan 09.00 på morgonen hade Jaguar/ Ahmad Jawad och Patooooooooo en 

konversation. Av den framgår att en ”30-moped” var inköpt, Fransken hade talat om 

var han fanns och ”t” skulle vara en av skyttarna.  

 

Vid lunchtid hade Ahmad Jawad några samtal med en vän och varnade vännen för 

att något farligt skulle hända, samt att anledningen var några som var farliga 

samtidigt som han nämnde namn på personer som Ahmed Abdulaziz var vän med.  

 

Ahmad Jawad försökte få kontakt med Muhammed Abdelrada kring kl. 14.00, men 

han hade stängt sin telefon efter mordförsöket på Maysem Mekawi den 29 mars 

2017. Efter det försökte Ahmad Jawad få kontakt med Taha El-Ali. Ahmad Jawad 

positionerade då på Rosengård. Strax efter kl. 15.00 träffades Ahmad Jawad, Karrar 

Jabbar och en tredje person vid Ahmad Jawads bostad.  

 

Ahmad Jawad bestämde träff med Taha El-Ali på Rosengård någon gång efter kl. 

16.00 och var enligt mobiltelefonens positionering kvar där till kl. 19.13, men rörde 

sig bort från Rosengård från kl. 19.29. Mordet skedde vid kl. 19.07. Klockan 20.30 

besökte Ahmad Jawad en pizzeria vid Värnhem tillsammans med Benjamin Uysal, 

William Johnstone Vargas och Sayed El-Moghrabi. Han återvände till Rosengård 
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vid kl. 22.00 för att hämta Taha El Alis bil. Han åkte i Seaten tillsammans med 

Benjamin Uysal, Sayed El-Moghrabi och Ahmad El-Moghrabi. Osman Jawad körde 

Skodan och hade William Johnstone Vargas och Gutierrez Calderon som 

passagerare. 

 

Klockan 19.45 skickade Patooooooooo ett meddelande till Jaguar/ Ahmad Jawad 

och undrade om de var i säkerhet och om de hade burit mask. Därefter meddelade 

han att han kunde betala 50 000 euro och ville veta detaljer. Jaguar / Ahmad Jawad 

beskrev kl. 21.32-33 att det skedde öppet inför barn och mödrar. Skytten sköt två 

skott med en automatkarbin och den andra skytten gick fram med en pistol, 7.62, 

och sköt i huvudet, sedan bröstet, 7-8 skott. Därefter körde de iväg på ”30-

mopeden”, kastade den varefter en vän hämtade dem i bil.  

 

Jaguar/ Ahmad Jawad skickade ett meddelande till Patoooooooo kl. 21.52-22.06 att 

han befann sig med skyttarna. Polisen stoppade båda personbilarna någon gång 

mellan kl. 22.06 och kl. 22.21. 

 

Karrar Jabbar 

Karrar Jabbar hade tillgång till Omar Jawads Skoda under morddagen. Detta 

framgår av en parkeringsbot daterad samma dag kl. 10.46-56, från Gymnasistgatan 

9. Personbilen var således parkerad utanför Karrar Jabbars bostadsadress på 

Gymnasistgatan 4. Ahmad Jawad meddelade Omar Jawad kl. 16.19 att han behövde 

Skodan en timme till. Ahmad Jawad uppgav för sin bror kl. 18.22 att Karrar Jabbar 

hade Skodan. Karrar Jabbar svarade inte i sin mobiltelefon -2896 mellan kl. 16.05 

och kl. 22.10. Telefonen kopplade upp mot Rosengård mellan kl. 16.05 och 19.21, 

men det är troligt att han inte hade den med sig. En uppkoppling skedde mot en 

mast vid Kulladalsgatan kl. 21.22. Från kl. 22.11 ringde Karrar Jabbar och sökte 

Ahmad Jawad, Osam Jawad och Ahmad El-Moghrabi, som inte svarade. Han 

kontaktade inte någon annan förrän kl. 22.28. då ringde han upp Taha El-Ali. I 

samband med att Seaten och Skodan stoppades på Rosengård, körde han 
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tillsammans med en vän i en tredje bil, men blev inte stoppad. Han visste således 

vilka som åkte med i Skodan och Seaten.  

 

Taha El-Ali 

Taha El-Ali träffade Ahmad Jawad på Rosengård kl. 16.04. Efter det hade Taha El-

Ali ingen aktivitet på sin telefon förrän kl. 21.25. Telefonen bytte inte heller mast 

under denna period. Härefter kopplade telefonen upp mot Heleneholm och därefter 

Persborg kl. 21.56, vilket stämmer med hur Karrar Jabbar rörde sig efter mordet. 

Taha El-Ali var åter på Rosengård kl. 22.08 och iakttog när polisen grep personerna 

som åkt i Skodan och Seaten.  

 

4. FÖRSVARETS SAKFRAMSTÄLLAN 

4.1. Karrar Jabbar 

Karrar Jabbar har förnekar brott. Han har inte främjat gärningen eller medverkat vid 

gärningens genomförande. Det är inte han som skrivit meddelanden under 

benämningen Hatab. Han kallas inte heller för Carol eller liknande böjningar av 

detta namn.  

 

Det är riktigt att han använt mobilnummer med slutsiffror -2896, -6505 och -2892. 

Han lånar ofta ut sin mobil och det händer att han inte tar med sig mobilen.  

 

Ett alias i en Blackberry-mobil motsvaras inte av en person, utan av en annan 

krypterad mobiltelefon. Det kan därför vara flera personer som använt samma alias. 

De meddelanden som åberopats kan avse andra lagförda brott, t.ex. mordförsöket på 

Maysem Mekawi. Meddelanden som inte klart kan knytas till nu åtalad gärning 

måste därför sållas bort. 

 

För att förlita sig på informationen från Blackberryn måste man kunna förlita sig på 

analysen av innehållet. Det saknas utredning om hur Blackberryn hanterats i Norge. 
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Det framgår att minneskortet var förstört. Informationen på kortet har därför 

reparerats. Vad detta innebär är inte utrett. Det kan betyda att information 

försvunnit eller förvanskats när den förts över till ett nytt kort. Meddelanden kan 

också ha sållats bort eller kommit till vid kopieringen till det nya minneskortet. Det 

har inte heller framgått hur kopieringen påverkat tidsstämplarna på meddelandena. 

Att tidsstämplarna inte stämmer framgår av att listan med återskapade meddelanden 

har en annan datering än meddelandena samt att vissa meddelanden inte finns 

upptagna i listan. Vissa trådar med meddelanden verkar vara klippta och klistrade 

på ett sätt som är missvisande. Vissa meddelanden ser ut att ha skickats trots att de 

inte gått iväg. 

 

Det är riktigt att Karrar Jabbar innehaft de två Blackberry-mobiler som togs i beslag 

i ett annat ärende. Telefonerna är inte hans och togs i beslag på hans föräldrars 

adress på Gymnasistgatan 4 A. Det framgår också av utredningen att det inte fanns 

någon information i de båda telefonerna.  

 

Karrar Jabbar har inte kört Skodan med registreringsnummer TCT680. Han har inte 

heller överlämnat den till någon annan. Parkeringsboten på Gymnasistgatan, 

Gullviksborg den 30 mars 2017, har inget samband med honom. Han positionerade 

inte på denna plats vid denna tid utan vid Nydala till kl. 12.54. Det kan lika gärna 

var Osam Jawads syster, Noor Jawad, som ställt den där. Hon bodde på 

Docentgatan som är en förlängning av Gymnasistgatan. Familjen Jawad hade ingen 

anledning att betala boten, om det inte var någon i familjen som var ansvarig för att 

ha ställt bilen där. Det saknas också fingeravtryck eller andra spår från Karrar 

Jabbar i bilen. Att hans fingeravtryck fanns på en Redbull-burk i bilen, tillsammans 

med andra personers fingeravtryck, betyder inte att han varit i bilen. 

 

Att Karrar Jabbar ville låna hjälm den 8 mars 2017, betydde att han skulle köra 

moped samma dag och har inte något med mordet att göra.    
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Det går inte att avgöra en persons exakta position med hjälp av mastuppkopplingar. 

De mastuppkopplingar som redovisats betyder därför inte att mobilen befunnit sig 

inom mastens närområde.  

 

Karrar Jabbar är inte Hatab, utan Hatab är en mobiltelefon. Hatab är ett arabiskt 

begrepp för den som har rökt för mycket (kålhuvud). Karrar Jabbar kallas inte för 

Carol. Det finns en person som kallas så. Det framgår av att en person som kallar 

sig Carol skrivit till Karrar Jabbar när han var frihetsberövad.  

 

De påstådda sambanden innehåller motsägelser: 

 

 Karrar Jabbar skickade ett textmeddelande till Ahmad Jawad den 15 

december 2016, där han skrev ”Kom hatab”. 

 När Karrar Jabbar skrev att de ska träffas vid ”sina”, skrev Hatab i 

Blackberryn, en minut senare, ”sina” med Z.  

 Den 7 mars 2017 kl. 17.00, skrev ”Katten” till Jaguar att han fått fel nummer 

till Hatab. Om Ali Culum hade alias katten, så stämmer det inte att Karrar 

Jabbar hade alias Hatab, eftersom Ali Culum ringde upp Karrar Jabbar fyra 

minuter efter att han meddelat Jaguar att han fått fel nummer.  

 Det är riktigt att det finns ett Babylons livs på von Rosens väg på 

Rosengård, men begreppet Babors gård kan lika gärna avse Babylon grill på 

Amiralsgatan vid konserthuset. Det finns en tråd i Blackberryn från den 6 

mars 2017, där en väganvisning ges till Babylon grill på Amiralsgatan.  

 Den 24 mars 2017 när samtal mellan Karrar Jabbar och Ahmad Jawad 

tolkats som att de spanade efter Ahmed Abdulaziz, så har Ahmed Abdulaziz 

inte några uppkopplingar i Rosengård. Mastuppkopplingarna ger inte heller 

stöd för att Karrar Jabbar och Ahmad Jawad träffades i Rosengård denna 

dag.  

 Det finns 28 stycken kontaktförsök till Ahmad Jawad efter gripandet den 30 

mars 2017. Få av dem var från Karrar Jabbar. 
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 Karrar Jabbar är inlagd som karrar abdulla i Ahmad Jawads mobiltelefon 

med slutsiffror -2318. 

 

4.2. Ahmad Jawad 

Ahmad Jawad har inte fått i uppdrag att döda Ahmed Abdulaziz. Han har inte 

beslutat eller planerat mordet. Han har inte anskaffat hjälpmedel för att främja 

mordet. Han har inte heller anstiftat andra att genomföra mordet.  

 

Den avgörande bevisningen i målet är innehållet i den Blackberry-mobil som togs i 

beslag i samband med att Ahmad Jawad frihetsberövades den 30 mars 2017. Vid 

tvekan om tillförlitligheten i informationen i Blackberryn så saknas tillräcklig 

bevisning för en fällande dom. Detsamma gäller vid tvekan om sambandet mellan 

benämningen Jaguar och Ahmad Jawad. 

 

Blackberryn som togs i beslag i samband med Ahmad Jawads gripande tillhörde 

inte honom. Ahmad Jawad är inte Jaguar. Det är inte den i beslag tagna Blackberryn 

som syns på en övervakningsfilm från en pizzeria den 30 mars 2017. Det framgår 

av en senare filmsekvens, att Ahmad Jawad använde den telefon som påstås vara 

Blackberryn att ringa med. Det kan således inte vara Blackberryn, eftersom den inte 

går att ringa med. Den aktuella Blackberryn konfigurerades den 9 januari 2017. Det 

kan därför inte vara denna Blackberry som Ahmad Jawad och Karrar Jabbar 

diskuterade den 14 december 2016.   

 

Det är vidare extra viktigt att granska eventuella samband med försöket till mord på 

Maysem Mekawi den 29 mars 2017. Den 21 mars 2017 påstås att ett försök avbröts 

på grund av att en MC-polis var på plats. Ahmed Abdulaziz mobiltelefon 

positionerade denna dag i Bunkeflo. Det har inte hittats några händelserapporter 

som angav att MC-polis fanns i Bunkeflo denna dag. Enligt polisen går det dock 

inte helt utesluta att det funnits civil MC-polis, vilket framstår som långsökt. 
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Den 24 mars 2017 befann sig Ahmed Abdulaziz mellan kl. 19.01 och kl. 19.50 i sin 

bostad på Jörgen Kocks gata. Det tar en kvart att ta sig därifrån till Rosengård. 

Övriga misstänkta kopplade upp mot Rosengård kl. 20.36-21.48. Detta tyder inte på 

att de satt och väntade. Det finns inte något i avlyssningen som ger stöd för att 

Ahmad Jawad och Karrar Jabbar spanade efter Ahmed Abdulaziz. Det finns inte 

heller något som kopplar ihop indicierna med påståendet om försök eller 

förberedelse till mord. 

 

Det finns flera samband som motsäger att Ahmad Jawad är den som använde 

Blackberryn. Den 29 mars 2017 kl. 03.08 pm, vill ”Jaguar” att ”Hatab” kommer till 

Davidshall. Av de avlyssnade mobilsamtalen från samma tid framgår att Ahmad 

Jawad kopplar upp mot en mast som inte täcker in Davidshall. Detsamma gäller ett 

meddelande från ”Hatab” till ”Jaguar” den 10 mars 2017, där Hatab ska skriva till 

”Smink” för han har nyckel. Meddelandet utgör en motsägelse om Sminkos var 

Ahmad Jawads alias i Hatabs krypterade telefon.  

 

När det gäller NFC:s sannolikhetsbedömning, finns det ett stort mått av subjektivitet 

vid bedömningen av hypoteserna, eftersom NFC inte gör någon bedömning av 

sannolikheten för att huvudhypotesen är sann. Vid analyser av de e-

postmeddelanden som säkrats från Blackberryn, bygger slutsatserna på 

observationer och inte egna tester, eftersom NFC inte haft tillgång till en Blackberry 

med motsvarande inställningar. Slutsatserna kan därför inte bli annat än hypoteser. 

 

Han delar kritiken av tömningen av Blackberry-mobilen och presentationen av 

positioneringarna via master. 

 

4.3. Muhammed Abdelrada 

Han har inte hanterat några hjälpmedel. Han kan inte vitsorda att de hjälpmedel som 

påstås, faktiskt har använts vid mordet den 30 mars 2017.  
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Det är riktigt att han haft mycket kontakt med Maysem Mekawi, men inte i det syfte 

som åklagaren påstått. Han är dömd för att ha medverkat vid försök till mord den  

29 mars 2017 kl. 22.30 mot Maysem Mekawi. Detta påverkar trovärdigheten av de 

uppgifter Maysem Mekawi lämnat. När mordet på Ahmed Abdulaziz ägde rum 

befann han sig i Danmark och greps där den 30 mars 2017.  

 

Han har handlat med narkotika och rört sig i Malmös kriminella kretsar. Han kallas 

för Momme, men är inte ensam om att kallas så. Han har fler smeknamn t.ex. Moe, 

Maho och Fransos. Fransos kommer ifrån att han härstammar från ett franskspråkigt 

land. Han känner dock inte igen böjningsformerna Fransken och Fransosen. Dessa 

syftar inte på honom.  

 

Det är riktigt att han använt telefonnumret med slutsiffror -0150. Ahmed Abdulaziz 

kände han sedan några år, men de hade umgåtts mycket lite. Jazz var Ahmed 

Abdulaziz smeknamn. Jazz är även en bilmodell. Han har träffat Karrar Jabbar 

några gånger. Taha El Ali är han inte bekant med. Ahmad Jawad har han haft 

affärer med i många år.  

 

Han delar kritiken av tömningen av Blackberry-mobilen och presentationen av 

positioneringarna via master. 

 

4.4. Taha El Ali 

Taha El Ali har inte skjutit eller varit delaktig i planering eller förberedelser av 

mordet på Ahmed Abdulaziz.  

 

Taha El Ali medger att han har hanterat narkotika genom att både köpa och sälja 

cannabis. Det har varit hans försörjning och han har även sålt för andras räkning.  

 

Åtalet bygger i stora delar på spekulationer. Han är uppväxt i Rosengård. Han har 

befunnit sig på Rosengård, eftersom han haft sin verksamhet där. Men även sin 
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familj och vänner. Han känner Karrar Jabbar och Ahmad Jawad sedan nyår 

2016/2017. Sayed och Ahmed El-Moghrabi är hans kusiner. Han är inte bekant med 

Muhammed Abdelrada. Ahmed Abdulaziz växte upp i samma område som han. De 

var inte vänner men de hade inget otalt med varandra.  

 

Det är riktigt att hans smeknamn är T men oftast kallas han för Taha. Det finns 

minst ytterligare två personer som kallas för T. Det är vidare korrekt att han 

huvudsakligen använt telefonnumret med slutsiffrorna -6668. Även andra har dock 

använt numret vilket framgår av de avlyssnade samtalen. Han har lånat ut telefonen 

till Benjamin Uysal som i sin telefon namngett numret till Ahmed El-Moghrabi.  

 

Under dagen när mordet skedde var han tillsammans med Rani Chbib. Han har 

således alibi. Han har varken suttit i Skodan eller Seaten. Seaten har disponerats av 

hans kusin Sayed El-Moghrabi. Det var därför han innehade en nyckel till den bilen. 

Själv har han ägt en annan Seat. Den nyckeln fanns på samma nyckelknippa.  

 

Den 21 mars 2017 befann han sig i Rosengård. Han var inte i Bunkeflo där Ahmed 

Abdulaziz befann sig. Det är vidare utrett att det inte fanns MC-polis i Bunkeflo. 

Samtalen kan således inte röra Ahmed Abdulaziz.  

 

Samtalet med Karrar Jabbar den 24 mars 2017 kl. 13.59, handlar inte om att 

förbereda ett mord. Den del i samtalet som anges som ”ohörbar”, är ett hörbart 

samtal på arabiska.  Karrar Jabbar sa i översättning: Du måste betala (ordagrant: 

kvittera) mig idag. Samtalet handlade om att Karrar Jabbar stämt träff med Taha El-

Ali för att han skulle betala en skuld. En anledning till att Taha El-Ali haft kontakt 

med Karrar Jabbar och Ahmad Jawad har varit hanteringen av en större mängd 

cannabis. Den vän de ska möta har inte varit Ahmed Abdulaziz utan någon helt 

annan. 
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Samtalet den 29 mars 2017 handlar om vad som faktiskt angavs i samtalet. Taha El-

Ali förflyttade sig från bostaden på Norra Vallgatan mot Augustenborg, sedan åter 

bostaden. Kontakterna hade inte att göra med att Ahmed Abdulaziz befann sig på 

någon bensinstation. De hade uppenbarligen andra anledningar att träffas.  

 

Han delar kritiken av tömningen av Blackberry-mobilen och presentationen av 

positioneringarna via master. 

 

5. UTREDNING  
5.1. Försvarets bevisning 

Karrar Jabbar har som motbevisning till åtalet åberopat skriftlig bevisning:  

PM rörande tömning av Blackberryn med tjänsteanteckningar, granskningsprotokoll 

och meddelanden från Blackberryn till styrkande av att informationen i Blackberryn 

inte är tillförlitlig; beslag av två Blackberry telefoner i ett annat ärende med 

granskningsprotokoll, till styrkande av att Karrar Jabbar inte använde dessa 

Blackberrys; Mobilpositioneringar med PM rörande masttömningar samt 

telefontrafik och PM om betalning av en parkeringsbot för en Skoda med 

registreringsnummer TCT680, till styrkande av att han inte använde Skodan den 29-

30 mars 2017; utdrag från kontaktlista ur Ahmad Jawads mobiltelefon, till 

styrkande av att det finns flera som kallas Karrar. 

 

Ahmad Jawad har som motbevisning till åtalet åberopat skriftlig bevisning: 

Nationellt forensiskt centrums (NFC) riktlinjer om resultatvärdering i teori och 

praktik och utdrag från polisens PM rörande masttömning, till styrkande av att 

bevisningen i dessa delar inte är tillförlitlig; avsaknaden av meddelanden i 

Blackberryn mellan kl. 19.45-21.14 den 30 mars 2017, till styrkande av att 

Blackberryn som togs i beslag av Ahmad Jawad inte är hans. Han har vidare 

åberopat ett avsnitt från en övervakningsfilm från Pizzeria Forno A´legna, från den 
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30 mars 2017, till styrkande av att Ahmed Jawed inte hanterade en Blackberry på 

restaurangen. 

 

Taha El Ali har åberopat vittnesförhör med Anas Krayem, för att motbevisa 

Maysem Mekawis uppgifter.  

 

Som skriftlig bevisning har han åberopat: NFC:s arbetsblad som varit underlag för 

utlåtandet över längdjämförelser, till styrkande av att längjämförelserna inte är 

tillförlitliga; meddelanden i Blackberryn där Taha El Ali inte beskrivs med 

smeknamnet ”T” utan ”fuls” kusin samt meddelanden som rör någon annan person 

som kallas T troligen Tamer Zahran, till styrkande av att det inte är Taha El Ali som 

är gärningsman; uppgifter ur förundersökningen om visar att det finns kopplingar 

mellan Salam Shebani och Nikola Grubic samt att Nikola Grubic har kopplingar till 

Isac Drivhall Welin som Ahmed Abdulaziz pekade ut som den som försökte döda 

honom på Lindängen, till styrkande av att det inte är Taha El Ali som är 

gärningsman; kontaktuppgift från Benjamin Uysals telefon som visar att 

mobilnumret -6668 var inlagt som Ahmed Mograbi, till styrkande av att det inte är 

Taha El Ali som är gärningsman; utdrag från kontaktlistor från olika personer där 

det framgår att telefonnummer som inte kan kopplas till Taha El Ali ligger inlagda 

som ”T”, till styrkande av att det inte är Taha El Ali som är gärningsman; 

Blackbberry-mejl och telefonsamtal där det framgår att dessa handlar om 

narkotikahantering, till styrkande av Taha El Alis uppgifter;  PM rörande att ingen 

MC-polis var i tjänst på dagen eller kvällen den 21 mars, till vederläggande av att 

Taha El Ali medverkade vid försök eller förberedelse att döda Ahmed Abdulaziz.      

 

5.2. Förhör med de tilltalade 

5.2.1. Ahmad Jawad 
Vid tiden för mordet bodde han på Fosievägen tillsammans med sina föräldrar och 

en bror. Hans äldre bror Osam Jawad bodde i lägenheten mittemot. I mars 2017 

hade han precis kommit ut från sjukhuset efter en svår hjärtinflammation och hade 
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lyckats ordna ett jobb. Han hade inget körkort. Han körde därför aldrig bil själv utan 

blev alltid skjutsad. Osam Jawad hade flera bilar, bl.a. en Hyundai Atos och en 

Skoda. Ahmad Jawads vänner kallar honom för ”Sigge” eller ”Siggelo”. 

 

Relation till medåtalade 

Han är nära vän med Karrar Jabbar. Han brukar kalla honom för ”Karrar”, ”Gagge” 

eller ”Cash”. Men det finns andra vänner som också kallas ”Karrar”. Han har aldrig 

kallat Karrar Jabbar för ”Carol” och har inte heller hört någon annan som gjort det. 

Vid tiden för mordet hade han kontakt med Karrar Jabbar nästan varje dag. På 

morddagen hade de kontakt på telefon på morgonen, men de träffade aldrig 

varandra under dagen. 

 

Han har känt Muhammed Abdelrada i tio år, men under denna tid har han aldrig 

kallat honom för ”fransos” eller liknande. När han och Muhammed Abdelrada 

umgicks var det oftast bara de två som sågs. Han vet därför inte om Muhammed 

Abdelrada kallades för ”fransos” eller liknande av någon annan. Karrar Jabbar och 

Muhammed Abdelrada känner inte varandra. Ahmad Jawads smeknamn på 

Muhammed Abdelrada är ”kunder” eller ”pizza”.  

 

Han lärde känna Taha El Ali genom dennes kusiner högst ett år innan mordet. Även 

om det finns många samtal mellan honom och Taha El Ali så är det inte han som 

har ringt alla samtal. Det har istället varit andra personer som velat komma i kontakt 

med Taha El Ali och som då använt Ahmad Jawads telefon. Det framgår av ett 

samtal när han ringde och beställde schwarma. Han brukar kalla Taha El Ali för 

”T”. Men det finns flera av hans vänner som han också kallar för ”T”. En av dem är 

Tameer Zahran, som skrivit det brev som åklagaren åberopat, där han kallas 

Siggalo. 

 

Relation till Salam Shebani, Maysem Mekawi och Youssef Arbib 
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Han känner Salam Shebani. Det mobilnummer som slutar på -112 tillhör Salam 

Shebani. Salam Shebani kallas för ”patron”, men det finns det många som gör. 

Smeknamnet ”Patooooooooo” är inte Salam Shebani. De känner varandra sedan 

länge, minst 15 år tillbaka. Salam Shebani var inte i Sverige när mordet ägde rum. 

 

Maysem Mekawi är en gammal vän till Ahmad Jawad. De umgicks med varandra 

några år innan mordet, men i mars 2017 hade de ingen kontakt. Han och Maysem 

Mekawi har inte haft några konflikter med varandra. Han vet inget om relationen 

mellan Muhammed Abdelrada och Maysem Mekawi. Hans uppfattning är att 

Maysem Mekawi knarkat hostmedicin och inte är tillförlitlig. Maysem Mekawi har 

stulit narkotika och skyllt på sina bröder, vilket lett till att bröderna dödats. 

 

Yossef Arbib har bott på hans gård. De har umgåtts en del. Yossef Arbib 

hade en hund. Han vet att Yossef Arbib kände Karrar Jabbar. Han har ingen 

kommentar till åklagarens påstående att Yossef Arbib kallades La krim. 

 

Relation till Ahmed Abdulaziz 

Efter att Ahmed Abdulaziz blivit knivhuggen för några år sedan var Ahmad Jawad 

och lämnade blommor till honom på sjukhuset. Det var senaste gången han träffade 

Ahmed Abdulaziz. Han har hört att folk på Lindängen ville komma åt Ahmed 

Abdulziz, men det rörde inte honom. Han vet inte om Ahmed Abdulaziz och Salam 

Shebani var ovänner. Det är riktigt att Ahmed Abdulaziz kallades för ”fåret”, men 

det smeknamnet delade han med andra. Han vet inte vem som sköt Ahmed 

Abdulaziz. Han visste inte att Ahmed Abdulaziz även kallades för ”jazz”. Han vet 

att Ahmed Abdulaziz brukade umgås med Marko och Mardin Osman.  

 

Mordkvällen  

Han har inte någonting med mordet att göra och har aldrig blivit beskjuten och inte 

heller skjutit någon annan människa. Vid tiden för mordet befann han sig på 

Bennets väg, Rosengård, precis som han gjort under nästa ett års tid. Det är där han 
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umgås med sina vänner och det är därför som hans mobil ofta positionerar på mast 

270. ”Sina” och ”Barbar” är platser på Bennets väg där han brukade träffa sina 

vänner.   

 

Han var aldrig på Ramels väg under morddagen. Vid 19-tiden ringde han hade han 

Benjamin Uysal som hämtade upp honom i bil. De åkte till hans bostad där han 

hjälpt en kille med ett fotografi till sitt CV. Därefter åkte de och åt pizza. På 

pizzerian hade han med sig två telefoner, en iPhone och en Encro- eller Sky-telefon. 

Efter att de ätit åkte de tillbaka hem till hans bostad för att hämta Osam Jawad. Han 

åkte sedan från Fosievägen i Seaten. Det var Benjamin Uysal som körde. De åkte 

tillsammans med Skodan. Det var bara två bilar som åkte tillsammans, inte tre. De 

kanske körde förbi Augustenborg, men han minns inte riktigt. Han kan inte heller 

komma ihåg om han och Benjamin Uysal plockade upp Ahmad El Moghrabi på 

Augustenborg. Han trodde Ahmad El Moghrabi var med från hans gård. Taha El 

Ali och Karrar Jabbar var inte på Augustenborg. Han vet inte varför Ahmad El 

Moghrabi var på Augustenborg eller hur länge de var där. Sen åkte de till Bennets 

väg för att hämta Ahmed Abeds Ford i MKB:s garage eftersom Ahmed Abed 

behövde den för att komma hem ifrån sitt jobb. Ahmed Abed hade ringt runt 

klockan 21.00 och berättat att han behövde sin bil annars skulle han vara tvungen 

att övernatta på jobbet.  

 

Under kvällen fick de på Snapchat reda på vem som skjutits ihjäl på Rosengård. 

Han tror inte att Karrar Jabbar hade Snapchat. Just då tänkte han inget särskilt om 

vem som skulle kunna ligga bakom mordet. Han träffade inte Karrar Jabbar eller 

Taha El Ali under mordkvällen. Han kommer inte ihåg om han träffade Rani Chbib. 

När Karam Yomok på morddagen frågade honom ”har du börjat” undrade han om 

Ahmad Jawad hade börjat ”sega sig”. Det handlade inte om något mord. Han såg 

Taha El Ali i samband med att han blev gripen av polis på kvällen.  
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Han vet inte hur det har hamnat tändsatspartiklar i Skodan. Han känner inte 

Gutierrez Calderon, utan det är en vän till William Johnston Vargas. Han har inte 

delat någon Red Bull-burk med Gutierrez Calderon. Han vet inte om Gutierrez 

Calderon åkt i Skodan vid något annat tillfälle än den 30 mars 2017. Han vet inte 

när Gutierrez Calderon kom till Malmö.  

 

Hjälpmedel (Mopeder, vapen, bilar, bensin) 

Det har hänt att han och hans vänner lånat någon av Osam Jawads bilar. Det är 

möjligt att han lånade Skodan den 28 eller den 29 mars 2017. I så fall lämnade de 

tillbaka den efter 1–2 timmar. 

 

Han har ingen erfarenhet av vapen mer än att han ibland kollar på Youtube-klipp för 

skojs skull. Han har aldrig försökt sälja vapen. Han är dömd för vapenbrott för 

många år sedan. Det var fråga om ett hagelgevär som han trodde var lagligt att ha 

hemma.  

 

Han har inget minne av att hans bror ska ha kastat ner tomma flaskor, men han vet 

att Osman Jawad kastade ner 500 kronor. Han känner inte Mohammed Issa 

Alhamoud (”Raffe”) särskilt bra och har aldrig bett honom att fylla några Coca-

Colaflaskor med bensin. Men om han gjort det kan det ha varit för att han behövde 

bensin för att rensa förgasaren på sin fyrhjuling. Det är riktigt att han hade kontaktat 

Josef Mansouri och frågat om en moped, men han köpte aldrig någon. Han har ett 

stort intresse för mopeder och fyrhjulingar och förvarar flera stycken i ett garage i 

Gullvik. Han vet inte om Karrar Jabbar brukade åka moped. Det kan stämma att 

Muhammed Abdelrada skickat länkar till honom på olika mopeder.     

 

Mobiltelefoner och Blackberry 

Det mobilnummer som slutar på -2318 tillhör honom. Han hade haft det i två till tre 

månader innan han greps i mars 2017. Numren som slutar på -9836 och -4796 är 
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inte hans. Han hade inte sin telefon på sig hela tiden, men lämnade den sällan till 

någon annan mer än för kortare stunder. 

  

Han har aldrig ägt någon Blackberry-PGP telefon. Det är inte han som är ”Jaguar” 

eller ”Sminkos”. Han vet vem ”Jaguar” är.  Han har lånat Blackberryn några gånger 

till affärer och då skrivit till någon som hette ”Stark”. Han har fått hjälp av ägaren 

till Blackberryn att lägga till ”Stark” eftersom han själv inte visste hur han skulle 

göra. Han kallade sig själv Sigalo i meddelandena. Han vet vem som äger 

Blackberryn men vill inte säga vem. Det är inte Karrar Jabbar. Blackberryn låg fri i 

Seaten när polisen stoppade dem den 30 mars 2017. Sedan la polisen telefonen i 

hans ficka. Han har inte sett om någon annan i bilen använde Blackberryn. Han vet 

inte vem som la Blackberryn i bilen. Han vet inte heller vem som skrivit 

meddelandena om mordet i Blackberryn. De enda meddelanden som han har skrivit 

är till ”Stark” och han har då använt ”Siggalo” som namn.  

 

Det var han som ringde samtalet den 18 januari 2017, men det var inte Salam 

Shebani som hade gett honom numret han skulle ringa. Samtalet handlade om 

träning. Han kommer inte ihåg om han var i Stockholm den 6 februari 2017, men 

om hans telefon var där så borde han också varit där. Han var då tillsammans med 

den person som ägde Blackberryn. Det är möjligt att han träffade Muhammed 

Abdelrada den 27 februari 2017, men det var sällan han kallade Muhammed 

Abdelrada för ”Momme”. Vad gäller övriga samband som presenterats av åklagaren 

mellan Ahmad Jawad och ”Jaguar” så har han inga kommentarer om dem då han 

inte vet något om dem.  

 
5.2.2.  Karrar Jabbar  

Han har inget med mordet att göra, men eftersom det är en speciell period i hans liv 

så minns han en del av vad som hände vid tiden för mordet. Natten mellan den 29:e 

och den 30:e mars 2017 sov han över hos en vän i Nydala. Efter att han hade vaknat 

besökte han sin familj på Gymnasistgatan och blev sedan hämtad med bil av två 
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vänner. De åkte till Bennets väg, där han skulle träffa en annan vän. Han var mycket 

på Bennets väg, det var hans bas där han kände sig trygg och gjorde sina affärer. De 

parkerade bilen i vändzonen på Bennets väg. Han mötte några andra vänner utanför 

”Barbar” och hängde sedan där i en timme eller så. Det var kallt. Under den timmen 

gick han även och mötte en kille, sedan gick han tillbaka till ”Barbar”.  

 

Han blev sedan körd tillbaka till Gymnasistgatan och gick inte ut igen förrän vid 18-

tiden. Han minns tiden särskilt eftersom det var strax innan han fick reda på 

skottlossningen i Rosengård. Han läste om det i Sydsvenskan. Han väntade utanför 

Gymnasistgatan på en vän som skulle betala en skuld. Det var inte Taha El Ali. 

Vännen kom tillsammans med sin flickvän i en mörkröd Hyundai. Vännen 

parkerade bilen, sen gick de in på hans gård och gjorde upp affären. Efter det gick 

han till Fosievägen för att träffa vänner. Det tog cirka 10–15 minuter. Han gick mot 

Eriksfältsgatan, till Professorsgatan och över villorna i Heleneholm till Fosievägen. 

När han kom till Popeye Grill träffade han av en slump sin bror som var där 

tillsammans med en kompis. Klockan var runt 18.00. De åt tillsammans och sedan 

körde hans bror honom i en vit Passat till Fosievägen.  

 

På Fosievägen gick han till Salong 29 för att träffa två vänner. Efter en stund gick 

han tillsammans med dem till en svart Golf och körde iväg för att göra ärenden. Det 

var han som körde. Det var i Golfen han befann sig när han läste om mordet i sin 

väns telefon. Klockan var då efter kl. 19.00. De tog kontakt med en annan person 

och bestämde att alla skulle ses senare på ”Barbar” för att äta. Han skulle plocka 

upp vännen vid en jugoslavisk grill mellan Augustenborg och Rosengård, i närheten 

av en biltvätt. När han var klar körde han till Persborg och väntade en stund där. 

Sedan körde de mot Rosengård. På väg mot Rosengård såg de Skodan och Seaten. 

Han såg att de båda bilarna tillhörde hans vänner. Han fick senare reda på mer om 

vilka som satt i bilarna, men han vill inte berätta hur han fick reda på det. När han i 

telefonsamtal berättade att han ”var med dem” så menade han inte det bokstavligen. 
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Han menade bara att han åkte tillsammans med bilarna, inte att han satt i dem. 

Skodan och Seaten var inte med i Augustenborg.  

 

De körde om bilarna i hög fart för att visa att de också var där. De körde sedan 

vidare till en parkering på Rosengård, vid MKB. Via den parkeringen kunde man 

komma fram till Bennets väg och ”Barbar”. De tänkte att de andra bilarna skulle 

komma strax efter dem, men när de parkerat upptäckte de att de inte var med. De 

gick ut från parkeringen och över gården mot ”Barbar”. Innan de kom fram mötte 

de Taha El Ali och Rani Chbib som inte heller visste var de andra hade tagit vägen. 

Taha El Ali berättade att polisen varit i området och att de kanske hade stoppat de 

båda andra bilarna. Han fortsatte att gå mot ”Barbar” och såg då att polisen stod 

med blåljus i början av Bennets väg. Han försökte ringa de personer som han trodde 

åkt i bilarna, men ingen svarade. Han gick tillbaka till bilen och körde sedan hela 

vägen till Amiralsgatan och skulle precis svänga vänster vid trafikljuset, när Taha 

El Ali ringde och berättade att han hade sett de andra bli gripna av polis. Han körde 

tillbaka till Bennets väg och ställde sig att vänta utanför ”Barbar”. De såg på när 

bärgare fraktade bort bilarna.  

 

Till sin flickvän hade han sagt att han skulle åka och spela paintball, men det skulle 

han inte. Det var mest för att hon inte skulle ställa mer frågor. Eftersom han visste 

att polisen lyssnade på hans samtal så gillade han inte att prata i telefon.  

 

Angående att hans fingeravtryck fanns på en Redbull-burk i Skodan berodde det på 

att han ofta handlade Redbull, både till sig själv och till sina vänner. Han vet inte 

vad hans vänner sedan gjorde av burkarna. Han har aldrig kört Skodan. Ibland hade 

han inte sin mobil med sig och den var ofta avstängd eftersom batteriet var dåligt. 

Han var tvungen att ladda den hela tiden. Ofta när han var ute och körde hade han 

den på laddning i bilen och då hände det ibland att han glömde den där.  
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Innan rättegången har han inte velat prata med polisen eftersom han inte har något 

med mordet att göra och har inte velat riskera att råka illa ut. ”Sina livs” är en 

gammal affär som ligger på Bennets väg. Han brukade träffa sina vänner där. Han 

har aldrig lämnat en pistol till Muhammed Abdelrada.  

 

Telefoner 

Han visste att polisen lyssnade på hans telefoner och att de hade span på honom. 

Telefonerna vars nummer slutar med -2896 och -2892 tillhörde honom. Han har 

aldrig använt någon Blackberry telefon. De Blackberry telefoner som tagits i beslag 

i hans lägenhet tillhörde inte honom. Han hittade dem i sin pappas bil när han 

tvättade den. Han la telefonerna hemma för att ge dem till den vän som glömt dem i 

bilen. Han har aldrig skickat något meddelande från en Blackberry.  

 

Smeknamn 

Han kallas inte för ”Carol” eller ”Karro”. ”Hatab” betyder kålhuvud eller knarkare 

på arabiska. Han har blivit kallad det, men det har många blivit. Smeknamnet 

”Sminkos” säger honom ingenting.  

 

Relationer till medtilltalade, Ahmed Abdulaziz och Maysem Mekawi 

Han är inte så nära vän med Taha El Ali. De hade affärer ihop. Han försåg Taha El 

Ali med narkotika. Taha El Ali kallas för ”T”. De samtal som åklagaren spelat upp 

mellan honom och Taha El Ali från den 24 mars 2017 handlade om att Taha El Ali 

skulle betala en skuld till honom.  

 

Han kände inte Ahmed Abdulaziz, men han visste vem han var och vilka han 

brukade umgås med. Han har inte haft någon konflikt med Ahmed Abdulaziz. Han 

känner inte Maysem Mekawi, men har hört talas om vad som hände med Maysem 

Mekawis bröder. Salam Shebani känner han inte.  
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5.2.3.  Muhammed Abdelrada 

I mars 2017 bodde han på Ramels väg med sin fru och son. Han kallas för 

”Fransos” av sina vänner eftersom han kan prata franska. ”Fransken” har han aldrig 

blivit kallad. I mars 2017 jobbade han med att sälja narkotika och spenderade övrig 

tid med sin son. Han hade tre bilar som han körde omkring i när han skulle göra 

affärer. Sedan augusti 2016 har han haft mobilnumret som slutar på -150. Han hade 

fem andra telefoner, fyra stycken till affärer och en privat. Han känner Ahmad 

Jawad sedan länge, de är goda vänner. Han kallar Ahmad Jawad för ”Siggalo”. 

Karrar Jabbar vet han vem det är, men de känner inte varandra. Han har bara träffat 

Karrar Jabbar när Ahmad Jawad varit med. Vad gäller de andra personerna som var 

med i Skodan och Seaten när de stoppades så vet Muhammed Abdelrada vilka 

några är, men han kände ingen i bilarna förutom Osam Jawad. Han känner inte Taha 

El Ali. Han känner ingen som kallas ”T”. Han vet inte vem ”Patooooooooo”, 

”Patron”, eller ”el Patron” är. 

 

Ahmed Abdulaziz har han träffat någon gång och rökt med. De bodde på samma 

gård och hängde med andra som var från Ramels väg. Ahmed Abdulaziz kallades 

för ”fåret” eller ”Ahmed jazz”. När Muhammed Abdelrada den 24 mars 2017 

ringde till Ahmad Jawad och pratar om en ”Honda jazz” som fanns till salu utanför 

Minilivs så handlade det om en bil. Inte om Ahmed Abdulaziz. Han brukade köpa 

och sälja bilar. Han kände till att Ahmed Abdulaziz blivit knivhuggen 2014, men 

han visste inte anledningen till det. När han den 27 mars 2017 pratade med Ahmad 

Jawad om ”vår vän” handlade det inte om Ahmed Abdulaziz, utan om en annan 

person som han inte vill namnge.   

 

Maysem Mekawi 

Han var god vän med Maysem Mekawi under många år. I mars 2017 sågs de varje 

dag. Maysem Mekawi bodde i Arlöv eftersom det var många som ville skada 

honom. Han var en av få som visste var Maysem Mekawi bodde. Han har aldrig 

pratat med Maysem Mekawi om Ahmed Abdulaziz, men han vet att det hände något 
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mellan dem när de levde nära varandra i Bunkeflo och att de sedan dess inte varit 

vänner. Maysem Mekawi har aldrig berättat för honom om några mordplaner på 

Ahmed Abdulaziz. Han har aldrig gett Maysem Mekawi en pistol och han har aldrig 

fått en pistol av Karrar Jabbar.  

 

Den 27 mars 2017 fick han ett telefonsamtal från en person som berättade att 

Maysem Mekawi sålt ut honom för flera år sedan. Han konfronterade Maysem 

Mekawi med uppgifterna dagen efter. Maysem Mekawi svor då på sin döda syster 

att det inte var sant. Han visste att Maysem Mekawi alltid ljög när han svor på sin 

döda syster. När han nu visste att Maysem Mekawi hade sålt ut honom var planen 

att Maysem Mekawi skulle dödas. Detta var också syftet när Maysem Mekawi sköts 

ner i sin bil den 29 mars 2017. Han visste om att Maysem Mekawi hade en 

skyddsväst på sig, men tanken var att kulorna ändå skulle gå igenom västen. Med 

anledning av detta hade Maysem Mekawi nu goda skäl att försöka få fast honom för 

ett mord. Han har aldrig pratat med Ahmad Jawad om Maysem Mekawi.  

 

29 mars 2017 

Den 29 mars 2017 träffade han Maysem Mekawi och åkte till Norra 

Grängesbergsgatan. Efter det åkte Maysem Mekawi på begravningen av sin 

lillebror. Han vet inte om Ahmad Jawad var med på begravningen. Han ävarr inte 

med på begravningen utan åkte för att hämta sin bil på en bilverkstad. Han hämtade 

sedan upp Maysem Mekawi från begravningen. Det är möjligt att han träffade 

Ahmad Jawad när han hämtade Maysem Mekawi på begravningen.  

 

Senare på dagen hade han stämt träff med en kille från Stockholm, Mike, på 

Rosengård. Han minns inte var klockan var men han och Mike åkte tillsammans 

från Ramels väg till Preem för att puffa en joint. Han fick då samtal från en kund 

och kastade ut Mike från bilen för att åka och träffa kunden. Han ringde till Ahmad 

Jawad och berättade var Mike var och bad Ahmad Jawad att plocka upp Mike 

eftersom han inte kände till området så bra. Han vet att Mike gick in på Preem 
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eftersom han sett det på en övervakningsfilm som polisen visat honom. På 

övervakningsfilmen ser man också att Karrar Jabbar är tillsammans med Mike på 

macken. Han vet inte om Ahmad Jawad plockade upp Mike. Han vet inte hur Mike 

kom till Ramels väg, men Mike skulle åka tillbaka till Stockholm samma dag. 

Klockan var 14.26 när hans kund ringde och han lämnade Mike på Preem med 

Karrar Jabbar. Han vet inte varför den tiden inte stämmer överens med tiden som 

visas på övervakningsfilmen.  

 

Efter mordförsöket på Maysem Mekawi på kvällen den 29 mars 2019 åkte han till 

Hyllie och sedan till Kastrup. Han hade stängt av sina telefoner en tid innan 

mordförsöket. Några av telefonerna lämnade han hemma i sin lägenhet. Han blev 

gripen av dansk polis den 30 mars 2017 någon mil innan gränsen till Tyskland.  

 

Han har aldrig ägt en krypterad telefon. Han känner ingen som har en Blackberry. 

Han vet inte något om den Blackberry som hittades i Seaten. Han har aldrig sett 

Ahmad Jawad använda en Blackberry. Han har aldrig själv burit något vapen eller 

blivit beskjuten någon gång. Han har inget med mordet på Ahmed Abdulaziz att 

göra. 

 

5.2.4. Taha El Ali 

Under huvudförhandlingen har Taha El Ali lämnat en berättelse, men han har i 

övrigt inte svarat på några av de frågor som ställts till honom.  

 

Under 2017 köpte, sålde och transporterade han knark för både egen och andras 

räkning. Han höll på med detta fram till dess han blev gripen. Han insåg då allvaret 

i situationen och bestämde sig för att sluta. I slutet av 2018 lyckades han få en 

praktikplats, men förlorade den när han häktades. Han har känt Ahmed Abdulaziz i 

tio år. De har aldrig varit ovänner. Han var vän med alla på Ramels väg och hade 

inga konflikter. Om det nu var han som mördade Ahmed Abdulaziz så skulle han ha 

fått problem om han kom tillbaka till Ramels väg, men han har kunnat åka tillbaka 
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flera gånger efter mordet utan att det varit några problem. Han känner Karrar Jabbar 

och Ahmad Jawad via sin kusin Ahmed El Moghrabi. Han har gjort affärer med 

Karrar Jabbar. Ahmad Jawad har hjälpt till. Hans vänner kallar honom för ”T” men 

det finns minst sex-sju andra som också kallas ”T” i Rosengård. Han har använt det 

nummer som slutar på -6668, men han har inte varit ensam användare. Även om det 

var hans nummer så var han ofta oanträffbar på detta och det var vanligt att hans 

flickvän inte fick tag i honom. Sina affärer har han skött genom olika appar för att 

det inte ska synas på avlyssningen. Han har aldrig befunnit sig i Skodan eller i 

Seaten. Att nyckeln till Seaten hittades hemma hos honom kan bero på att hans 

kusin tappat den där. Han äger också en Seat, men inte en silvrig utan en blå.  

 

Det samtal som han hade med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar den 24 mars 2017 

handlade om affärer och betalning av en skuld. Inte om något mord. Vid samtal den 

28 mars pratade Ahmad Jawad om att de ska träffa ”vår vän”, det samtalet handlade 

också om att driva in en skuld. Den 29 mars 2017 träffade han Ahmad Jawad på 

Augustenborg. Därifrån skulle han köra några personer som han inte kände till 

Davidshall. Sen åkte han hem. Den 30 mars var han på Rosengård hela dagen och 

skötte sina affärer. Han träffade Rani Chbib men minns inte när. Han var med Rani 

Chbib hela dagen. De gjorde en leverans till en kund vid Mobilia på kvällen. När 

han kom tillbaka till Rosengård såg han blåljus, han tittade förbi snabbt och det var 

kanske då som Ahmad Jawad såg honom. När han kom till ”Barbar” gick han 

vänster in på gården och träffade Karrar Jabbar och en okänd person. Karrar Jabbar 

frågade efter Ahmad Jawad och han sa då att han inte sett honom. Karrar Jabbar 

berättade att han inte fick tag i Ahmad Jawad. Taha El Ali sa att han skulle gå och 

kolla om det var Ahmad Jawad som blivit gripen och Karrar Jabbar skulle gå 

tillbaka den vägen han kom ifrån. Taha El Ali gick tillbaka och såg att det var 

Ahmad Jawad, bröderna El Moghrabi och några andra som gripits. När Karrar 

Jabbar ringde lite senare sa Taha El Ali att det var ”som de trodde” vilket avsåg att 

Ahmad Jawad blivit gripen. Han har aldrig hjälpt till att förbereda för att någon 

skulle skjutas. Han har själv aldrig skjutit någon.  
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5.3. Förhör med vittnen m.m. 
 
Tingsrätten redovisar i denna dom uppgifterna från vittnesförhören och övrig 

bevisning endast i de delar som det behövs för att klargöra hur tingsrätten kommit 

fram till sina ställningstaganden. 

 

6. DOMSKÄL 
6.1. Allmänna utgångspunkter 

Åklagaren har att bevisa samtliga gärningspåståenden. Den tilltalade ska aldrig 

bevisa sin oskuld. Det innebär att den tilltalades uppgifter främst får betydelse för 

att minska värdet av åklagarens bevisning om åklagaren lyckats styrka sina 

gärningspåståenden.  

 

Den tilltalade har rätt att tiga och behöver inte medverka för att utreda brottet, den 

s.k. oskuldspresumtionen. Syftet med denna regel är att den som anklagats för brott 

ska skyddas mot otillbörliga påtryckningar från myndigheternas sida. Den tilltalade 

ska i princip inte heller ha någon nackdel av att tidigare lämnade uppgifter visar sig 

vara felaktiga, eftersom det kan finnas tungt vägande skäl för den tilltalade att 

lämna osanna uppgifter, t.ex. för att skydda en familjemedlem (se NJA 2018 s 394 p 

9, NJA 2015 s 702 och NJA 2010 s 671).  

 

Vilka skäl den tilltalade anger för att ha lämnat osanna uppgifter spelar naturligtvis 

in för bedömningen av värdet av de nya uppgifterna. Vid bedömningen av 

uppgifterna bedöms bl.a. hur konkreta, verifierbara och rimliga de är (NJA 1992 s 

474 och NJA 1998 s 512). 

 

Bevisningen som åberopas kan bestå av indicier, t.ex. fynd som visar att den 

tilltalade varit på brottsplatsen eller bevisning rörande motiv m.m. För att indicier 

ska kunna läggas till grund för en fällande dom har i praxis uttalats att det påstådda 
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händelseförloppet måste stödjas av konkreta bevis som knyter gärningsmannen till 

brottet. Bevisningen får inte bygga på avsaknad av alternativa gärningsmän (se NJA 

1991 s 56 och NJA 1999 s 480). 

 

Beviskravet vid en slutlig sammanvägning av all bevisning är att det ska vara ställt 

utom rimligt tvivel att den tilltalade gjort sig skyldig till det som påstås (se bl.a. 

NJA 1996 s 176 och NJA 2009 s 447 I och II). 

 

För att Ahmed Jawad, Taha El Ali, Karrar Jabbar och Muhammed Abdelrada ska 

dömas för att tillsammans och i samförstånd med en okänd gärningsman gjort sig 

skyldiga till mord, avseende Ahmad Jawad och Taha El Ali eller medhjälp till mord 

avseende Karrar Jabbar och Muhammed Abdelrada, krävs att det inte råder några 

rimliga tvivel om att de varit gärningsmän eller främjat gärningen som ledde till att 

Ahmed Abdulaziz dödades.  

 

6.2. Bakgrund 

Ahmed Abdulaziz var 23 år när han mördades den 30 mars 2017. Han var uppvuxen 

på Rosengård och vistades ofta på Ramels väg där han hade vänner. Han hade flera 

smeknamn, bl.a. Jazz och Fåret. Han var vän med Marco Osman, Mardin Osman 

och Irfan Bulut. Han kände också Maysem Mekawi.  

 

Ahmed Abdulaziz hade tidigare blivit utsatt för allvarligt våld. Han hade tre år 

tidigare blivit knivskuren och nästan avlidit. Han hade själv till polisen angett att 

han kopplade knivöverfallet till en konflikt med Salam Shebani. Detta påstående får 

stöd av en Facebook-konversation dem emellan före knivöverfallet 2014, i vilken 

Ahmed Abdulaziz ville träffa Salam Shebani för att lösa den konflikt de hade.  

 

Ahmed Abdulaziz var utsatt för hot, efter att han bl.a. tagit en bild på en 16-årig 

pojke som blev skjuten till döds på Amiralsgatan den 11 januari 2017. Ahmed 

Abdulaziz misstänkte själv att han var det tilltänkta offret.  
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Vid tiden för mordet bodde han på skyddat boende på Jörgen Kocks gata i Malmö. I 

januari 2017, innan han fick skyddat boende, bodde han i en lägenhet på en adress i 

Lindängen. Efter att beväpnade personer brutit sig in i lägenheten och sökt efter 

honom, fick han skyddat boende. I februari 2017, när han besökte en vän i Eslöv, 

blev han biten av en hund. Kvällsposten skrev om händelsen.  

 

Maysem Mekawi och Muhammed Abdelrada hade närmast daglig kontakt 

månaderna före mordet. Den 29 mars 2017 blev Maysem Mekawi beskjuten efter 

att Muhammed Abdelrada lämnat honom i sin bil på en i förväg bestämd plats. 

Muhammed Abdelrada avtjänar ett tioårigt fängelsestraff för medhjälp till försök till 

mord på Maysem Mekawi. 

 

6.3. Detta är utrett om mordet och brottsplatsen 

Den 30 mars 2017 vid klockan 16.30 anlände Ahmed Abdulaziz till Ramels väg 55. 

Han uppehöll sig med vänner vid miljöstationen. Han filmades av en 

övervakningskamera. Av övervakningsfilmen framgår att klockan 19.06 kom en 

person gående från huskroppen där kameran var placerad. Denna person hade svart 

jacka med vita Adidas emblem och röd text samt mörka byxor. Personen bar också 

en svart integralhjälm. Han dolde ett större avlångt föremål bakom sitt högra ben. 

Föremålet liknade en pistol fast med längre pipa.  

 

Bakom den första personen kom ytterligare en person. Personen bar svarta kläder, 

med vita revär på byxorna och ett emblem på jackan. Personen bar en vit hjälm med 

svarta och röda dekaler och ett genomskinligt visir, som var nedfällt.  

 

När det gäller de båda personernas längd har tre olika längdjämförelser gjorts. Alla 

tre längdjämförelser innehåller så stora felmarginaler och osäkerhetsmoment 

rörande återgivningen av bilderna, kroppsrörelser och ojämnhet i underlaget att det 

inte går utifrån dessa jämförelser att få fram några säkra antaganden rörande 
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personernas längd. Den första skyttens längd uppskattas därför till någonstans 

mellan 160 cm – 180 cm och den andra mellan 170 cm – 190 cm. Det kan dock 

konstateras att den första personen var kortare och smalare i kroppen än den andra 

personen som var längre och kraftigare.  

 

Den första personen avlossade minst ett skott mot Ahmed Abdulaziz, vilket 

resulterade i att Ahmed Abdulaziz föll till marken och tog sig om högra skinkan. 

Personen som avlossade det första skottet lämnade därefter platsen springande i 

samma riktning som han kommit. Den andra personen drog fram en pistol  

och avfyrade flera skott från nära håll mot Ahmed Abdulaziz. Ahmed Abdulaziz låg 

på rygg vänd mot personen som sköt och lyfte armarna för att skydda sig och 

försökte rulla undan. Efter att den andra personen avlossat skotten började denne 

springa från platsen, men vände tillbaka och avlossade åtminstone ytterligare ett 

skott mot Ahmed Abdulaziz. Undersökningsfynden vid obduktionen är förenliga 

med händelseförloppet och att skottskadorna var dödsorsaken.  

 

Att det var ett större automatvapen av typen AK47 och en pistol som användes får 

stöd av att det på brottsplatsen påträffades minst en tomhylsa i kaliber 7,62x39 och 

flera mindre tomhylsor som passar till en pistol. Kalibern 7,62x39 är typisk för 

ammunition till automatkarbiner av typen AK47. Det är dock inte troligt att de två 

kraftigt deformerade hylsorna avlossades vid händelsen.  

 

Det är alltså utrett att två personer tillsammans och i samförstånd, beskjutit Ahmed 

Abdulaziz, i avsikt att döda honom.   

  

6.4. Detta är utrett om flyktvägen 

De båda skyttarna sprang in på intilliggande gård där de blev fotograferade när de 

lämnade platsen på en blå och svart moped. Knappt en halvtimme senare påträffade 

polisen en brinnande moped vid slutet av Ligustergatan. Genom chassinumret på 

mopeden har den identifierats till att vara en blå och svart moped av märket 
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Masuru. Mopeden var av scootermodell, som var avsedd att köras i högst 25 km/h. 

Tiden att ta sig med en hastighet av 30 km/h mellan brottsplatsen och Ligustergatan 

är uppmätt till tre minuter.  

 

Som angetts ovan framgick det av övervakningsfilmen från brottsplatsen att 

skyttarna hade vissa specifika detaljer i sin klädsel bl.a. ett Adidasemblem och vita 

revär på byxor. En timme före mordet filmades två personer, med angivna detaljer i 

klädseln, när de körde en blå och svart moped på Ramels väg i riktning mot 

Ligustergatan. Detta är förenligt med att Sanel Demiraca såg en blå och svart 

moped av scootermodell stå uppställd i slutet av Ligustergatan samma eftermiddag.  

 

Sanel Demiraca och systern Zlata Demiraca Horozic iakttog två personer som lugnt 

gick bort till mopeden, körde iväg och återkom efter cirka fem minuter. Männen var 

då stressade och sprang från platsen samtidigt som mopeden började brinna. Sanel 

Demiraca har kunnat bestämma tiden för när detta hände genom att han ringde till 

brandkåren kl. 19.13. Zlata Demiraca Horozic såg att männen anlände i en silvrig 

personbil som hon inte kunde ange märket på och att en av dem bar på en 

plastflaska som av färgen att döma kunde innehålla bensin.  

 

Sanel Demiraca och Zlata Demiraca Horozic har beskrivit männen som klädda i 

mörka kläder och med integralhjälmar på huvudet. En av männen var, enligt Sanel 

Demiraca, smal och hade en svart jacka med ett Adidas-märke i vitt och rött.  Zlata 

Demiraca Horozic har beskrivit att den andra mannen hade en svart jacka med ett 

vitt märke. Båda har gjort iakttagelserna på nära håll i dagsljus. Deras uppgifter ger 

inte intryck av att ha påverkats av varandras iakttagelser.  

 

Både Sanel Demiraca och Zlata Demiraca Horozic har på grund av rädsla hörts i de 

tilltalades utevaro. De har också påpekat att de inte kände till att det var i anledning 

av ett mord de lämnade sina utsagor till polisen. De har på grund av den allvarliga 

anklagelsen varit mycket försiktiga i sina uttalanden och varit noga med att ange när 
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de inte varit säkra på en uppgift. I de fall när uppgifterna avvikit från utsagorna vid 

polisförhören, har dessa lästs upp.  

 

Vid bedömningen av anteckningar från polisförhör, måste beaktas att förhör under 

förundersökningen inte sker med sådana rättssäkerhetsgarantier som gäller vid 

förhör inför en domstol och i parternas närvaro. Det är vanligt, särskilt som i detta 

fallet när det är fråga om sammanfattande anteckningar, att dessa blir missvisande 

(se NJA 2015 s 702 p 25). Dessa uppgifter har därför inte så högt bevisvärde om de 

inte bekräftas av förhörspersonen. 

 

Sanel Demiraca har trots att det gått två år sedan händelsen kunnat redogöra för 

vissa detaljer och i de fall minnet svikit honom bekräftat vad han berättat för 

polisen. Det är förståeligt att minnet bleknat och förändrats över tiden. Hans 

uppgifter vid polisförhöret framstår som tillförlitliga och kan därför läggas till 

grund för bedömningen. 

 

Zlata Demiraca Horozic har haft svårt att minnas detaljer från händelsen och hennes 

uppgifter har till stor del hämtats från polisförhör. Hon har även haft svårt att 

bekräfta uppgifterna från polisförhören. Zlata Demiraca Horozic har läst igenom 

och godkänt förhören, vilket ökar tillförlitligheten något. Hennes uppgifter får också 

stöd av vad brodern Sanel Demiraca, maken Eldin Horozic, och fadern Enes 

Demiraca, iakttagit vid samma tillfälle. Att de okända männen bar med sig bensin, 

får vidare stöd av att mopeden plötsligt började brinna och att en kapsyl från en 

petflaska påträffades intill brandplatsen. De uppgifter som lämnats vid polisförhöret 

framstår därför som tillförlitliga.  

 

Eldin Horozic har vid polisförhör vittnat om att han såg att en av männen bar ett 

vapen. Han har vid huvudförhandlingen endast ett minne av att en av personerna bar 

på något tungt och har inte kunnat bekräfta att det var en pistol han menade. 
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Eftersom hans uppgift inte får stöd av övriga vittnesiakttagelser har den ett ringa 

värde som bevis.   

 

Zlata Demiraca Horozics har uppgivit att männen anlände i en silverfärgad bil som 

sedan fortsatte in på Magnoliagatan. Enes Demiraca har vittnat om att männen, efter 

att mopeden tagit eld, sprang till Kastanjegatan, som är en parallellgata till 

Magnoliagatan. Nebil Saleh har vittnat om att han såg en silverfärgad Skoda med 

registreringsnummer TCT 680 i korsningen Ligustergatan och Kastanjegatan. Tiden 

för iakttagelsen har kunnat preciserats till före kl. 19.11, eftersom han gjorde en 

slagning på bilnumret det klockslaget.  

 

Nebil Saleh har haft svaga minnesbilder från händelsen, men bekräftat uppgiften 

från utredningen att han kan ha gjort slagningen kl. 19.11. Han har vidare uppgett 

att slagningen gjordes en till två timmar efter att han iakttog fordonet. Att han skulle 

ha väntat så länge med att kontrollera bilnumret framstår inte som realistiskt, med 

tanke på att det verkar ha varit en hastig ingivelse som gjorde att han utförde 

sökningen. Det är troligare att han gjorde sökningen i nära anslutning till 

iakttagelsen. 

 

Att nämnda personbil användes för att hämta upp skyttarna styrks av att det vid 

undersökning av bilen säkrats spår av tändsatspartiklar vid förarsätet och 

passagerarsätet höger bak. I framsätet och insidan av dörren påträffades fyra 

tändsatspartiklar som överensstämde med tändsatsen från patronhylsan från 

automatkarbinen. I baksätet och insidan av höger bakdörr påvisades sex 

tändsatspartiklar som överensstämde med tändsatsen från patronhylsan från 

automatkarbinen. Sammansättningen av partiklarna i bilen har visserligen bedömts 

inte vara karaktäristiska för tändsatspartiklar, men enligt forensikern Lars Jaeger 

finns inte några andra kända exempel på denna sammansättning än just 

tändsatspartiklar. Utgångspunkten vid bedömningen är därför att det är fråga om 

tändsatspartiklar.  
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På samma ställe i baksätet påträffades ytterligare 24 tändsatspartiklar, varav 23 kom 

från de två olika tändsatser som användes till de tre olika typerna av tomhylsor av 

typen Tokarev. Enligt forensikern Lars Jaeger bedöms det vara mellan sex och 

hundra gånger mer sannolikt att få detta resultat om tändsatserna kommer från 

aktuell skjutning än om de kommit från en eller flera andra skjutvapenrelaterade 

tillfällen (grad +1). 

 

Att tändsatspartiklar från samtliga de tändsatser som användes vid mordet fanns i 

Skodan som iakttogs på Ligustergatan, tillsammans med vittnenas iakttagelser av de 

båda männen med mopeden utgör tillsammans bevis för att Skodan användes för att 

hämta skyttarna efter mordet. Att en partikel härrörde från en annan typ av tändsats 

förändrar inte bedömningen, eftersom den enligt Lars Jaeger, kan ha följt med från 

en tidigare användning av vapnet.  

 

Det är sammantaget uteslutet att några andra än gärningsmännen, inom samma 

tidsram som mordet skedde, skulle ha flytt på samma typ av moped, klädda på 

samma sätt. Det är inte heller troligt att några andra än gärningsmännen haft 

anledning att elda upp mopeden för att undanröja bevis. Utifrån dessa 

omständigheter är det med säkerhet utrett att det var de båda gärningsmännen som 

körde moped från Ligustergatan och sedan återkom dit efter mordet. Det är också 

utrett att gärningsmännen lämnades och hämtades upp av en silverfärgad Skoda 

med registreringsnummer TCT 680 (Skodan). 

 

6.5. Informationen i Blackberryn 

Skodan stoppades på Rosengård kl. 22.21 enligt en händelserapport. Den 

framfördes då av Osam Jawad som också var registrerad ägare av fordonet. Knappt 

en timme tidigare hade polismannen Anna Nordin, som utförde spaning i ett annat 

ärende, iakttagit att Skodan körde tillsammans med en Seat med 

registreringsnummer UHX 121 (Seaten).  Seaten var alltjämt i sällskap med Skodan 
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när den stoppades på Rosengård. I Seaten färdades bl.a. Ahmed Jawad. Ahmad 

Jawad greps och vid skyddsvisiteringen på platsen påträffades en Blackberry i 

Ahmad Jawads ficka.  

 

Blackberryn var låst när den togs i beslag. NFC skickade enheten till norska 

motsvarigheten till NFC - Nasjonale cyberkrimsenter (NC3) - eftersom NC3 har 

bättre verktyg för att extrahera information från denna typ av telefon. NC3 skickade 

tillbaka den extraherade informationen till NFC, som analyserade den.  

 

Fråga har uppkommit om den extraherade informationen kan ha blivit manipulerad 

eller skadad vid överföringen till ett nytt medium. Enligt IT-forensikern Helen 

Carlsson har de norska forensikerna fört över informationen till ett tomt minne. 

Detta är en vedertagen metod och ett sådant förfarande innebär inte någon risk för 

att informationen förvanskas, eftersom det nya minnet har formaterats före 

överföringen och innehåller ingen gammal information. Enligt Helen Carlsson 

skulle datan blivit oläsbar om Blackberryns minneskort blivit skadad vid 

extraheringen. 

 

Enligt tingsrätten finns det inte anledning att ifrågasätta att NC3 följt vedertagna 

kontrollrutiner vid extraheringen. Det har inte heller framkommit något som tyder 

på att den analyserade informationen från Blackberryn skulle ha blivit förvanskad 

vare sig vid extraheringen eller vid presentationen i telefonen. Det kan dock finnas 

raderade meddelanden som inte gått att återskapa. Informationen som presenterats i 

telefonen har fotograferats av från skärmen och sammanställts i protokollsform. Vid 

denna överföring kan meddelanden ha förvanskats genom överlappningar och 

dubbleringar. Detta har dock förekommit i liten omfattning.  

 

Telefonen var inställd för att endast skicka och ta emot mejl. Att datumen i listan 

med mejl som tagits fram skiljer sig från dateringen på vissa mejl, beror på att listan 

utgår från datumen när mejlen togs emot i telefonen, medan meddelandena anger 
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tiden när de skickades. Mejlen har presenterats som de visades i telefonen. Ett mejl 

kan innehålla det mejl som inledde konversationen, med svar och 

vidarebefordringar, s.k. trådar. I dessa trådar går det att följa benämningarna på dem 

som skickat, svarat eller vidarebefordrat meddelandet. Inledningsvis går det att 

konstatera att kontaktnamnet för den som använder enheten är ”Jaguar”. Det 

framgår också att det engelskspråkiga tangentbordet använts, eftersom texterna i 

mejlen från Jaguar saknar ”åäö”. 

 

Åklagaren har hävdat att avsändarens enhet namnger kontakten i mottagarens enhet. 

Detta gäller inte det avslutande meddelandet i en tråd, som namnges av den 

mottagande enheten. Kontaktnamnen för dem som deltar i en konversation kan 

därför variera. Att det förhåller sig på detta sätt framgår klart av den stora mängden 

trådar som gåtts igenom.  

 

I vissa fall har en kontakt inte fått ett namn i enheten. I de fallen anges kontakten 

som den första delen av mejladressen, t.ex. ”beta77@pgpboss.com” anges som 

”beta77”. Ett tydligt exempel på detta är ett mejl till flera mottagare från den 4 

februari 2017 kl. 23.58. Mejladressen beta77 skickade ”sin nya shorty” till Jaguar.  

Jaguar svarade ”De e jag”. I mottagarens enhet hade Jaguar namngivits till 

”Patron”. Detta var uppenbarligen ett misstag, eftersom det av nästa meddelande 

framgår att ”beta77”, som nu namngivits som ”betah” i Jaguars enhet, missuppfattat 

Jaguars alias. Betah skrev ”e detta din”, ”trodde de va ngn annan”. Detta visar 

tydligt att de olika enheterna styr namnen på kontakterna samt att varje alias är 

knuten till en verklig person. 

 

När det gäller bevisvärdet av den extraherade informationen finner tingsrätten att 

den som helhet kan anses ha ett mycket högt bevisvärde. De fel och motsägelser 

som förekommit, och inte har samband med sammanställningen av protokollet, har 

sannolikt sin grund i handhavandefel av den som skickat eller tagit emot 

meddelandet eller fel i uppkopplingen mot nätet.   
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Blackberryn innehöll en mängd krypterade mejl som enligt åklagaren direkt eller 

indirekt rörde planeringen och utförandet av mordet på Ahmed Abdulaziz. Det kan 

konstateras att dessa mejl, särskilt de från den 30 mars 2017, innehöll information 

om hur mordet var tänkt att genomföras och sedan genomfördes, som endast de 

medverkande vid mordet kunde känna till (jfr. figur 3 nedan). Det framgår också att 

Blackberryn användes för att meddela sig när det gällde kriminella aktiviteter och 

att den som använde den förlitade sig på att krypteringen var tillräcklig för att hålla 

innehållet i meddelandena hemligt. Det kan inte råda någon tvekan om att delar av 

innehållet i Blackberryn rör planeringen och utförandet av mordet på Ahmed 

Abdulaziz.  

 

Frågor som återstår att besvara är vilka som kommunicerat via Blackberryn och 

vilken mån de medverkat vid planeringen och genomförandet av mordet på Ahmed 

Abdulaziz. 
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Figur 3. (Hämtad från förundersökningen) 
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6.6.  Vems är Blackberryn 

 
Redan den omständigheten att Ahmad Jawad hade den i beslag tagna Blackberryn 

med sig när han stoppades i Seaten efter mordet, utgör ett starkt stöd för att den 

användes av honom.  

 

Ahmad Jawad har hävdat att Blackberryn inte är hans utan att den låg i Seaten. 

Enligt Ahmad Jawad var det en polisman som placerade den i hans ficka. Detta 

motsägs av vittnesmålet med polismannen Anders Ersgård. Han har redogjort för att 

fokus vid stoppet var att separera personerna från varandra och först därefter 

genomföra en visitation. Han har också vittnat om att det var han som genomförde 

visitationen av Ahmad Jawad och påträffade Blackberryn. Han var noga med att 

Ahmad Jawads personliga tillhörigheter inte sammanblandades med någon annans.  

 

En svaghet i Anders Ersgårds vittnesmål är att han upprättade sitt PM över 

visiteringen sex veckor efter händelsen och han då inte antecknade att Ahmed 

Jawad, utöver Bleckberryn, innehade en Iphone. Anders Ersgård har dock varit 

säker på att Ahmad Jawad innehade en Blackberry. Det är rimligt att Anders 

Ersgård inte minns detaljer om alla tillhörigheter som togs i beslag sex veckor efter 

händelsen. En Blackberry var dock inte en vanlig telefon och det var allmänt känt 

att sådana användes inom organiserad brottslighet. Att han minns denna flera 

veckor senare framstår därför som trovärdigt. Ahmad Jawads förklaring till 

innehavet är inte en rimlig förklaring mot bakgrund av dessa vittnesuppgifter. 

 

Det är visserligen oklart vid vilken exakt tidpunkt Seaten stoppades. Det sista mejlet 

i Blackberryn påbörjades kl. 22.06 men skickades aldrig. Detta är förenligt med att 

Seaten stoppades mellan kl. 22.06 - 22.21. Blackberryn togs i beslag först när 

Ahmad Jawad togs in till polishuset kl. 23.15. Det finns ingen anledning anta att 

Ahmad Jawads tillhörigheter skulle ha sammanblandats med någon annans vid 

införandet, särskilt inte som Ahmad Jawads Iphone fanns i samma beslag.  
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Som angetts tidigare har Blackberryns användare inte använt sitt namn utan ett 

alias, Jaguar, i de mejl som skickats. Detsamma har gällt övriga kontakter. Genom 

att knyta händelser och platser som omnämns i mejlen med samtal som avlyssnats 

från mobilnummer som Ahmad Jawad använt har han med säkerhet kunnat knytas 

till kontakten Jaguar.  

 

Ahmad Jawad har medgett att han använt ett mobilnummer med slutsiffror -2318. 

Detta mobilnummer fanns i den Iphone som togs i beslag den 30 mars 2107. Han 

har vidare bekräftat att det är han som pratar vid samtal som avlyssnats från numren 

med slutsiffror -9836 och -4796. Ahmad Jawad har en karakteristisk röst och det går 

därför relativt lätt att avgöra när det är han som pratar vid samtalen, om kvaliteten 

på avlyssningen är god. Han är således knuten till samtliga tre avlyssnade nummer.  

 

Vid jämförelser mellan de avlyssnade samtalen och mejl i Blackberryn har det vid 

42 tillfällen funnits samband mellan det som avhandlats i mobiltelefonerna eller hur 

telefonerna positionerat med vad Jaguar skrivit i Blackberryn.  

 

Ett starkt sådant samband är att Patooooo den 18 januari 2017 bad Jaguar ringa ett 

nummer. Ahmad Jawad ringde sedan numret och hälsade att han var vän med 

Patronen. Jaguar meddelade sedan Patooooo att han ringt personen och ”hans namn 

borjar med e”, vilket stämmer med att personen han ringde hette Elvis.  

 

Ett annat starkt samband är ett mejl i Blackberryn från den 6 februari 2017 kl. 

12.28. I det skrev Jaguar till ”La crim La krim” att han blivit fotograferad på sin 

gård och att hans mamma också sett någon fotografera. Knappt tio minuter tidigare 

hade Ahmad Jawad fått ett samtal från sin mamma, Souad Kadhem, om att någon 

filmade där nere.   

 

Ett tredje starkt samband är från den 27 mars 2017 kl. 12.54. Jaguar skrev till Hatab 

att han skulle lämna: ”9 m patts”. Hatab frågade om den skulle vara med eller utan 
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skott. Detta kan tolkas som att en 9 mm pistol skulle överlämnas till någon. Klockan 

13.21 meddelade Hatab att han skulle vara på mötesplatsen om 20 minuter. 

Muhammed Abdelrada ringde Ahmad Jawad kl. 13.44 och sa att det inte kommit 

någon till mötesplatsen och han behövde hämta sin son. Jaguar kontaktade Hatab kl. 

13.45 och meddelade: ”Han maste hamta sin son”.  

 

De granskningar och jämförelser som gjorts mellan mejl skrivna av ”Jaguar” och 

avlyssnade samtal samt positioneringar från mobilnumren med slutsiffror -9836 och 

-2318, visar utan tvivel att Ahmad Jawad hade alias Jaguar i Blackberryn. 

 

Enligt åklagaren filmades Ahmad Jawad när han hanterade Blackberryn mellan kl. 

20.30 och 21.00 samma kväll. Av filmen framgår att Ahmad Jawad plockade upp en 

mörk lite mindre telefon och en ljus lite större telefon och la dem framför sig på ett 

bord, inne på en pizzeria. Innan han satte sig filmades han när han talade i en mörk 

mobiltelefon. Vid bordet knappade han flera gånger på den mörka lite mindre 

mobiltelefonen. Den nu aktuella Bleckberryn var konfigurerad på ett sätt som 

uteslöt att det gick att ringa eller skicka textmeddelanden med den. Det gick endast 

att skicka krypterade mejl. Det skickades inte några mejl till eller från Blackberryn 

mellan kl. 19.45 och kl. 21.14 denna kväll. Filmen motsäger således att Ahmad 

Jawad använde Blackberryn på pizzerian.   

 

Det finns dock omständigheter som tyder på att Ahmad Jawad hade en annan 

Blackberry på pizzerian. Han har själv uppgivit att han hade en Blackberry Sky. Att 

Ahmad Jawad hade mer än en Blackberry stämmer med att det finns ett avlyssnat 

samtal mellan Ahmad Jawad och Karrar Jabbar den 14 december 2016, där Karrar 

Jabbar nämner, ”din Blackberry”, trots att nu aktuell Blackberry började användas 

först i januari 2017. I ett mejl i Blackberryn från den 30 mars 2017 kl. 21.52, skrev 

Jaguar till Patooooooo angående hur skjutningen gick till: ”dom kort fatta I bb”. 

Vilket kan tolkas som att en annan Blackberry användes för kommunikation med 
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skyttarna. Att flera Blackberrys användes av de inblandade stämmer också med att 

två låsta Blackberry telefoner tagits i beslag hos Karrar Jabbar. 

 

Ahmad Jawad har medgett att han lånat Blackberryn och skrivit mejl under 

kontaktnamnet Sigalo. Detta motsägs dock av att detta kontaktnamn inte finns 

upptaget i kontaktlistan. Det framgår också av mejltråden att en annan enhet 

namngett Jaguar som Sigalo.  

 

Ahmad Jawads förklaringar i övrigt till de olika sambanden går ut på att de flesta 

grundar sig på feltolkningar av vad telefonsamtalen gällde eller att det är tillfälliga 

sammanträffanden på grund av han var tillsammans med den person som ägde 

Blackberryn. Han har emellertid inte velat ange vem denna person skulle vara. Att 

han väljer att inte namnge den person som ägde Blackberryn, när han åtalats för 

mord, minskar naturligtvis trovärdigheten av hans uppgifter.  

 

Hans övriga förklaringar har varit svåra att förena med vad som faktiskt sägs vid 

samtalen. Att samtalet till Elvis gällde hans träningsschema trots att ingen av dem 

nämnde något om träning eller att det var han som bestämde träff med Muhammed 

Abdelrada, trots att det framgår av samtalen att en tredje person skulle kontaktas, är 

inte rimliga förklaringar. Kommunikationen följer istället ett tydligt mönster, där de 

avlyssnade mobilsamtalen endast används för att bestämma möten på förutbestämda 

platser, medan kommunikation rörande kriminella aktiviteter sköts via Blackberryn 

eller när man träffas.   

 

Ahmad Jawad har genom sin försvarare pekat på ett par meddelanden i Blackberryn 

som är motsägelsefulla. I det ena meddelandet skrev Hatab till Jaguar att han skulle 

skriva till ”smink”. Hatab använde sminkos som alias för Jaguar. I ett annat mejl 

bad Jaguar en person att komma till Davidshall, men Ahmad Jawads telefon 

kopplade upp mot Uddeholmsgatan, långt från Davidshall. Dessa mejl och samtal är 

motsägelsefulla men inte till den grad att de förtar värdet av den mängd samband 
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som presenterats. Det är således utrett att Blackberryn tillhör Ahmad Jawad och han 

har skrivit meddelanden under alias Jaguar. 

 

Jaguar har kommunicerat med Hatab. Frågan är vem som döljer sig bakom detta 

alias.   

 
6.7.  Kan innehållet i Blackberryn knytas till Karrar Jabbar  

Som angetts ovan har Blackberryn innehafts av Ahmed Jawad. Karrar Jabbar och 

Ahmad Jawad är nära vänner vilket framgår av att Karrar Jabbar kontaktat Ahmad 

Jawad mest av alla sina kontakter i sin mobil med slutsiffror -2892. Han har också 

fått överta ett mobilnummer av Ahmad Jawad med slutsiffror -2896.  

 

Vid telefontömningar av mobiltelefoner som haft Karrar Jabbars mobilnummer -

2892, framgår att han kallas för ”Carol”, ”Karol” och ”Karori Cash”. Detta får 

också stöd av meddelanden mellan Ahmad Jawad och Ali ”Beta” Adelemi, där Ali 

”Beta” Adelemi trodde Carol var ett kvinnonamn, men Ahmad Jawad svarade 

”Cash” och ”Karar”. 

 

Två Blackberry mobiltelefoner togs i beslag i Karrar Jabbars rum hos föräldrarna. 

Dessa har inte kunnat öppnats eftersom lösenorden är okända. Även om innehållet 

är okänt, visar detta att Karrar Jabbar haft möjlighet att kommunicera via 

Blackberry-telefoner.  

 

Karrar Jabbars mobiltelefoner har varit avlyssnade mellan 26 januari-30 mars 2017. 

Jämförelser har då kunnat göras mellan hans förehavanden under denna period och 

de kontakter Jaguar haft med Hatab i Blackberryn.  Vid jämförelser mellan de 

avlyssnade samtalen och mejl i Blackberryn har det vid 15 tillfällen funnits 

samband mellan det som avhandlats i mobiltelefonerna eller hur telefonerna 

positionerat med vad Jaguar och Hatab skrivit i Blackberryn.  

 



77

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
Ett starkt sådant samband är att Jaguar den 16 februari 2017 mejlade Hatab att ringa 

ett nummer. Jaguar skrev också att ”mansor traffar er I ikea I Uppsala. Det nummer 

Hatab ombads ringa var inlagd som kontakt i Karrar Jabbars mobiltelefon som 

Meti. Innehavaren av numret vid denna tid hette Mahadi Haddadi. Han är knuten till 

Bilkompaniet i Uppsala. Detta stämmer med att Karrar Jabbar åkte till Stockholm 

den 16 februari 2017 för att köpa en bil och ringde då Mahadi Haddadi två gånger. 

Hans mobiltelefon kopplade också upp i närheten av Ikea i Uppsala vid kl. 15.00 

den 17 februari 2017.   

 

Ett annat starkt samband är ett mejl i Blackberryn från den 24 februari 2017 kl. 

18.43. I det skrev Hatab till Jaguar: ”Jag e hemma har ingen bil o kunden väntar i 

centralen”. Före detta mejl hade Karrar Jabbar ringt både sin flickvän och en vän 

och bett om att få låna bil för att köra till centralen. Efter kl. 18.45 kopplade hans 

telefon upp i närheten av centralstationen i Malmö.   

 

Ett tredje starkt samband är från den 27 mars 2017 kl. 13.49. Jaguar mejlade till 

Hatab att han skulle lämna: ”9 m patts”. Hatab frågade om den skulle vara med eller 

utan skott. Detta kan tolkas som att en 9 mm pistol skulle överlämnas till någon. 

Klockan 13.21 meddelade Hatab att han skulle vara på mötesplatsen om 20 minuter. 

Muhammed Abdelrada ringde Ahmad Jawad kl. 13.44 och sa att det inte kommit 

någon till mötesplatsen och han behövde hämta sin son. Jaguar mejlade Hatab kl. 

13.49 och meddelade: ”Han maste hamta sin son”. Muhammed Abdelrada ringde på 

nytt kl. 13.57 och sa att han måste gå. Ahmad Jawad ringde till Karrar Jabbar direkt 

efter detta samtal utan att få svar. 

 

De granskningar och jämförelser som gjorts mellan mejltrådar skrivna av Jaguar 

och Hatab samt avlyssnade samtal och positioneringar från mobilnumren med 

slutsiffror -2896 och -2892, visar utan tvivel att Karrar Jabbar hade alias Hatab i 

Blackberryn. 
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Karrar Jabbars invändning om att han inte innehaft Blackberry-mobiler, motsägs av 

att han innehaft två låsta Blackberrys. Att SIM-korten i telefonerna saknade 

information, betyder endast att Bleckberryn inte lagrade information där. Karrar 

Jabbar har också haft god tid på sig att radera eventuellt innehåll i telefonerna.  

 

Karrar Jabbar har förnekat att han är Hatab. Han har inte lämnat några förklaringar 

till de angivna sambanden utan menat att han varit i sällskap med flera personer och 

sambanden har därför passat in på alla dem som var med. Han har trots det inte 

velat namnge vilka dessa personer varit. En sådan inställning förtar naturligtvis 

värdet av invändningen. Detsamma gäller påståendet om att en person som kallas 

Carol skrivit till honom i häktet. För att Karrar Jabbars uppgifter ska kunna påverka 

värdet av den bevisning som presenterats, måste de vara så konkreta att de går att 

kontrollera. Karrar Jabbars uppgifter är in så konkreta att de förtar värdet av de 

presenterade sambanden.  

 

Karrar Jabbar har genom sin försvarare pekat på motsägelser i sambanden. Att 

Karrar Jabbar skickade ett textmeddelande till Ahmad Jawad: ”kom hatab”, 

framstår inte som en motsägelse med beaktande av att Karrar Jabbar förklarat att 

hatab betyder knarkare. Att språkbruket även mellan vänner har varit rått har 

framgått av de avlyssnade samtalen. Det är knappast anmärkningsvärt att Karrar 

Jabbar stavat Zina med s ibland. 

 

 Det kan inte heller anses vara en motsägelse att en person skrivit till Jaguar att han 

fått fel nummer, när Karrar Jabbar inte svarat på numret vid fyra försök. Att 

Babolns gård skulle avse Babylons grill vid Möllevången, motsägs av att 

mottagaren av meddelandet förstod var det var och det därför borde vara på 

Rosengård, där man normalt höll till.  
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De mindre motsägelser som kan finnas i mejlen och samtalen förtar inte värdet av 

den mängd samband som presenterats. Det är således utrett att Karrar Jabbar är 

Hatab i Blackberryn.  

 

6.8. Värdering av Maysem Mekawis vittnesmål 

Maysem Mekawi har hörts under ed vid tingsrättens huvudförhandling. Han har 

lämnat detaljerade uppgifter och har uppgett sig ha en god minnesbild av händelser 

från mars år 2017. Såvitt framkommit, genom parternas uppgifter och 

argumentation, har de uppgifter som Maysem Mekawi lämnat vid huvud-

förhandlingen i huvudsak varit desamma som han lämnade i ett flertal polisförhör 

under sommaren 2017. 

 

Den 29 mars 2017 blev Maysem Mekawi beskjuten. Såvitt framkommit skulle han 

ha avlidit, om han inte hade burit skyddsväst vid beskjutningen. Mohammed 

Abdelrada har dömts till fängelse tio år för medhjälp till försök till mord, för sin roll 

i beskjutningen av Maysem Mekawi. 

 

Maysem Mekawi har i sitt vittnesmål gett uttryck för hämndlystnad i förhållande till 

Mohammed Abdelrada. Han har också uttalat sig i nedsättande ordalag om Ahmad 

Jawad och Taha El Ali.  

 

Det är uppenbart att det föreligger ett påtagligt motiv för Maysem Mekawi att 

lämna för Mohammed Abdelrada oförmånliga uppgifter. Även i förhållande till 

Ahmad Jawad och Taha El Ali kan det föreligga ett sådant motiv. Det förhållandet 

gör att Maysem Mekawis vittnesuppgifter måste bedömas med särskilt stor 

försiktighet. För att Maysem Mekawis uppgifter ska kunna tillmätas annat än 

begränsad betydelse vid tingsrättens prövning av åtalet måste de få väsentligt stöd 

av annan utredning. 
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Maysem Mekawi har uppgett att Mohammed Abdelrada under en längre tid försökt 

förmå honom att medverka till mordet på Ahmed Abdulaziz genom att arrangera så 

att Ahmed Abdulaziz befann sig på en viss plats vid ett visst tillfälle. Han har 

berättat att Mohammed Abdelrada överlämnat en pistol till honom som han skulle 

använda för att övertala Ahmed Abdulaziz att följa med honom. Motsvarande 

uppgifter har lämnats i polisförhör under sommaren 2017, vid en tidpunkt när 

meddelandena i den beslagtagna Blackberryn inte var åtkomliga i polisutredningen. 

 

I ett meddelande i Blackberryn som skickades från användaren Jaguar till 

användaren Patooooooooo klockan 09.22 den 27 mars 2017 beskrevs att ”maysem” 

skulle få tillgång till en pistol, att denne skulle locka ut en person som skulle dödas 

och att han, om det behövdes, skulle använda pistolen för att övertala personen att 

följa med. I ett Blackberry-meddelande mellan samma parter klockan 21.18 den 30 

mars 2017 framgår det att en pistol har överlämnats till ”may”, som ”lever” och att 

vapnet skulle kunna fixas fram av avsändarens ”franskavan”, vars telefon dock var 

avstängd. 

 

Enligt tingsrättens bedömning står det helt klart att de angivna meddelandena – och 

ytterligare meddelanden i Blackberryn som berör samma tema – beskriver det 

händelseförlopp som Maysem Mekawi vittnat om, där Mohammed Abdelrada 

överlämnat en pistol till honom och försökt förmå honom att locka ut Ahmed 

Abdulaziz till en plats där denne skulle skjutas. Meddelandena i Blackberryn, om 

vilka Maysem Mekawi uppenbarligen saknat kännedom när han lämnade sina 

uppgifter i polisförhör, ger synnerligen starkt stöd till Maysem Mekawis vittnesmål 

i de delarna. 

 

Maysem Mekawi har berättat att han, någon tid efter det att pistolen överlämnats till 

honom, begav sig till Ramels väg där han sammanträffade med Ahmed Abdulaziz 

och varnade honom för att det fanns personer som ville döda honom.  
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Åklagaren har, för att ge stöd åt Maysem Mekawis uppgifter om att han varnade 

Ahmed Abdulaziz, åberopat vittnesförhör med Sarah Farhan, Mahmoud Abdulaziz 

och Ahmed Baker. De två förstnämnda personerna har i sina vittnesmål uppgett sig 

inte minnas några händelser från mars 2017. Den sistnämnde har inte kunnat 

inställas till tingsrätten. Åklagaren har med anledning härav föredragit uppgifter 

som de tre personerna lämnat i polisförhör. Eftersom det är fråga om uppgifter som 

lämnats i polisförhör och inte bekräftats inför domstolen har vars och ens 

vittnesmål, sett för sig, ett lågt bevisvärde. De tre förhörspersonerna har emellertid 

alla i polisförhör lämnat uppgifter om att Maysem Mekawi sökt upp Ahmed 

Abdulaziz och varnat denne. Det förhållandet att de tre vittnena lämnat uppgifter 

med samma innehåll höjer bevisvärdet väsentligt. Vittnesmålen sammantagna ger 

ett betydande stöd åt Maysem Mekawis uppgifter om att han sökt upp och varnat 

Ahmed Abdulaziz. 

 

Maysem Mekawi har uppgett att han är av uppfattningen att Ahmed Abdulaziz, 

efter det att han blev varnad, ringde någon av bröderna El Moghrabi och frågade 

varför det fanns personer som ville döda honom. Åklagaren har åberopat ett 

avlyssnat telefonsamtal mellan Ahmad Jawad och Sayed El Moghrabi från klockan 

11.10 den 28 mars 2017. I samtalet uppgav Sayed El Moghrabi att han fått veta att 

”Maysem” hade ”sagt så, ett, två, tre och han berättat”. Samtalet ger visst stöd åt 

Maysem Mekawis vittnesmål. 

 

Åklagaren har framfört uppfattningen att Maysem Mekawi blev skjuten med 

anledning av att han inte ville medverka i planen på att döda Ahmed Abduklaziz 

och att han varnade denne. Det förhållandet att Maysem Mekawi blev skjuten skulle 

då i sig ge stöd åt att hans uppgifter är riktiga. Mohammed Abdelrada har i denna 

rättegång lämnat nya uppgifter om anledningen till att han medverkade vid 

beskjutningen av Maysem Mekawi. Hans uppgifter i den delen är inte trovärdiga. 

Emellertid kan det enligt tingsrätten finnas andra, i målet inte berörda, motiv till 

mordförsöket mot Maysem Mekawi. Det förhållandet att han blev skjuten den 29 
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mars 2017 saknar därmed självständig betydelse vid värderingen av hans 

vittnesmål. 

 

Sammantaget är det tingsrättens bedömning att Maysem Mekawis uppgifter i de 

delar som avser hans kontakter med Mohammed Abdelrada och vad denne uppgett 

för honom får mycket starkt stöd av annan bevisning. Det står klart att de 

uppgifterna är riktiga. Maysem Mekawis uppgifter i andra delar, där det saknas 

stödbevisning, har med hänsyn till det som inledningsvis anfördes om förekomsten 

av motiv för att lämna oriktiga uppgifter, ett lågt bevisvärde. 

 

6.9. Har Ahmad Jawad medverkat 

6.9.1. Vad är bevisat i fråga om Ahmad Jawads agerande 

Tingsrätten har funnit utrett att Ahmad Jawad har använt Blackberryn för att skicka 

krypterade mejl under sitt alias Jaguar och att innehållet i vissa mejl rörde 

planeringen och utförandet av mordet på Ahmed Abdulaziz.  

 

Tingsrätten kommer fortsättningsvis använda ”Jaguar” när Ahmad Jawad meddelat 

sig via Blackberryn. 

 

Åklagaren har gjort gällande att Ahmad Jawad varit den som blivit erbjuden 

betalning av en tredje person för att utföra mordet. Han har enligt åklagaren varit 

den drivande som planerat och fördelat uppgifterna till övriga medverkande. Hans 

medverkan har därför bedömts som gärningsmannaskap. Tingsrätten konstaterar att 

det finns ett flertal omständigheter som talar för att Ahmad Jawad åtagit sig 

uppdraget och även genomförde det. 

 

I ett mejl den 17 januari 2017 skrev Patooooo till Jaguar att ”han smutsen” ”foret” 

tog bilden på han lille och att ”foret” tidigare anklagat honom för att träffat hans 

tjej, men han hann före och ”hogg han”. Detta meddelande är förenligt med att 

Ahmed Abdulaziz blev knivhuggen 2014 och tog en bild på ett ungt mordoffer den 
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11 januari 2017. Det är också utrett genom telefontömningar att Ahmed Abdulaziz 

kallades för Ahmed Får. Vittnesförhöret med Maysem Mekawi ger också stöd för 

att Ahmed Abdulaziz kallades Får. Det är således Ahmed Abdulaziz som 

diskuterades och Patooooo hyste uppenbarligen agg till honom.  

 

Patooooo angav i ett mejl till Jaguar den 26 januari, att han lagt undan pengar, 

varefter en diskussion följde mellan Patooooo och Jaguar vilka vapen som skulle 

användas och var på kroppen det var bäst att träffa för att få en dödlig utgång. I ett 

mejl från Jaguar den 23 februari kl. 19.49 skrev han till Patooooo: ”Walla men bror 

han ar inte odolig men ska losa de tro mig genom kort dessa dagar”. Detta mejl är 

ett svar på att Patooooo mejlat att ”han” har överlevt 70 mordförsök, från er, från 

mig, från mina killar och från hundar. Detta kan inte tolkas på annat sätt än att 

Ahmad Jawad åtog sig att döda denna person. Att personen är Ahmed Abdulaziz är 

förenligt med att han enligt en tidningsartikel från den 20 februari blivit biten av en 

hund. Att detta är en korrekt tolkning framgår även av ett mejl från Patooooo till 

Jaguar, efter mordet, den 30 mars kl. 21.21, då Patooooo lämnade besked om att 50 

000 euro skulle betalas genom hans växlare. Ahmad Jawad har således åtagit sig att 

döda Ahmed Abdulaziz för 50 000 euro. 

 

De meddelanden som Jaguar skickade till Patooooo efter att mordet utförts, visar 

entydigt att Ahmed Abdulaziz dödats inom ramen för den plan som Ahmad Jawad 

gjort upp och koordinerat. Av meddelandena framgår att båda parter var ense om att 

Ahmad Jawad, när mordet utförts, hade fullgjort sitt uppdrag och därmed var 

berättigad till betalning. Av meddelandena framgår också att Ahmad Jawad hade 

kontakt med skyttarna kort efter händelsen. Ett meddelande tyder på att han hade 

ytterligare en Blackberry för kommunikation med skyttarna, vilket är förenligt med 

att han hanterade en Blackberry på en pizzeria mellan kl. 20.30-21.00, vilket 

redogjorts för under tidigare avsnitt (se 6.6. Vems är Blackberryn). 
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Det är inte påstått att Ahmad Jawad var en av dem som utförde skjutningen utan 

han planerade och genomförde mordet tillsammans med flera andra bl.a. två 

personer som agerade skyttar. Av bevisningen framgår också att Ahmad Jawad 

planlade och utförde förberedelser under hela mars 2017.  

 

I ett mejl i Blackberryn från den 30 mars 2017 kl. 08.59 nämndes att ”t” varit på 

plats vid ett tidigare försök att döda Ahmed Abdulaziz och att T vid det tillfället 

körde en 180 moped, men fick avbryta på grund av MC-polis. Denna händelse kan 

knytas till den 21 mars samma år, genom att Jaguar i Blackberryn angav att de varit 

tvungna att blåsa av på grund av en MC-polis. Samma dag hade Ahmad Jawad ett 

möte med Taha El Ali vid Barbar på Bennets väg i Rosengård efter kl. 20.10. 

Klockan 21.18 angav Amir Jawad vid samtal med Ahmad Jawad, att han hade sett 

Karrar Jabbar tillsammans med en kille köra förbi på en moped strax innan. Detta 

ger visst stöd för att förberedelser genomfördes denna dag.  

 

Vad som talar emot är att Ahmed Abdulaziz befann sig i Bunkeflostrand hela denna 

dag och att polisen inte kunnat bekräfta att MC-polis befunnit sig i detta område 

denna dag. Det är visserligen en besvärande omständighet att Karrar Jabbar, efter att 

han bestämt träff med Ahmad Jawad, har ett uppehåll i aktiv telefontrafik mellan kl. 

16.36-22.18. Med tanke på att Karrar Jabbar även sysslat med narkotikahantering, 

kan uppehållet i telefontrafiken röra annan kriminell verksamhet som inte skulle 

lämna elektroniska spår. Det är således inte med tillräcklig styrka utrett att mordet 

var förberett att äga rum denna dag.  

 

Det finns dock omständigheter som tyder på att förberedelser fanns för att mordet 

skulle genomföras den 24 mars 2017. Jaguar mejlade Hatab den 23 mars och bad 

honom säga till ”t” ta ”horungen”. Dagen före hade Karrar Jabbar fått i uppdrag att 

ta en bild av ”fåret”. Muhammed Abdelrada ringde Ahmad Jawad den 24 mars kl. 

19.24 och uppgav att ”Honda Jazz” fanns till salu. Ahmed Abdulaziz positionerade 

vid Ramels väg mellan kl. 19.01 – 19.49 och Ahmad Jawad rörde sig mot 
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Rosengård efter samtalet. Drygt en halvtimme senare mejlade Hatab till Jaguar och 

bad honom fråga ”Humus” hur man sköt enkelskott med en ”kalle”, vilket tolkats 

som en automatkarbin av typen AK-47 Kalasjnikov. Detta stämmer med att Ahmad 

El-Moghrabi sökte på en ”AK47 semi” efter mejlet. Det var också ett sådant vapen 

Ahmed Abdulaziz blev skjuten med den 30 mars.  

 

Försöket avbröts av Ahmad Jawad kl. 21.30 på grund av att en polishelikopter var 

uppe och det fanns personer i området som använde laser. Dessa uppgifter får stöd 

av vittnesmålet från polismannen Mahiar Sheikholeslami, som befann sig på 

Ramels väg den här dagen och blev beskjuten med en laser. Det är vidare utrett att 

en polishelikopter flög över Rosengård den här kvällen, mellan kl. 20.40 och kl. 

21.44. Dessa omständigheter talar med styrka för att planläggning och förberedelser 

genomfördes denna dag, om inte andra omständigheter talar emot. 

 

Muhammed Abdelrada har hävdat att samtalet han ringde gällde en personbil, 

Honda Jazz. Denna förklaring är svår att förena med att Ahmad Jawad inte ställde 

några frågor utan genast åkte till platsen. Att Ahmad Jawad, som saknar körkort, 

skulle vara i ett så akut behov av en begagnad bil, är knappast en rimlig förklaring. 

Samtalet måste istället ha syftat på Ahmed Abdulaziz. Det är således med tillräcklig 

styrka utrett att mordet var planerat och förberett att äga rum denna dag, men 

förberedelserna avbröts när polisens helikopter började cirkulera över Rosengård. 

 

Det finns omständigheter som tyder på att planering och förberedelser genomfördes 

även den 28 mars 2017. Jaguar skrev till Patooooooo den 27 mars kl. 09.22 att han 

skulle lämna ”den 9 mm” jag fick av dig till Maysem. Maysem skulle sedan träffa 

”horan” och be honom följa med. Om ”horan” inte ville, skulle Maysem visa att han 

hade en pistol så att han inte behöver oroa sig. Maysem skulle meddela Jaguars vän 

på Wickr när de var på cykelbanan. Sedan skulle ”vi” köra och ta båda istället samt 

ta tillbaka pistolen. Denna beskrivning stämmer väl med Maysem Mekawis 

vittnesmål. Som angetts under tidigare avsnitt (se 6.8. Värdering av Mysem 
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Mekawis vittnesmål) har hans uppgifter rörande planeringen tillsammans med 

Muhammed Abdelrada ett mycket starkt bevisvärde.  

 

Maysem Mekawi avslöjade dock planen för Ahmed Abdulaziz. Detta framgår av 

hans egna uppgifter som får stöd av att Ahmed Abdulaziz skickade 

textmeddelanden den 28 mars kl. 13.56 om att någon ville ”klippa” honom och att 

han höll på att ”knulla” Maysem igår. Enligt Maysem Mekawi fick detta till följd att 

han blev avslöjad och Muhammed Abdelrada tog tillbaka pistolen. Denna uppgift 

får stöd av att Maysem Mekawi och Muhammed Abdelrada träffades efter kl. 15.00 

den 28 mars och att Ahmad Jawad samma dag sa till Muhammed Abdelrada att inte 

prata om det med Maysem Mekawi.  

 

Frågan är om förberedelserna trots det fortsatte denna dag. Det finns meddelanden i 

Blackberryn som tyder på att Patooooo tipsade Jaguar samma dag om var Ahmed 

Abdulaziz var. Detta stämmer med att Ahmed Abdulaziz befann sig i Rosengård 

mellan kl. 16.50-18.49. Ahmad Jawad ringde till Taha El Ali kl. 17.57 och frågade 

varför han inte gick till ”den där, vår vän”. Taha El Ali svarade att han inte var där, 

vilket är motsägelsefullt om det var Ahmed Abdulaziz som avsågs. Därefter hade 

Taha El Ali inga uppkopplingar förrän kl. 22.39. Samma dag kl. 22.18 påbörjade 

Jaguar ett mejl i Blackberyn med en ursäkt för att något misslyckades. Även om 

dessa omständigheter är besvärande, är de alltför vaga för att de ska anses visat att 

förberedelserna fortsatte denna dag trots att Maysem Mekawi inte medverkade.   

 

Efter dessa misslyckade försök fortsatte kartläggningen av Ahmed Abdulaziz med 

hjälpt av Muhammed Abdelrada (se närmare avsnitt 6.11.1. Vad är bevisat i fråga 

om Muhammed Abdelradas handlande).  

 

Det är således sammantaget klarlagt att Ahmad Jawad gav Muhammed Abdelrada i 

uppdrag att försöka få Maysem Mekawi att locka med Ahmed Abdulaziz i en fälla. 

Det är också klarlagt att Ahmad Jawad arrangerade så att ett vapen överlämnades 
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till Maysem Mekawi som en del av planen. Det är vidare klarlagt att Ahmad Jawad 

gav Muhammed Abdelrada i uppdrag att spana efter Ahmed Abdulaziz och att han 

mottog rapporter från Muhammed Abdelrada.  

 

Av det meddelande som Jaguar skickade till Patoooooo på morgonen den 30 mars 

2017 framgår att det var Ahmad Jawad som anskaffade den moped som skyttarna 

använde för att ta sig till och från mordplatsen – ”de far bli med 30moped kopte 

igar”. Det står också klart att Ahmad Jawad vid den tidigare beskrivna planeringen 

köpte en Gilera 180 av Josef Mansour för att användas vid mordet. Ahmad Jawad 

har förnekat att köpet genomfördes. Redan de avlyssnade samtalen mellan Ahmad 

Jawad och Josef Mansour visar att Ahmad Jawad var mycket angelägen om att 

säljaren skulle överlåta mopeden till honom och säljaren fraktade också mopeden 

till mötesplatsen. Ahmad Jawads förklaring framstår därför inte som sanningsenlig. 

Att han köpte mopeden stämmer även med att hans bror kommenterade att de höll 

på att köra moped utanför garaget hela tiden.  

 

Slutligen är det klarlagt att Ahmad Jawad disponerade Skodan den 30 mars 2017. 

Det framgår av att han kvällen före mottog nycklarna till bilen och sa till sin bror 

Osam Jawad kl. 18.22 att ”Karrar” hade den, vilket visar att han då inte hade 

återlämnat den. Därefter positionerade Ahmad Jawad i Rosengård ända fram till 

strax efter mordet kl. 19.29. Klockan 21.05 hämtade han upp sin bror för att han 

skulle följa med och hämta Skodan i närheten av Rosengård.  

 

6.9.2. Den rättsliga bedömningen 

Sammanfattningsvis framgår det av den samlade bevisningen att Ahmad Jawad 

åtagit sig att mörda Ahmed Abdulaziz. Han har inte medverkat vid varje 

gärningsmoment i brottet men han har fördelat uppgifterna till övriga medverkande 

enligt en uppgjord brottsplan som han gjort upp. Han har också själv utfört åtgärder 

som främjat gärningen. Han är därför att betrakta som gärningsman. 
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Det återstår att bedöma om övriga åtalade medverkat och i vilken utsträckning. 

 
6.10. Har Karrar Jabbar medverkat 

6.10.1. Vad är bevisat i fråga om Karrar Jabbars agerande 

Tingsrätten har funnit utrett att Karrar Jabbar har skickat krypterade mejl som 

mottagits i Blackberryn under alias Hatab.  

 

Tingsrätten kommer fortsättningsvis använda ”Hatab” när Karrar Jabbar meddelat 

sig med Ahmad Jawads alias ”Jaguar” via Ahmad Jawads Blackberry. 

 

Åklagaren har till att börja påstått att Karrar Jabbar mot ersättning bestämt att utföra 

gärningen i samråd med Ahmad Jawad och övriga medverkande. Detta får stöd av 

följande omständigheter.  

 

Jaguar mejlade Hatab den 22 mars 2017 och bad honom ta en bild som gick att visa 

upp. Hatab mejlade tillbaka och undrade om han bara skulle ta en bild av ”fåret”. 

Hatab fortsatte mejla Jaguar och menade att de skulle ”ta” fler än fåret, men Jaguar 

vidarebefordrade ett meddelande från Patooooo, där denne angav att de fick ”peppra 

fler gratis”, vilket inte kan tolkas på annat sätt än att Patooooo endast betalade för 

mordet på Ahmed Abdulaziz. Hatab skrev tillbaka till Jaguar att det vore bättre att 

få det gjort. Denna konversation visar att Hatab var införstådd med att Ahmad 

Jawad hade åtagit sig att döda Ahmed Abdulaziz mot betalning samt att han var 

angelägen om att Ahmad Jawad skulle genomföra mordet. Det framgår också av 

samma konversation att Karrar Jabbar hade uppfattningen att några i gänget som 

Ahmed Abdulaziz tillhörde velat döda honom. Han hade således ett personligt 

intresse i att mordet genomfördes.  

 

Åklagaren har vidare gjort gällande att Karrar Jabbar haft omfattande kontakter med 

de medtilltalade rörande planering och genomförande av mordet samt att 

kontakterna bl.a. rört kartläggning av Ahmed Abdulaziz, hur och var mordet skulle 
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utföras samt införskaffande och hantering av hjälpmedel som skulle användas eller 

användes vid mordet eller för att främja mordet såsom färdmedel, drivmedel, 

hjälmar och skjutvapen. Hon har också angett att kontakterna rört att Karrar Jabbar 

skulle fotografera Ahmed Abdulaziz eller i vart fall visa upp fotografier av Ahmed 

Abdulaziz för annan.  

 

Det är klarlagt att Karrar Jabbar haft omfattande kontakter med Ahmad Jawad under 

mars månad 2017. Mycket av kontakterna synes ha rört narkotikahantering. Men 

det finns också många kontakter som handlat om planeringen och utförandet av 

mordet på Ahmed Abdulaziz. Det gäller meddelanden från den 23 och 24 mars, när 

planerna på att utföra mordet konkretiserades.  

 

Jaguar mejlade Hatab den 23 mars och bad honom säga till ”t” att ta ”horungen”. 

Klockan 19.21 dagen efter bestämde Karrar Jabbar träff med Taha El Ali på 

Rosengård. Klockan 20.25 mejlade Hatab till Jaguar och frågade hur man sköt 

enkelskott med en automatkarbin. När Jaguars förslag inte löste problemet, svarade 

Hatab att han skulle lösa det själv. En timme senare mejlade Hatab och meddelade 

Jaguar att de skulle sitta och vänta till dess han dök upp trots att helikoptern var 

uppe. Konversationen tyder på att Karrar Jabbar var en av skyttarna, men det är inte 

uteslutet att han endast förmedlade information genom att hålla utkik och hålla 

kontakt med de medverkande. Även vid detta tillfälle var Karrar Jabbar angelägen 

om att planen skulle fullföljas och ville inte avbryta trots att polisens helikopter flög 

över platsen. Ahmad Jawad beslutade trots det att avbryta, vilket visar att Karrar 

Jabbar hade en underordnad roll.  

 

Det gäller även meddelanden från den 27 mars angående överlämnandet av en 9 

mm pistol till Muhammed Abdelrada, som ett led i planen att Maysem Mekawi 

skulle locka iväg Ahmed Abdulaziz för att mördas. Detta framgår av mejl mellan 

Jaguar och Hatab från den 27 mars kl. 12.56, där Hatab undrade om pistolen skulle 

överlämnas med eller utan skott. Av mejlet framgår också att Karrar Jabbar 
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medverkade med insikt om att överlämnandet av pistolen var en del i utförandet av 

mordet, genom att Jaguar skrev till Hatab att de skulle ta tillbaka pistolen ”nar bada 

forsvinner”. I de följande mejlen mellan Jaguar och Hatab samt i de avlyssnade 

telefonsamtalen mellan Ahmad Jawad och Muhammed Abdelrada, framgår att 

Muhammed Abdelrada väntade på Karrar Jabbar vid mötesplatsen, men Karrar 

Jabbar var försenad. Muhammed Abdelrada ville lämna platsen eftersom han skulle 

hämta sin son, vilket Jaguar mejlade till Hatab för att skynda på honom. 

 

Det är också bevisat att Karrar Jabbar hanterat hjälpmedel som användes eller var 

avsedda att användas vid mordet. Av meddelandena från den 24 mars 2017 framgår 

det att Karrar Jabbar då hade tillgång till en automatkarbin, som skulle ställas in för 

att skjuta enkelskott. Det framgår av meddelanden från den 27 mars, sammanställda 

med Maysem Mekawis vittnesmål, att han hade tillgång till den pistol som 

överlämnades till Maysem Mekawi inom ramen för mordplanerna (se närmare i 

avsnittet 6.11. Har Mohammed Abdelrada medverkat).  

 

Som angetts ovan köpte Ahmad Jawad en moped Gilera 180 den 6 mars 2017. Att 

denna inköptes för att användas vid genomförandet av mordet framgår indirekt av 

att Ahmad Jawad den 30 mars mejlade att det var bättre att använda en ”30-moped” 

som inte väckte uppmärksamhet. Karrar Jabbar hjälpte till vid förberedelserna för 

att använda Gilera 180-mopeden, genom att han två dagar efter inköpet försökte få 

tag i en mopedhjälm. Det är knappast ett sammanträffande att både Karrar Jabbar 

och Ahmad Jawad söker efter mopedhjälmar samma dag. Att man försökte få tag i 

två hjälmar stämmer väl med att de båda skyttarna bar hjälm. 

 

Det framgår också, av meddelandet den 22 mars 2017, att Karrar Jabbar deltog i 

förberedelserna genom att i förhållande till Ahmad Jawad åta sig att fotografera 

Ahmed Abdulaziz.  

 

 



91

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
 

Åklagaren har också angett att Karrar Jabbar körde Skodan som hämtade skyttarna 

efter mordet eller i vart fall överlämnade bilen i detta syfte. Ahmad Jawad fick 

nycklarna till Skodan av sin bror Osman Jawad vid 23-tiden den 29 mars 2017. 

Strax före 15.00 den 30 mars ville Osman Jawad ha hjälp att starta sin personbil av 

märket Hyundai Atos. Detta betyder att Osman Jawad inte hade fått tillbaka Skodan 

utan Ahmad Jawad disponerade den. Ahmad Jawad saknar körkort och det framgår 

av de avlyssnade samtalen att han ofta var på jakt efter någon som kunde köra 

honom. Det finns mycket som talar för att Karrar Jabbar var chaufför för Ahmad 

Jawad den här dagen och också körde Skodan. 

 

Att det var så får stöd av att Skodan fick en parkeringsbot utanför Karrar Jabbars 

bostad på förmiddagen den 30 mars 2017. Genom ett avlyssnat samtal från Ahmad 

Jawads mobiltelefon kl. 15.04 framgår att Karrar Jabbar var tillsammans med 

Ahmad Jawad, eftersom Karrar Jabbar svarade i mobilen. Det framgår också av 

samtalet att han körde Ahmed Jawad, eftersom han uppgav att han och Ahmad 

Jawad var i Augustenborg samt att han lovade att de skulle hämta uppringaren. 

Både Karrar Jabbar och Ahmad Jawad kopplade sedan upp i Rosengård vid kl. 

16.04.  

 

Att det var Skodan de körde framgår av ett samtal mellan Ahmad Jawad och Osman 

Jawad, kl. 18.32. Ahmad Jawad uppgav då att ”Karrar” hade Skodan, men var snart 

klar med den. Enligt vittnesmålen från Ligustergatan lämnades skyttarna där strax 

före 19.00. Att Karrar Jabbar innehade Skodan 15–20 minuter innan skyttarna 

lämnades på Ligustergatan är en omständighet som ger starkt stöd för att han körde 

flyktbilen. Karrar Jabbar hade inte heller någon telefontrafik mellan kl. 16.05 – 

23.44, vilket stämmer med hur han agerades vid förberedelserna den 24 mars.     

 

Att det fanns en Red Bull-burk med Karrar Jabbars fingeravtryck i Skodan talar i 

samma riktning. Karrar Jabbars DNA fanns inte kring mynningen på burken, vilket 
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talar emot att han druckit ur den, men både Ahmad Jawads och Guiterrez Calderons 

DNA fanns kring öppningen. Guiterrez Calderon tillhörde inte Ahmad Jawads och 

Karrar Jabbars vänskapskrets utan var på tillfälligt besök från Göteborg. Burken 

med Red Bull måste således ha hamnat i bilen under kvällen, vilket ytterligare 

knyter Karrar Jabbar som förare av flyktbilen.      

 

Frågan är om Ahmad Jawads uppgift till sin bror om vem som körde Skodan är 

tillförlitlig. Ahmad Jawad uppgav till Osman Jawad att Karrar var tillsammans med 

sin flickvän. Denna uppgift stämmer inte, vilket framgår av att Karrar Jabbars 

flickvän, Ines Jurinovic, ringde Karrar Jabbar vid kl. 16.00. De bestämde inte träff 

då, utan Karrar Jabbar skickade ett textmeddelande till en vän och bad denne säga 

till Ines Jurinovic att hans telefon var av. Karrar Jabbar var således inte tillsammans 

med sin flickvän.  

 

Ahmad Jawad har genomgående varit mycket försiktig med att berätta något via 

mobiltelefonen. Om Karrar Jabbar var tillsammans med skyttarna, har Ahmad 

Jawad haft anledning att lämna felaktiga uppgifter om varför Karrar Jabbar körde 

Skodan. Ahmad Jawad var uppenbarligen inte tillsammans med Karrar Jabbar vid 

samtalet. Karrar Jabbar var inte heller tillsammans med Ahmad Jawad kl. 20.30 när 

denne filmades på en pizzeria vid Värnhem. Skodan var då kvar på Rosengård, 

vilket framgår av ett samtal med Osman Jawad kl. 21.00.  

 

Ahmad Jawad hade trots det kontakt med skyttarna, troligen genom en annan 

Blackberry (jfr avsnitt 6.9. Vems är Blackberryn), vilket stämmer med hur 

förberedelserna den 27 mars genomfördes. Ahmad Jawad hade då kontakt med 

Karrar Jabbar och skyttarna via sin Blackberry. Att Karrar Jabbar var tillsammans 

med skyttarna stämmer med att Jaguar mejlade till Hatab kl. 21.42 att de skulle 

mötas om en minut och därefter skrev Jaguar kl. 21.52 till Patooooo att han var med 

skyttarna. Detta är förenligt med att spanaren Anna Nordin kl. 21.32 iakttog att 
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Seaten och Skodan körde tillsammans med en tredje bil. Hon iakttog 30 minuter 

senare hur Seatan och Skodan körde tillsammans mot Rosengård.   

 

Karrar Jabbar har bekräftat att han körde bil till Rosengård samtidigt som Skodan 

och Seaten, men inte att de var i sällskap. Denna uppgift motsägs av att Karrar 

Jabbar sökte Ahmad Jawad, Osam Jawad och Ahmad El-Moghrabi efter att de blivit 

stoppade. Han visste således vilka som åkte i Skodan och Seaten. Han bekräftade 

också dagen efter för Ines Jurinovic att han varit tillsammans med dem som 

stoppades. Han återförenades således med Ahmad Jawad efter att Skodan och 

skyttarna hämtats i Rosengård. Det är därmed med tillräcklig styrka visat att Karrar 

Jabbar var den som hämtade upp skyttarna i Skodan om inte Karrar Jabbars egna 

uppgifter motbevisar detta.  

 

Karrar Jabbar har förnekat att han körde Skodan och lämnat en mycket detaljerad 

redogörelse för hur han rörde sig under dagen den 30 mars 2017. Att han valt att 

redogöra för sina förehavanden först efter att han fått del av hela 

förundersökningen, innebär att han har kunnat anpassa sin berättelse efter den 

bevisning som presenterats. Detta framgår tydligt genom att hans redogörelse följer 

ganska väl de mastuppkopplingar som identifierats. Hans uppgifter får därmed 

mycket litet värde som bevis. Genom avlyssnade samtal på mobilnumret -2896 

mellan Karrar Jabbar och hans flickvän, framgår också att flickvännen haft svårt att 

få tag på Karrar Jabbar före kl. 16.00 och att han inte svarade henne mellan kl. 

19.10-19.17. Detta bekräftas i ett samtal med flickvännen kl. 23.44, där Karrar 

Jabbar säger att han inte haft sin telefon. Karrar Jabbars egna uppgifter minskar 

därmed inte styrkan av den av åklagaren presenterade bevisningen. Det är därmed 

med tillräcklig styrka visat att Karrar Jabbar var den som hämtade upp skyttarna i 

flyktbilen efter mordet.  
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6.10.2. Den rättsliga bedömningen av Karrar Jabbars 

handlande 

Enligt 23 kap. 4 § första stycket brottsbalken ska ansvar som i balken är föreskrivet 

för viss gärning ådömas inte bara den som utfört gärningen utan även annan som 

främjat denna med råd eller dåd. I paragrafens andra stycke föreskrivs att den som 

inte är att anse som gärningsman döms, om han har förmått annan till utförandet, för 

anstiftan av brottet och annars för medhjälp till det. 

 

Med begreppet främja avses varje agerande som bidragit till att gärningen kommit 

att utföras. Främjandet behöver inte ha varit till direkt nytta för gärningsmannen, 

när denne slutligen utförde gärningen. Den som t.ex. räckt inbrottstjuven ett så 

dåligt verktyg, att denne efter att ha försökt bryta upp låset med detta måste 

använda ett annat, har främjat inbrottsstölden sådan denna blev. Detsamma har den 

gjort som biträtt inbrottstjuven men gjort det så fumligt att låset gått i baklås och 

måste brytas upp. Att ge ett råd hur ett bedrägeri ska utföras är att främja 

bedrägeriet, även om rådet och bedrägeriet lättare eller fortare skulle ha kunnat 

utföras på annat sätt (se Strahl, Allmän straffrätt i vad angår brotten, 1976). För att 

straffbar medverkan ska föreligga krävs att medhjälpshandlingen till sin typ är 

sådana att den normalt underlättar brottets utförande, inte att ett underlättande skett 

i det konkreta fallet (se Bäcklund m.fl., Brottsbalken, kommentar till 23 kap. 4 §). 

 

Sammanfattningsvis framgår det av den samlade bevisningen att Karrar Jabbar 

medverkat genom att stötta och stärka Ahmad Jawad och övriga medverkande 

psykiskt med råd samt ta befattning med och transportera vapen och fordon som 

varit ägnade att användas som hjälpmedel vid mordet. Han har inte haft en 

beslutande roll och hans medverkan har inskränkt sig till att utföra förberedelser och 

att transportera skyttarna. Hans medverkan är att bedöma som medhjälp till mord. 
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6.11. Har Muhammed Abdelrada medverkat 

6.11.1. Vad är bevisat i fråga om Mohammed Abdelradas 

handlande? 

Åklagaren har, till att börja med, gjort gällande att Muhammed Abdelrada planerat 

och bestämt att utföra mordet på Ahmed Abdulaziz i samråd med bl.a. Taha El Ali, 

Ahmad Jawad och Karrar Jabbar och att han i samband därmed blev utlovad och 

accepterade ersättning från Ahmad Jawad för sin medverkan. Hon har vidare angett 

att Muhammed Abdelrada under perioden januari 2017 till den 29 mars 2017 haft 

omfattande kontakter med angivna personer rörande genomförandet av mordet. 

Kontakterna har bl.a. rört kartläggning av Ahmed Abdulaziz, såsom var han befann 

sig och skulle befinna sig vid vissa tidpunkter, samt införskaffande och hantering av 

hjälpmedel som skulle användas/användes vid mordet, eller för att främja mordet, 

såsom färdmedel, drivmedel, hjälmar och skjutvapen. 

 

Av meddelanden i Blackberryn framgår, som tingsrätten redovisat tidigare, att 

Ahmad Jawad åtog sig uppdraget att mörda Ahmed Abdulaziz senast i januari 2017. 

Det står klart att han inte haft för avsikt att utföra mordet personligen. Planeringen 

av mordet, innefattande medverkan av flera personer, har därmed ägt rum från i vart 

fall den tidpunkten.  

 

Genom meddelanden i Blackberryn framgår det att Ahmad Jawads planering av 

mordet på Ahmed Abdulaziz innefattat att en moped skulle användas som 

hjälpmedel. Av det meddelande som Ahmad Jawad skickade klockan 08.59 den 30 

mars 2017 framgår det att avsikten i början var att använda en s.k. 180-moped, men 

att planen senare ändrades till att innefatta en 30-moped. 

 

Av överskottsinformation från hemlig telefonavlyssning mot Ahmad Jawad framgår 

det att Muhammed Abdelrada den 21 och 22 februari 2017 skickade länkar till 

Blocket-annonser avseende mopeder till Ahmad Jawad. En av länkarna avsåg en 
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moped av märket Gilera som såldes av Josef Mansouri. I början av mars 2017 hade 

Ahmad Jawad kontakt med Josef Mansouri avseende köp av den mopeden. 

 

Tingsrätten har i tidigare avsnitt gjort bedömningen att det står klart att Maysem 

Mekawis uppgifter om sina kontakter med Muhammed Abdelrada och Ahmed 

Abdulaziz under mars månad 2017 är riktiga och därmed kan läggas till grund för 

bedömningen av skuldfrågan. Maysem Mekawi har uppgett att det i huvudsak var i 

tiden efter Akram Mekawis död, den 4 mars 2017, som Muhammed Abdelrada 

började tala om att Ahmed Abdulaziz skulle dödas. Enligt tingsrättens bedömning 

gör inte den bevisning som lagts fram att det går att dra slutsatsen att Mohammed 

Abdelrada, när han skickade länkar på annonser avseende mopeder till Ahmad 

Jawad, var införstådd med att det fanns en plan att döda Ahmed Abdulaziz och att 

användningen av en moped var en del av den planen. 

 

Det finns inte heller någon annan bevisning som med någon styrka talar för att 

Muhammed Abdelrada, i tiden före den 4 mars 2017, varit med och bestämt att 

Ahmed Abdulaziz skulle dödas eller deltagit i planeringen av mordet. 

 

Det framgår dock av Maysem Mekawis uppgifter att Mohammed Abdelrada i tiden 

efter den 4 mars 2017 samrått med i vart fall Ahmad Jawad om hur mordet skulle 

utföras och att han deltagit i planeringen av hur utförandet skulle gå till. Maysem 

Mekawi har bl.a. berättat att Mohammed Abdelrada för honom berättat att det 

skulle vara två skyttar som skulle komma på moped och att en skytt skulle ha en 

AK 47 och den andre en pistol. Vidare har Maysem Mekawi redogjort för att 

Mohammed Abdelrada föreslagit att Maysem Mekawi skulle delta vid utförandet av 

mordet genom att hjälpa till att locka Ahmed Abdulaziz till en viss plats, där denne 

skulle skjutas. 

 

Maysem Mekawi har uppgett sig vara av uppfattningen att Mohammed Abdelrada 

skulle få pengar för sin medverkan vid mordet på Ahmed Abdulaziz. Tingsrätten 
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uppfattar dock att hans uppgifter i den delen snarare bygger på slutsatser som han 

själv dragit, än på uppgifter som Mohammed Abdelrada lämnat till honom. 

Tingsrätten bedömer därmed att det inte är bevisat att Ahmad Jawad erbjudit 

Mohammed Abdelrada pengar för dennes medverkan till mordet eller att 

Mohammed Abdelrada accepterat något sådant erbjudande. 

 

Det är inte bevisat att Mohammed Abdelrada haft några kontakter med Taha El Ali 

relaterade till planerna på att döda Ahmed Abdulaziz. 

 

Av Blackberry-meddelanden mellan Ahmad Jawad och Karrar Jabbar den 27 mars 

2019 framgår det att Ahmad Jawad arrangerat ett möte mellan Karrar Jabbar och en 

annan person. Av det meddelande som Karrar Jabbar skickade klockan 12.56 (ska 

jag ge han utan skott elr me) framgår det att syftet med mötet var att överlämna ett 

vapen. Genom avlysande samtal mellan Ahmad Jawad och Muhammed Abdelrada 

från samma tidpunkt framgår det att den person som skulle träffa Karrar Jabbar och 

ta emot vapnet från denne var Mohammed Abdelrada. Det står, bl.a. genom 

meddelande klockan 12.54 där vapnet beskrevs som ”9m patts” och meddelande 

från Jaguar till Patoooooo klockan 21.18 den 30 mars där det skrivs om ”den 9a gav 

den till may” klart att det vapen som skulle lämnas över var den pistol som 

Mohammed Abdelrada därefter lämnade till Maysem Mekawi. Det är alltså bevisat 

att Mohammed Abdelrada i vart fall den 27 mars haft kontakter med Ahmad Jawad 

och Karrar Jabbar som avsett överlämnande av ett skjutvapen som skulle användas 

som ett hjälpmedel i planerna på att döda Ahmed Abdulaziz. 

 

Det finns inte någon bevisning för att Mohammed Abdelrada haft några kontakter 

med Ahmad Jawad eller Karrar Jabbar som rört drivmedel eller hjälmar.  

 

Det står dock klart att Mohammed Abdelrada haft kontakter med Ahmad Jawad 

som rört kartläggning av var Ahmed Abdulaziz befann sig vid olika tillfällen.  
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Klockan 19.24 den 24 mars 2017 ringde Muhammed Abdelrada till Ahmad Jawad 

och sade ”Den bilen Honda Jazz. Det finns en till salu utanför Minilivs”. Redan av 

samtalet som sådant, där Ahmad Jawad, som inte har körkort, inte ställde någon 

följdfråga, är det uppenbart att samtalet inte handlade om någon bil som var till 

salu. Det är klarlagt att Ahmed Abdulaziz kallades för bl.a. Jazz. Av Maysem 

Mekawis uppgifter framgår att Mohammed Abdelrada vid den aktuella tidpunkten 

var påtagligt engagerad i planerna på att Ahmed Abdulaziz skulle dödas. 

Sammantaget står det klart att Mohammed Abdelradas syfte med samtalet var att 

rapportera att han iakttagit Ahmed Abdulaziz i närheten av den tidigare butiken 

Minilivs på Ramels väg. Uppgiften stämmer också väl överens med att Ahmed 

Abdulaziz telefon kopplade upp mot telemasten Ramels väg såväl före samtalet, 

19.01, som därefter, 19.43. Att uppgiften om var Ahmed Abdulaziz befann sig 

också ledde till en konkretisering av planerna på att döda denne framgår av 

Blackberry-meddelanden från samma kväll där det framgår att personer spanade 

efter Ahmed Abdulaziz och att Karrar Jabbar hade tillgång till ett automatvapen, 

som han ville ställa in för att man skulle kunna skjuta ett skott i taget med det. 

 

Mellan klockan 14.27 och 14.29 den 29 mars 2019 ringde Mohammed Abdelrada 

vid fem tillfällen till Ahmad Jawad. Vid det sista försöket svarade Ahmad Jawad. 

Mohammed Abdelrada, som var upprörd över att Ahmad Jawad först inte svarade, 

sade vid samtalet att ”min vän är inne i macken…och håller på att handla Red 

Bull”. Ahmad Jawad ställde inte någon följdfråga. Av en övervakningsfilm som 

åklagaren åberopat framgår att Ahmed Abdulaziz gick in på bensinstationen St1 vid 

Ramels väg klockan 14.27. Mohammed Abdelrada har uppgett att hans samtal 

syftade till att Ahmad Jawad skulle hämta deras gemensamma vän Mike från Shell-

macken vid Rosengård. Han har på en övervakningsfilm pekat ut en person som 

Mike. Det personen befinner sig emellertid inne på bensinstationen vid en tidpunkt 

(klockan 14.22) när Mohammed Abdelrada, enligt positioneringsuppgifter, kopplar 

upp mot telemaster i området Västra Sorgenfri. Det har inte framkommit något skäl 

att ifrågasätta de uppgifter om tidsinställning på övervakningskameran på Shell-
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stationen som åklagaren åberopat. Det står därmed klart att Mohammed Abdelradas, 

i sig osannolika, förklaring till samtalet, är osann. I stället är det, mot bakgrund av 

det som Maysem Mekawi berättat, uppenbart att syftet med samtalet var att 

rapportera att Mohammed Abdelrada iakttagit Ahmed Abdulaziz inne på St1-

stationen vid Ramels väg. 

 

Åklagaren har vidare gjort gällande att Muhammed Abdelrada under mars 2017 

flera gånger kontaktat och pratat med Maysem Mekawi med avsikt att förmå honom 

att se till att Ahmed Abdulaziz befann sig på en viss plats vid en viss tid i syfte att 

Ahmed Abdulaziz skulle dödas. Hon har angett att Muhammed Abdelrada i 

samband därmed erbjudit Maysem Mekawi pengar för hans medverkan och har den 

27 mars 2017, eller dagarna däromkring, i Malmö överlämnat en 9mm pistol till 

honom som vederlag. 

 

Det som åklagaren gjort gällande i det ovan angivna stycket är helt styrkt, genom 

Maysem Mekawis uppgifter och de i avsnittet avseende bedömningen av dennes 

vittnesmål redovisade Blackberry-meddelandena. 

 

Sammantaget är det alltså bevisat att Mohammed Abdelrada, med direkt uppsåt att 

Ahmed Abdulaziz skulle dödas, under perioden 4–29 mars 2019 planerat att utföra 

mordet i samråd med Ahmad Jawad, att han under perioden haft omfattande 

kontakter med Ahmad Jawad samt i vart fall någon kontakt med Karrar Jabbar 

rörande genomförandet av mordet samt att kontakterna rört bl.a. kartläggning av 

Ahmed Abdulaziz, såsom var han befann sig och skulle befinna sig vid vissa 

tidpunkter, samt införskaffande och hantering av ett skjutvapen som skulle 

användas för att främja mordet. Det är vidare bevisat att Mohammed Abdelrada 

under mars 2017 flera gånger kontaktat och pratat med Maysem Mekawi med avsikt 

att förmå honom att se till att Ahmed Abdulaziz befann sig på en viss plats vid en 

viss tid i syfte att Ahmed Abdulaziz skulle dödas och att han i samband därmed 
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erbjudit Maysem Mekawi pengar för hans medverkan och den 27 mars 2017, eller 

dagarna däromkring, i Malmö överlämnat en 9mm pistol till honom som vederlag. 

 

Det är klarlagt att Muhammed Abdelrada lämnade Sverige tidigt på morgonen den 

30 mars 2017. Vid den tidpunkt då Ahmed Abdulaziz dödades var han 

frihetsberövad i Danmark.  

 

6.11.2. Den rättsliga bedömningen av Muhammed 

Abdelradas handlande 

Åklagaren har angett att Muhammed Abdelrada genom sitt handlande stärkt övriga 

inblandade i deras uppsåt samt främjat gärningen i sådan utsträckning att han är att 

anse som medhjälpare. Hon har vidare angett att han under alla omständigheter har 

han gjort sig skyldig till stämpling till mord. 

 

För de allmänna förutsättningarna för medhjälp se tidigare avsnitt (se avsnitt 6.10.2 

Den rättsliga bedömningen av Karrar Jabbars handlande). Den som tillsammans 

med andra medverkande påbörjat utförandet av ett brott kan inte uppnå straffrihet 

genom att inte göra något alls och hoppas att brottet till följd av det inte kommer att 

fullbordas. För att gå fri från ansvar i en sådan situation krävs att den som inte 

längre vill medverka vidtar någon aktiv handling, för att åstadkomma att brottet inte 

kommer att fullbordas. En sådan aktiv handling kan t.ex. vara att varna det tilltänkta 

offret eller att underrätta polis om brottsplanerna (se RH 1994:24).   

 

Som angetts i tidigare avsnitt är det klarlagt att Ahmad Jawads agerat för att Ahmed 

Abdulaziz skulle mördas sedan i januari 2017. Under perioden mellan den 4 och 

den 29 mars 2017 har Muhammed Abdelrada vidtagit ett antal åtgärder som, till sin 

typ, varit sådana att de kunnat bidra till gärningens utförande. Åtgärderna har 

särskilt bestått i att han spanat på Ahmed Abdulaziz och lämnat information om var 

denne befann sig och att han försökt förmå Maysem Mekawi att medverka vid 

gärningen genom att locka Ahmed Abdulaziz till en plats där denne skulle skjutas. 
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Han har, som ett led i åtgärderna, hanterat ett skjutvapen som skulle användas för 

att främja gärningen. Genom åtgärderna har han främjat mordet på Ahmed 

Abdulaziz. Som angetts ovan saknar det, vid denna bedömning, betydelse att 

Ahmed Abdulaziz inte kom att skjutas vid just de tillfällen då Mohammed 

Abdelrada rapporterade hans position, att Maysem Mekawi inte kom att medverka 

vid gärningen och att det vapen som han hanterade inte kom att användas som 

hjälpmedel vid brottet.  

 

Tingsrätten har kommit fram till att Ahmad Jawad åtagit sig att se till att Ahmed 

Abdulaziz skulle dödas, men att han inte haft för avsikt att utföra dödandet 

personligen. I hans planering av gärningen har det därmed varit nödvändigt att 

andra personer låtit sig övertygas om att vara en del av planen. Om inga andra 

personer åtagit sig uppgifter inom ramen för planen på att döda Ahmed Abdulaziz, 

framstår det som antagligt att Ahmad Jawad skulle ha övergett planerna. Samtliga 

de som åtagit sig uppgifter inom ramen för planeringen, varav Mohammed 

Abdelrada varit en, har därmed bidragit till gärningen, genom att vidmakthålla 

Ahmad Jawads uppsåt att utföra denna. Även sådant psykiskt främjande är straffbart 

som medverkan. 

 

Mohammed Abdelrada har inte befunnit sig i Sverige när Ahmed Abdulaziz sköts. 

Han har alltså inte medverkat till gärningen under den dag då den faktiskt kom att 

fullbordas. Muhammed Abdelrada har emellertid inte ens uppgett att han vidtagit 

någon åtgärd för att förhindra att Ahmed Abdulaziz skulle dödas. Hans passivitet, 

den sista dagen, kan därmed inte medföra att han ska vara straffri. 

 

Tingsrättens slutsats är alltså att Muhammed Abdelrada har gjort sig skyldig till 

medhjälp till mordet på Ahmed Abdulaziz. Hans medverkan har inte varit ringa. 

Tingsrätten återkommer i påföljdsdelen till frågan om Mohammed Abdelrada kan 

anses ha medverkat endast i mindre mån. 
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6.12. Har Taha El Ali medverkat 

6.12.1. Taha El Ali är ”t” i Blackberry-meddelandena från 

mars 2017 

I meddelanden i den beslagtagna Blackberry-telefonen från den 23, 24 och 30 mars 

2017 mellan Karrar Jabbar och Ahmad Jawad och från den 30 mars 2017 mellan 

Ahmad Jawad och användaren Patoooooo nämns ”t” som beteckning för en person. 

Åklagaren har gjort gällande att den person som avses med beteckningen är Taha El 

Ali. Denne har förnekat att det är han som avses med ”t” i meddelandena. 

 

Taha El Ali har uppgett att han ibland kallas för ”T” eller, med engelskt uttal ”Ti”. 

Han har dock gjort gällande att det finns flera personer i Malmö, varav i vart fall 

någon från Rosengård, som har samma smeknamn. Att Taha El Ali kallats ”T” 

framgår av att hans nummer funnits inlagd under den beteckningen i ett flertal 

beslagtagna och undersökta mobiltelefoner. 

 

Av avlyssnade telefonsamtal framgår att både Ahmad Jawad och Karrar Jabbar 

använt smeknamnet ”T” som beteckning för Taha El Ali, såväl när de pratat med 

denne som när de pratat om honom. Det har inte åberopats något samtal när Ahmad 

Jawad eller Karrar Jabbar kallat någon annan person för ”T”. 

 

På kvällen den 30 mars 2017 talade Karrar Jabbar och Taha El Ali i telefon klockan 

22.28, det vill säga efter det att Ahmad Jawad m.fl. gripits av polis. I samtalet sade 

Taha El Ali bl.a. ”Det är så som vi har tänkt” och ”Gå tillbaka till samma plats”, på 

vilket Karrar Jabbar svarade ”Vi ses där”. Av samtalet framgår att Taha El Ali och 

Karrar Jabbar varit tillsammans kort före samtalet – ”så som vi tänkt” – och att de 

båda vet vilken plats som avses med ”samma plats”. 

 

Karrar Jabbar har i avlyssnade samtal berättat att han, tillsammans med en person, 

befann sig i en bil som färdades gemensamt med Skodan och Seaten som stoppades 



103

  
 

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 205 B 

DOM 
 

B 2885-17 
 

 
 
 

 
av polis. Det framgår dels av ett samtal med Iris Jurinovic klockan 15.55 den 31 

mars 2017, dels av ett samtal med ”Ewa” den 12 april 2017. 

 

Genom samtalen mellan Karrar Jabbar och Taha El Ali på kvällen den 30 mars 

2017, i kombination med de uppgifter som Karrar Jabbar lämnat i senare samtal, 

står det klart att Karrar Jabbar och Taha El Ali åkte tillsammans i en bil som befann 

sig precis i närheten av den plats där Ahmad Jawad m.fl. greps av polis. Det är 

alltså klarlagt att Taha El Ali, på kvällen den 30 mars 2017, befann sig i samma 

sällskap som bl.a. Ahmad Jawad och Karrar Jabbar. 

 

Benämningen ”t” förekommer i två Blackberry-meddelanden som Ahmad Jawad 

skickade till Karrar Jabbar på kvällen den 30 mars 2017. Meddelandena handlar om 

att man ska hämta en bil på Rosengård som tillhör ”t”.  

 

Tingsrätten ifrågasätter inte den uppgift som Taha El Ali lämnat om att det finns 

flera personer som kallas ”T”. När Ahmad Jawad på kvällen den 30 mars 2017 

skrev meddelanden till Karrar Jabbar om att man skulle hämta en bil tillhörande ”t” 

på Rosengård och Taha El Ali kort tid efter det färdades i samma sällskap som 

Karrar Jabbar och Ahmad Jawad finns det dock inte något utrymme för tvivel kring 

att den ”t” som de meddelandena syftade på är Taha El Ali.  

 

Inget av de meddelanden som omnämner ”t” från slutet av mars 2017 innehåller 

någon förklaring av vilken person som avses. Såvitt framkommit har det inte heller, 

som svar på meddelandena, frågats vilken ”t” som menas. Tingsrätten bedömer det 

därmed som uteslutet att benämningen ”t” i olika meddelanden mellan samma 

personer i slutet av mars avsett olika personer. Det är därmed bevisat att samtliga 

Blackberry-meddelanden från slutet av mars 2017 som talar om personen ”t” är 

relaterade till Taha El Ali. Slutsatsen är också mycket väl förenlig med att 

bevisningen visar att det under den perioden förekom tämligen omfattande 
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telefonkontakt mellan Taha El Ali, Ahmad Jawad och Karrar Jabbar och att de i 

samtalen ofta stämde möte. 

 

Taha El Ali har genom sin försvarare gjort gällande att det finns ett meddelande i 

Blackberryn där ”t” används som beteckning för en person, men den personen inte 

kan vara han. Han har därvid hänfört sig två meddelanden som skickats mellan 

användaren ”La Crim La krim” och Ahmad Jawad. I det första meddelandet, från 

den 15 januari 2017 klockan 22.00 skrev Ahmad Jawad att han skulle ringa ”t” när 

han var framme. Sättet meddelandet formulerats på talar, enligt Taha El Ali, för att 

”La Crim La krim” kände till den person som kallades ”t”. Taha El Ali har visat att 

Ahmad Jawad inte ringt honom på kvällen den 15 januari 2017. Det andra 

meddelandet skickades av Ahmad Jawad till ”La Crim La krim” den 26 mars 2017 

klockan 15.45. I meddelandet beskrevs en person som skulle möta ”La Crim La 

krim” som ”fuls kusin”, med tillägget att de liknade varandra lite. Taha El Ali har 

gjort gällande att det av meddelandet den 26 mars 2017 framgår att han inte kände 

”La Crim La krim” eftersom han i meddelandet beskrevs som ”fuls kusin” och att 

det därför inte kan ha varit han som avsågs med ”t” i meddelandet den 15 januari 

2017. 

 

Med hänvisning till det anförda gör tingsrätten följande överväganden.  

 

De nu aktuella meddelandena är skickade mellan Ahmad Jawad och en annan 

person än Karrar Jabbar. Det framstår inte som otänkbart att ”La Crim La krim” 

haft någon bekant som kallades ”t”, som inte var Taha El Ali, varför beteckningen 

”t” i meddelanden till denne väl kan avse en annan person än i meddelanden till 

Karrar Jabbar.  

 

I meddelandet den 15 januari 2017 skrev Ahmad Jawad att han skulle ringa ”t” när 

han var framme. Enligt tingsrättens mening är det inte givet att ”t” i det 
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meddelandet betecknar en person. Det framstår inte som otänkbart att ”t” i det 

meddelandet är en förkortning för taxi.  

 

Taha El Ali har, som det får förstås, gjort gällande att det är han som avses med 

benämningen ”fuls kusin” i meddelandet den 26 mars 2017 och att med ”ful” skulle 

avses en av bröderna El Moghrabi. Det finns dock ingen utredning som talar för att 

meddelandet den 26 mars 2017 avsåg Taha El Ali. Under huvudförhandlingen i 

detta mål har framkommit att bröderna El Moghrabi har många kusiner i Malmö. 

Benämningen kan därmed väl ha avsett någon annan person än Taha El Ali. 

 

Sammantaget bedömer tingsrätten att det som framförts, i fråga om meddelandena 

den 15 januari och 26 mars 2017 inte är av sådant slag att det rubbar tingsrättens 

slutsats att den ”t” som omnämns i meddelandena mellan Ahmad Jawad och Karrar 

Jabbar från slutet av mars 2017 är Taha El Ali. 

 

6.12.2. Det är inte bevisat att Taha El Ali sköt Ahmed 

Abdulaziz den 30 mars 2017 

Åklagaren har gjort gällande att Taha El Ali den 30 mars 2017 sköt Ahmed 

Abdulaziz i ryggen med en AK47:a medan en okänd gärningsman sköt Ahmed 

Abdulaziz flera gånger med en pistol. 

 

Det finns inte någon teknisk bevisning som talar för att Taha El Ali sköt Ahmed 

Abdulaziz med en automatkarbin den 30 mars 2017. Det har inte säkrats några spår 

på Taha El Ali. Det vapen som användes har inte påträffats och kunnat undersökas. 

Inte heller har det påträffats några spår av Taha El Ali på eller i närheten av 

brottsplatsen eller vid den plats där mopeden som skyttarna använde brändes. 

Tingsrätten har kommit fram till att det är bevisat att skyttarna, efter det att 

mopeden bränts upp, färdades i Skodan med registreringsnummer TCT 680. I den 

bilen har det inte säkrats några spår efter Taha El Ali. 
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Det finns inte något vittne som pekat ut Taha El Ali som en av skyttarna. Det går 

inte att känna igen Taha El Ali som den som sköt med en automatkarbin på den 

åberopade övervakningsfilm som visar mordet. 

 

Vittnena Sanel Demiraca, Enes Demiraca, Zlata Demiraca Horozic och Eldin 

Horozic har sett skyttarna, i anslutning till den plats där de eldade upp mopeden. De 

har alla beskrivit skyttarna som unga personer, i samtliga fall under 20 år och i 

några fall endast 15–17 år. Det är sannolikt att deras uppskattningar av åldern kan 

ha påverkats av att de satt iakttagelserna i samband med skadegörelse på en moped, 

vilket är en typ av gärning som ligger nära till hands att anta att unga personer ägnar 

sig åt. Även personernas klädsel kan ha bidragit till intrycket att de var unga. Den 

uppskattning av personernas ålder som vittnena gjort talar ändå något emot att Taha 

El Ali, som vid den tidpunkten var 21,5 år gammal, var en av skyttarna. 

 

Åklagaren har åberopat undersökningar från NFC avseende längden på skyttarna. 

Undersökningarna tillåter inte några precisa slutsatser. Det som framgår tydligt, 

redan av övervakningsfilmen, är att den person som sköt med automatkarbin var 

såväl kortare som smalare än pistolskytten. Tingsrätten bedömer att Taha El Alis 

längd och kroppsbyggnad är sådan att han kan ha varit skytten med automat-

karbinen, men bevisningen har inget värde för att peka ut honom som en av 

skyttarna. 

 

Ahmad Jawad har skrivit ett antal meddelanden i den beslagtagna Blackberryn efter 

mordets utförande. Det anges inte i någon av meddelandena att ”t” varit en av 

skyttarna. Åklagaren har pekat på innehållet i vissa meddelanden från tiden före 

mordet och gjort gällande att det av meddelandena kan dras slutsatsen att Taha El 

Ali var utsedd som skytt. Tingsrätten återkommer till meddelandena i följande 

avsnitt. Det står dock helt klart att meddelandena inte med någon styrka talar för att 

Taha El Ali var en av skyttarna den 30 mars 2017. 
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Maysem Mekawi har i sitt vittnesmål uppgett att Anas Krayem berättat för honom 

att Taha El Ali skulle ha uppgett att han skjutit Ahmed Abdulaziz och mottagit en 

betalning om 100 000 kr för det. Anas Krayem har i sitt vittnesmål förnekat att han 

skulle ha lämnat någon sådan uppgift. I fråga om de nu aktuella uppgifterna stöds 

inte Maysem Mekawis vittnesmål av någon annan bevisning. Uppgiften utgör 

därför, av de skäl som tingsrätten angett i avsnittet avseende värderingen av 

Maysem Mekawis vittnesmål, endast svag bevisning för Taha El Alis skuld. 

 

Åklagaren har framfört uppfattningen att det kan hållas för visst att båda skyttarna 

färdades i någon av de tre bilar som åkte tillsammans mot Rosengård, där två bilar 

stoppades och den tredje innehöll Karrar Jabbar och Taha El Ali. Det som talar med 

viss styrka för åklagarens uppfattning är det meddelande som Ahmad Jawad skrev i 

Blackberryn klockan 21.52, där han angav ”e med dom nu”, med syftning på 

skyttarna. Klockan 21.52 kopplades Ahmad Jawads telefon upp mot en telemast på 

Idunsgatan i Sofielund. Av vittnet Anna Nordins uppgifter framgår det att den bil 

som Ahmad Jawad färdades i stod stilla under en period, fram till ungefär 22.00, på 

Augustenborg. Det finns enligt tingsrättens mening inte någon bevisning som talar 

emot att det kan ha funnits personer som var tillsammans med Ahmad Jawad 

klockan 21.52, som sedan inte följde med i någon av de tre bilarna. 

 

Inte heller om åklagarens uppfattning skulle godtas innebär det dock, enligt 

tingsrätten, att det kan slås fast att skytten med automatkarbin var Taha El Ali. 

Såvitt tingsrätten kan bedöma finns det inte något i bevisningen som motsäger att 

skytten med automatkarbin skulle kunna vara Karrar Jabbar. Det finns i det 

sammanhanget skäl att påpeka att fyndet av tändsatspartiklar på förarplatsen i 

Skodan – med samma sammansättning som den ammunition som avfyrats med 

automatkarbinen – kan tala för att den person som sköt med automatkarbinen körde 

Skodan från Kastanjegatan.  
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Tingsrättens slutsats är att den bevisning som åklagaren åberopat inte innebär att det 

är ställt utom rimligt tvivel att Taha El Ali sköt Ahmed Abdulaziz den 30 mars 

2017. 

6.12.3. Det är inte heller bevisat att Taha El Ali främjat 

gärningen 

Åklagaren har i andra hand gjort gällande att Taha El Ali har planerat och bestämt 

att utföra gärningen i samråd med bl.a. den okände skytten, Ahmad Jawad, Karrar 

Jabbar och Muhammed Abdelrada och att han i samband därmed blev utlovad, och 

accepterade, ersättning för sin medverkan. Hon har angett att Taha El Ali i samband 

därmed under perioden januari 2017, i vart fall från den 24 februari 2017, till den 

30 mars 2017 haft omfattande kontakter med de angivna personerna rörande 

planeringen och genomförandet av mordet. Kontakterna har bl.a. rört kartläggning 

av Ahmed Abdulaziz, såsom var han befann sig och skulle befinna sig vid vissa 

tidpunkter, hur och var mordet skulle genomföras samt införskaffande och 

hantering av hjälpmedel som skulle användas/användes vid mordet, eller för att 

främja gärningen, såsom färdmedel, drivmedel och skjutvapen. Hon har vidare 

angett att Taha El Ali har under mars 2017 tillsammans och i samförstånd med bl.a. 

Ahmad Jawad, Karrar Jabbar och Muhammed Abdelrada vid flera tillfällen, i vart 

fall den 21, 24 och 28 mars, tagit emot, transporterat eller tagit annan liknande 

befattning med skjutvapen och färdmedel, eller andra föremål särskilt ägnade att 

användas som hjälpmedel vid mord, med avsikten att föremålen skulle användas när 

Ahmed Abdulaziz dödades. 

 

Inte heller påståendet om att Taha El Ali främjat mordet på Ahmed Abdulaziz stöds 

av någon teknisk bevisning. Påståendet vilar i stället i huvudsak på en tolkning av 

några meddelanden i den beslagtagna Blackberryn, sammanställda med uppgifter 

från avlyssnade telefonsamtal och positioneringsdata.  

 

Åklagaren har till att börja med hänfört sig till vissa meddelanden från den 21 mars 

2017 och kopplat dem till ett meddelande som Ahmad Jawad skrev klockan 08.59 
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den 30 mars 2017. Åklagaren har angett att meddelandena visar att planerna på att 

mörda Ahmed Abdulaziz konkretiserades den 21 mars 2017 och att Taha El Ali då 

skulle vara en av skyttarna men att planerna inte kom att fullbordas då, på grund av 

att det fanns MC-poliser i området. Benämningen ”t” för Taha El Ali, förekommer 

endast i meddelandet från morgonen den 30 mars 2017. 

 

Enligt tingsrättens mening är meddelandet från morgonen den 30 mars 2017 mycket 

svårtolkat. Meddelandet innehåller en stor mängd benämningar för olika personer 

och de syftningar som görs är oklara.  

 

Sammanställt med meddelanden från den 21 mars 2017 ger meddelandet från 

morgonen den 30 mars 2017 intryck av att handla om en händelse som utspelade sig 

den 21 mars 2017. Emellertid visar positioneringsuppgifter att Ahmed Abdulaziz 

inte befann sig i Rosengård någon gång den 21 mars 2017. Den utredning som 

åberopats talar också starkt mot att någon MC-polis var i tjänst i Malmö på kvällen 

den 21 mars 2017. Det framstår sammantaget som mycket osannolikt att planerna 

på att döda Ahmed Abdulaziz konkretiserades i ett förlopp som avbröts av MC-

poliser på Rosengård den 21 mars 2017. Det gör att det kan ifrågasättas om 

meddelandet är en återgivelse av något som inträffade den 21 mars.  

 

Även när det gäller vilken roll som ”t”, d.v.s. Taha El Ali spelat i det uppgivna 

händelseförloppet, är meddelandet oklart. Meddelandet skulle kunna tolkas som 

Taha El Ali ingått i en annan gruppering – ”han e med nikola dom får ta faret”. Det 

går inte att av meddelandet dra någon säker slutsats om att Taha El Ali den 21 mars 

2017 eller dessförinnan planerat eller medverkat i något försök att döda Ahmed 

Abdulaziz.  

 

Ett meddelande som med viss styrka talar för att Taha El Ali haft en roll i planerna 

på att döda Ahmed Abdulaziz är det som Ahmad Jawad skickade till Karrar Jabbar 

klockan 09.51 den 23 mars 2017. I meddelandet uppmanade Ahmad Jawad Karrar 
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Jabbar att säga till Taha El Ali att ”ta horungen bara dom andra har nt pris langre”. 

Innehållet i meddelandet talar för att avsikten, vid den tidpunkten, var att Taha El 

Ali skulle skjuta Ahmed Abdulaziz.  

 

Meddelanden i Blackberryn från den 24 mars 2017 talar starkt för att det på kvällen 

den dagen vidtogs konkreta åtgärder för att verkställa planerna på att döda Ahmed 

Abdulaziz. I meddelanden mellan Karrar Jabbar och Ahmad Abdulaziz från 

perioden kl. 20.25 – 20.36 avhandlades hur en automatkarbin ska ställas in för att 

skjuta enstaka skott. Av det sista meddelandet framgår att Karrar Jabbar hade 

tillgång till vapnet – ”jag löser det”. Strax efter klockan 21.35 uppmanade Ahmad 

Jawad i flera meddelanden Karrar Jabbar att avbryta planerna. Det angavs i 

meddelandena bl.a. att helikoptern var uppe och att det var personer som satt och 

sköt med laser. Åklagaren har åberopat bevisningen som visar att en polishelikopter 

var uppe den aktuella kvällen och att det gjordes ett ingripande vid Ramels väg där 

någon sköt laser mot en polisbil.  

 

Inget av meddelandena som rör vapnet eller uppmaningarna att avbryta utförandet 

innehåller benämningen ”t”. Däremot skickade Ahmad Jawad ett synbarligen 

narkotikarelaterat meddelande till Karrar Jabbar klockan 21.36 med uppmaningen 

”fråga t om han har”. Karrar Jabbar besvarade meddelandet två minuter senare med 

”Han har nt”. Meddelandena visar att Taha El Ali vid den tidpunkten var 

tillsammans med Karrar Jabbar. Om inte Ahmad Jawad hade vetat att Taha El Ali 

var tillsammans med Karrar Jabbar och saknade tillgång till sin telefon, hade han 

inte ställt frågan genom Karrar Jabbar utan direkt till Taha El Ali. Slutsatsen att 

Taha El Ali var tillsammans med Karrar Jabbar stöds också av ett avlyssnat 

telefonsamtal från klockan 19.21, som talar starkt för att Karrar Jabbar och Taha El 

Ali bestämde att träffas – ”här i vändzonen….kom hit”.  

 

Det förhållandet att Taha El Ali var tillsammans med Karrar Jabbar, vid en tidpunkt 

när det vidtagits konkreta åtgärder för att verkställa planerna på att döda Ahmed 
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Abdulaziz och när Karrar Jabbar hade tillgång till en automatkarbin, talar för att 

Taha El Ali var delaktig i planerna på att döda Ahmed Abdulaziz. Emellertid visar 

meddelanden i Blackberryn att Karrar Jabbar och Ahmad Jawad skötte sin 

narkotikaverksamhet, parallellt med att de vidtog åtgärder för att döda Ahmed 

Abdulaziz. Det kan enligt tingsrätten inte helt uteslutas att Taha El Ali var 

tillsammans med Karrar Jabbar med anledning av narkotikahantering och inte med 

anledning av planerna på att döda Ahmed Abdulaziz. 

 

Några meddelanden i Blackberryn från klockan 22.01 och därefter den 28 mars 

2017 talar för att planerna på att döda Ahmed Abdulaziz konkretiserades även den 

kvällen. Detta gäller särskilt ett meddelande innehållande en ursäkt. Inget av 

meddelandena innehåller benämningen ”t”. Åklagaren har dock, i anslutning till 

meddelandena, pekat på ett telefonsamtal mellan Ahmad Jawad och Taha El Ali 

klockan 17.57 samma dag där Ahmad Jawad uppmanade Taha El Ali att gå till 

någon person. Positioneringsuppgifter visar att Ahmed Abdulaziz vid den 

tidpunkten befann sig i området kring Ramels väg på Rosengård. Samtalet kan 

därmed ha haft samband med planerna på att döda Ahmed Abdulaziz, men 

innehållet är inte sådant att det tillåter några säkra slutsatser. 

 

Utöver meddelandena i Blackberryn har åklagaren pekat på vissa förhållanden som 

hon gjort gällande talar för att Taha El Ali varit delaktig i planerna på att döda 

Ahmed Abdulaziz. 

 

Tingsrätten har ovan kommit fram till att det är klarlagt att Taha El Ali befann sig i 

en bil tillsammans med Karrar Jabbar på kvällen den 30 mars 2017 när Ahmad 

Jawad m.fl. greps av polis. Avlyssnade telefonsamtal visar att Ahmad Jawad och 

Taha El Ali stämde träff på Rosengård redan vid 16-tiden den dagen. 

 

Taha El Ali har lämnat vissa uppgifter om vad han gjorde den 30 mars 2017. Hans 

berättelse har varit inövad och uppenbart anpassad till den skriftliga bevisningen. 
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Han har inte besvarat några av åklagarens frågor. Åklagaren har, genom att föredra 

uppgifter ur polisförhör, visat att Taha El Ali i de förhören lämnat oriktiga uppgifter 

om bl.a. huruvida ha kallas ”T”, vilka telefonnummer han brukat och vilka 

kontakter han haft med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar. Enligt tingsrättens 

bedömning saknar de uppgifter som Taha El Ali lämnat helt trovärdighet. Det 

innebär att han inte lämnat någon trovärdig förklaring till varför han var 

tillsammans med Ahmad Jawad respektive Karrar Jabbar – som då ägnade sig åt 

planeringen och utförandet av mordet på Ahmed Abdulaziz – den 30 mars 2017. 

 

I samband med att Taha El Ali greps av polis i mars 2019 beslagtogs en nyckel till 

Seat-bilen med registreringsnummer UHX 121. Beslaget talar för att Taha El Ali 

vid den tidpunkten har haft tillgång till den bilen. De förhållandet talar dock – med 

hänsyn till bl.a. tiden mellan gärningen och beslaget och att bilen inte kan knytas till 

utförandet av gärningen – varken för eller emot att Taha El Ali främjat mordet på 

Ahmed Abdulaziz. 

 

Taha El Ali skickade på kvällen den 29 mars 2017 ett SMS-meddelande till Ahmad 

Jawad som innehöll telefonnumret till Mohammed Issa Alhamoud. På natten till den 

30 mars 2017 tankade Mohammed Issa Alhamoud bensin i Coca-Colaflaskor på 

bensinstationen Ingo på Rosengård. Av övervakningsfilm från bensinstationen 

framgår att kapsylerna på flaskorna var röda. Enligt tingsrättens mening talar 

bevisningen inte med någon styrka för att den bensin som Mohammed Issa 

Alhamoud tankade användes för att sätta eld på mopeden vid Ligustergatan. Detta 

med hänsyn dels till att den Coca-Colakapsyl som anträffades i anslutning till 

brandplatsen var vit, dels till att vittnet Zlata Demiraca Horozic beskrivit flaskan 

innehållande bensin som en saftflaska. Det förhållandet att Taha El Ali lämnade 

Mohammed Issa Alhamouds telefonnummer till Ahmad Jawad binder honom 

därmed inte till eldandet av mopederna eller mordet. 
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Tingsrätten gör följande sammanfattande överväganden av bevisningen mot Taha 

El Ali.  

 

Meddelanden i den beslagtagna Blackberryn talar starkt för att Taha El Ali har varit 

införstådd med planerna på att Ahmed Abdulaziz skulle dödas. Meddelandet från 

den 23 mars 2017 utgör stark bevisning för att planen, vid den tidpunkten, var att 

han var en av personerna som skulle skjuta Ahmed Abdulaziz. Det förhållandet att 

han var tillsammans med Karrar Jabbar på kvällen den 24 mars 2017, när planerna 

konkretiserades, talar för att han då på något sätt skulle medverka i utförandet. 

 

Den bevisning som åklagaren åberopat ger inte stöd för påståendet att Taha El Ali 

planerat och bestämt att utföra gärningen tillsammans med någon eller några andra. 

Inte heller finns det annat än svagt stöd (genom Maysem Mekawis vittnesmål) för 

påståendet att han blivit utlovad och accepterat ersättning för sin medverkan. Taha 

El Ali har under slutet av februari och under mars 2017 haft omfattande kontakter 

med Ahmad Jawad och Karrar Jabbar. Bevisningen ger dock inte stöd åt åklagarens 

påstående att kontakterna rört planering och genomförande av mordet. Det är inte 

bevisat att Taha El Ali alls ägnat sig åt att kartlägga Ahmed Abdulaziz eller att han 

hanterat hjälpmedel som användes eller skulle användas vid mordet eller för att 

främja gärningen. Bevisningen visar inte att Taha El Ali har tagit emot, trans-

porterat eller tagit annan liknande befattning med skjutvapen, färdmedel eller andra 

föremål särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid mord. 

 

Åklagaren har alltså inte bevisat att Taha El Ali vidtagit några av de åtgärder som 

hon påstått, för att främja mordet på Ahmed Abdulaziz. Frågan är då och det är 

bevisat att han ändå, genom sitt agerande, främjat gärningen genom att stärka de 

övriga medverkande i deras uppsåt i sådan utsträckning att han ska döms för 

medhjälp till mordet. 
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Enligt tingsrättens bedömning ligger det en osäkerhetsfaktor i det förhållandet att 

den huvudsakliga bevisningen mot Taha El Ali utgörs av meddelanden i 

Blackberryn som skickats mellan andra personer, utan hans medverkan. Det gör att 

det saknas utredning om hur Taha El Ali, konkret, agerat. Meddelandet från den 

23 mars 2017 måste – särskilt i kombination med att Taha El Ali följande dag var 

tillsammans med Karrar Jabbar när mordplanerna konkretiserades – anses tala starkt 

för att Taha El Ali vid något tillfälle åtagit sig att agera som skytt vid mordet på 

Ahmed Abdulaziz. Meddelandet ger emellertid inte någon ledning för att bedöma 

hur det gick till. Det finns utrymme för att Taha El Ali accepterade uppdraget under 

någon form av tvång eller påtryckning. Den som under tvång eller påtryckningar 

åtar sig att medverka vid ett brott, kan inte anses stärka andra medverkande i deras 

uppsåt på det sätt som krävs för straffansvar. Det förhållandet att Taha El Ali inte 

själv lämnat uppgifter om påtryckningar gör inte att möjligheten kan lämnas utan 

avseende, bl.a. eftersom ett sådant uppgiftslämnande skulle ha kunnat innebära att 

han lämnade uppgifter om egen brottslighet (jämför Hovrättens över Skåne och 

Blekinge dom den 24 oktober 2014 i mål B 2088-14, s. 9 f.). Tingsrättens slutsats 

blir därmed att det inte är ställt utom rimligt tvivel att Taha El Ali genom sitt 

agerande stärkt Ahmad Jawad eller andra i deras uppsåt att döda Ahmed Abdulaziz 

på sådant sätt som krävs för straffansvar. Åtalet mot Taha El Ali ska därmed lämnas 

utan bifall. 

 

6.13. Grov olovlig körning (Taha El Ali) 

Taha El Ali har medgett att han kört olovligt men förnekat att brottet är grovt.  

 

Det är utrett att Taha El Ali saknar körkortsbehörighet och att han dömdes för grov 

olovlig körning den 19 juli 2017 och den 29 september 2016. Eftersom han kört 

olovligt inom två år efter den senaste domen är gärningen att bedöma som grov. De 

täta återfallen medför att han ska dömas till ett kraftigt bötesstraff. På grund av den 

långa häktningstiden ska dagsböterna inte avräknas. 
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7. PÅFÖLJD 

7.1. Allmänt 
Straffet för mord bestäms till fängelse på viss tid, lägst 10 år och högst 18 år eller 

om omständigheterna är försvårande på livstid. Är brottet med hänsyn till de 

omständigheter som har föranlett gärningen eller annars att anse som mindre grovt, 

döms enligt 3 kap. 2 § brottsbalken för dråp till fängelse, lägst sex och högst tio år. 

Straffskalan för uppsåtligt dödande sträcker sig således från sex år till livstid. 

 

Det krävs försvårande omständigheter för att ett mord ska medföra livstids fängelse. 

Försvårande omständigheter vid brottet som enligt förarbetena (prop. 2013/14:194 

s. 23 f.) ska medföra livstids fängelse är t.ex. att brottet har föregåtts av noggrann 

planering eller präglats av särskild förslagenhet, att gärningen medfört svårt lidande 

för brottsoffret (kraftigt våld, omfattande eller allvarliga skador, svår smärta, 

gärningens karaktär av avrättning, utdraget förlopp eller stark dödsångest). Andra 

försvårande omständigheter är att brottet har syftat till att främja eller dölja annan 

brottslighet, brottet har begåtts i samband med brott i vinningssyfte, 

gärningsmännen har varit i numerärt överläge, att brottet utgjort ett angrepp på 

någon i tjänsteutövning eller att brottet har begåtts med sådan avsikt som anges i 2 § 

lagen (2003:148) om straff för terroristbrott. I samma riktning ska beaktas om flera 

personer mördats eller det annars är fråga om flerfaldig brottslighet. 

 

Högsta domstolen har i rättsfallet NJA 2016 s 3 funnit att ordalydelsen av lagen inte 

ger stöd för tolkningen att livstidsstraff ska användes i större utsträckning än 

tidigare. Enligt tidigare praxis används livstidsstraff endast i undantagsfall när 

omständigheterna är synnerligen försvårande (NJA 2013 s 376). I mildrande 

riktning bör enligt tidigare förarbeten (prop. 2008/09:118 s. 43) och praxis beaktas 

t.ex. att händelseförloppet varit hastigt och den tilltalade haft svårt att besinna sig 

eller att brottet föregåtts av ett kraftigt provocerande beteende. I samma riktning bör 

tala att brottet har begåtts under påverkan av en psykisk störning eller att den 

tilltalade av annan orsak haft starkt nedsatt förmåga att kontrollera sitt handlande. 
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Den som inte är gärningsman men främjat gärningen med råd eller dåd kan enligt 

23 kap 4 § brottsbalken dömas till ansvar för sin medverkan. Varje medverkande 

bedöms efter det uppsåt eller den oaktsamhet som ligger denne till last. 

Huvudregeln är att varje medverkande ska straffas efter samma skala som gäller för 

den som ensam utfört brottet. Om en deltagare har medverkat endast i mindre mån 

än någon annan eller andra, kan denne enligt 23 kap 5 § brottsbalken få 

straffnedsättning under straffskalans straffminimum eller i ringa fall gå fri från 

ansvar.  

 

Gärningen har i detta fall varit planlagd och genomförts av flera gemensamt mot 

ersättning. Planläggningen har pågått under lång tid och involverat flera personer. 

Själva mordet har varit ett tidsmässigt kort förlopp men gärningsmännen har agerat 

särskilt hänsynslöst genom att använda automatvapen inom ett bostadsområde 

under en tid på dygnet när både barn och vuxna rör sig i området. Även om det varit 

ett kort förlopp måste händelsen varit mycket skräckfylld och framkallat dödsångest 

hos offret. Omständigheterna är inte att bedöma som mindre grova. Gärningen ska 

rubriceras som mord och medhjälp till mord.  

 

Utgångspunkten vid ett fullbordat mord är 14 års fängelse (se NJA 2013 s 376 och 

NJA 2016 s 809). I detta fall föreligger dock försvårande omständigheter genom att 

mordet var noga planerat och utfördes av flera gärningsmän mot ett försvarslöst 

offer i vinningssyfte.  

 

7.2. Ahmad Jawad 

Ahmad Jawad döms som gärningsman för mordet. Straffvärdet, för hans del, 

understiger inte fängelse 18 år. Vid straffmätningen ska beaktas i mildrande riktning 

att Ahmad Jawad varit häktad med restriktioner under sammanlagt drygt ett år och 

sex månader. Trots det finner tingsrätten, med beaktande av de försvårande 
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omständigheterna, att straffet inte bör sättas under 18 år. Det är inte aktuellt att välja 

annan påföljd än fängelse. Straffets längd bestäms till 18 års fängelse. 

 

7.3. Karrar Jabbar 

Karrar Jabbar har främjat gärningen bl.a. genom att delta i planeringen och utföra 

ett antal faktiska åtgärder, såsom att köra den bil som skyttarna färdades i kort efter 

mordet. Han har också främjat gärningen genom att stärka eller i vart fall 

vidmakthålla Ahmad Jawads uppsåt att utföra mordet. Straffvärdet för honom 

motsvarar, enligt tingsrättens bedömning, fängelse tio år. 

  

Karrar Jabbar dömdes den 2 mars 2018 av Hovrätten över Skåne och Blekinge för 

grovt narkotikabrott till fängelse fyra år och nio månader. Verkställigheten pågår. 

Vid påföljdsbestämningen ska beaktas att nu aktuellt brott är nyupptäckt i 

förhållande till angiven dom. Straffen tillsammans får inte överstiga vad som skulle 

dömts ut för den samlade brottsligheten. Han har också varit häktad med 

restriktioner under drygt ett år, vilket ska beaktas i mildrande riktning. På grund 

härav finns det skäl att sätta ned straffet med sammanlagt tre år. Det är inte aktuellt 

att välja annan påföljd än fängelse. Straffets längd bestäms till sju år.  

 

7.4. Muhammed Abdelrada  

Muhammed Abdelrada har främjat gärningen bl.a. genom att spana mot Ahmed 

Abdulaziz och rapportera var denne fanns till Ahmad Jawad samt att förmå en 

annan person att locka Ahmed Abdulaziz i en fälla. Mordet har dock inte kommit 

att utföras vid de tillfällen han rapporterat eller med hjälp av den person han försökt 

anstifta. Han har också främjat gärningen genom att vidmakthålla Ahmad Jawads 

uppsåt att utföra mordet. Med hänsyn särskilt till att han inte medverkat på själva 

morddagen, bör han anses ha medverkat till gärningen i mindre mån. Straffvärdet 

för honom motsvarar, enligt tingsrättens bedömning, fängelse åtta år.  
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Muhammed Abdelrada dömdes den 10 april 2018 av Hovrätten över Skåne och 

Blekinge för medhjälp till försök till mord och narkotikabrott till fängelse tio år. 

Verkställigheten pågår. Vid påföljdsbestämningen ska beaktas att nu aktuellt brott 

är nyupptäckt i förhållande till angiven dom. Straffen tillsammans får inte överstiga 

vad som skulle dömts ut för den samlade brottsligheten. Med tanke på att han, inom 

mycket kort tid medverkat till två separata brott inriktade på att döda andra 

personer, bör asperationsprincipen vid beräkning av samlat straffvärde ges något 

mindre genomslag än normalt (jämför NJA 2019 s. 238 p 12). Han har också varit 

häktad med restriktioner under drygt ett år, vilket ska beaktas i mildrande riktning. 

På grund härav finns det skäl att sätta ned straffet med sammanlagt fyra år. Det är 

inte aktuellt att välja annan påföljd än fängelse. Straffets längd bestäms till fyra år.  

 

8. SKADESTÅND 
Med denna utgång är Ahmed Jawad, Karrar Jabbar och Muhammad Abdelrada 

solidariskt skadeståndsskyldiga mot Adnan Abdel Aziz. Om beloppet och räntan 

råder inte tvist. 

 

Eftersom åtalet för mord mot Taha El Ali ogillats, ska även skadeståndstalan 

ogillas. 

 

9. ÖVRIGT 
9.1. Kostnadsräkningarna  

Målsägandebiträdet och försvararna har yrkat ersättning för nedlagt arbete enligt 

följande. Anders Refthammar har yrkat ersättning för närmare 300 timmar, Lars 

Kruse för närmare 638 timmar, Kristoffer Ståhl för närmare 658 timmar, Lars 

Engstrand för 580 timmar och Joel Apitzsch för närmare 647 timmar. 
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Åklagaren har yttrat sig över kostnadsräkningarna.  

 

Målet inleddes den 30 mars 2017 med att bl.a. Ahmad Jawad frihetsberövades, men 

han släpptes under hösten. Det var först i september och oktober 2018 som Ahmad 

Jawad, Karrar Jabbar och Muhammed Abdelrada frihetsberövades. Taha El Ali 

frihetsberövades i mars 2019. Från det att de förstnämnda frihetsberövades till dess 

denna dom meddelas har det gått drygt ett år, och enbart den nu aktuella 

huvudförhandlingen har pågått under mer än två månader innefattande 16 

förhandlingsdagar. Till det nu sagda kommer att förundersökningsmaterialet har 

varit mycket omfattande och komplicerat att tillägna sig.  

 

Lars Kruse förordnades den 17 juli 2017 och Kristoffer Ståhl den 17 november 

2017. Lars Engstrand inledde sitt arbete den 19 mars 2019 och Joel Apitzsch den 11 

april 2019. Att Lars Kruse och Kristoffer Ståhl har haft uppdraget längre tid och 

således arbetat med målet under längre tid borde avspegla sig i den nedlagda tiden. 

Tingsrätten anser att den tid som Lars Kruse lagt ned är skälig. Även den tid som 

Kristoffer Ståhl lagt ned är skälig.  

 

Lars Engstrand har begärt ersättning med 400 timmar för inläsning och Joel 

Apitzsch har begärt ersättning med 395 timmar för inläsning. Tingsrätten gör 

bedömningen att en skälig tidsåtgång för genomgång av 

förundersökningsprotokollen inte överstiger 300 timmar, och att Lars Engstrand 

ersättning för arbete därför bör avse sammanlagt 480 timmar och Joel Apitzsch 

ersättning för arbete sammanlagt 552 timmar. 

 

Anders Refthammar har begärt ersättning med 200 timmar för inläsning. 

Tingsrätten gör bedömningen att en skälig tidsåtgång för genomgång av 

förundersökningsprotokollen inte överstiger 150 timmar, och att Anders 

Refthammars ersättning för arbete därför bör avse sammanlagt 250 timmar.  
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Med hänsyn till straffets längd och de tilltalades ekonomiska förhållanden bör 

kostnaderna för försvaret och målsägandebiträdet stanna på staten. 

 

9.2. Häktning m.m. 

För mord är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse två år och det är inte 

uppenbart att skäl för häktning saknas. Omständigheterna i målet är sådana att det 

alltjämt finns en påtaglig risk för att Ahmed Jawad, Karrar Jabbar och Muhammad 

Abdelrada ska påverka utredningen. De ska därför kvarbli i häkte till dess domen 

vinner laga kraft i ansvarsdelen. Det finns alltjämt skäl att tillåta åklagaren att 

meddela restriktioner. 

 

Fängelse ingår i straffskalan för de brott som Ahmed Jawad, Karrar Jabbar, 

Muhammad Abdelrada och Taha El Ali nu dömts för. De ska därför betala en avgift 

till Brottsofferfonden.  

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga (TR 01) 

Sista dagen för överklagande är den 28 november 2109. Överklagandet ges in till 

tingsrätten men prövas av Hovrätten över Skåne och Blekinge. 

 

  

Niklas Ljunggren    Christina Nilsson 

___________________________________________________________________ 

I avgörandet har deltagit rådmännen Niklas Ljunggren och Christina Nilsson samt 

nämndemännen Sofia Borg, Carl Hammarström och Michell Milovansson. Rätten 

är överens. 

 

 

  

 



MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

Avräkningsunderlag
2019-11-07
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Postadress
Box 265
201 22 Malmö

Besöksadress
Kalendegatan 1

Telefon
040-35 30 00
E-post: malmo.tingsratt@dom.se
www.malmotingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19911019-0494

  Datum för dom/beslut
  2019-11-07

  Efternamn
  Abdelrada

  Förnamn
  MUHAMMED Hassan

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-10-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
SKriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

Avräkningsunderlag
2019-11-07
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19951031-0056

  Datum för dom/beslut
  2019-11-07

  Efternamn
  El Ali

  Förnamn
  Taha

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-03-05   2019-10-17

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 205 B

Avräkningsunderlag
2019-11-07
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19941110-3659

  Datum för dom/beslut
  2019-11-07

  Efternamn
  Jabbar

  Förnamn
  KARRAR Haidar

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-10-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag
2019-11-07
Malmö

Mål nr: B 2885-17

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19910529-9359

  Datum för dom/beslut
  2019-11-07

  Efternamn
  Jawad

  Förnamn
  AHMAD Hussain

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2017-03-31   2017-10-11

  2018-09-29

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Malmö tingsrätt
B 2885-17

Stämningsansökan
Tilltalade
Taha El Ali (19951031-0056)
Företräds av advokat Joel Apitzsch.

Ansvarsyrkanden m.m.

OLOVLIG KÖRNING, GROVT BROTT
5000-K265546-19

Taha El Ali har kört personbil utan att ha rätt till det. Det hände den 5 mars
2019 på Annetorpsvägen, Limhamn, Malmö stad.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom han tidigare lagförts för olovlig
körning.

Taha El Ali begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 § 1 st 2 men trafikbrottslagen (1951:649)

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Taha El Ali som erkänner olovlig körning men
förnekar grov olovlig körning.

Övrig bevisning
1. Anmälan (förundersökningsprotokoll s. 2-3) för att bevisa omständigheter

vid samt tid och plats för gärningen.

2. Körkortsuppgifter (förundersökningsprotokoll s. 5) för att bevisa att den
tilltalade saknar körkortsbehörighet.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Rättscentrum Malmö, Porslinsgatan 4 010-562 60 10 registrator.ak-malmo@aklagare.se
20590  MALMÖ

Telefax

010-562 60 11

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Syd Handling 5
Malmö åklagarkammare Ärende AM-100969-19
Extra åklagare Cecilia Åberg 2019-07-23 Handläggare 313-93

1(2)
Bilaga 2
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Handläggning
Samordnas med AM-44110-17 och kan avgöras tillsammans med nämnda
ärende.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Syd Handling 5
Malmö åklagarkammare Ärende AM-100969-19
Extra åklagare Cecilia Åberg 2019-07-23 Handläggare 313-93

2(2)



   Sida 

 

1 (1) 

  Åklagarområde Syd  Handling 

 

1811 

 Malmö åklagarkammare  Ärende 

 

AM-44110-17 

  Kammaråklagare Lisa Åberg 2019-09-02 Handläggare 313-39 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B 2885-17 Malmö åklagarkammare ./. Ahmad Jawad mfl ang mord; nu fråga 

om komplettering av bevisuppgift 

 

Härmed kompletteras den skriftliga bevisuppgiften genom att följande  

bevisning åberopas.  

 

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 20:57 till styrkande av att Taha 

El Ali då fått veta att häktningen av Ahmad Jawad hävts och att han benämner 

Ahmad Jawad som ”Sigge” (sid 4363 i PB).  

 

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 20:58 till styrkande av att Taha 

El Ali då fått veta att häktningen av Ahmad Jawad hävts och att han benämner 

Ahmad Jawad som ”Sigge” (sid 4364 i PB).  

 

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 20:59 till styrkande av att Taha 

El Ali berättar för Mohammed Issa Alhamoud att ”Sigge är ute” och att han 

säger att ”nu är vi på plats igen” (sid 4365 i PB). 

  

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 21:01 till styrkande av att Taha 

El Ali ville träffa Ahmad Jawad (sid 4367 i PB). 

 

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 21:01 till styrkande av att Taha 

El Ali vill träffa Ahmad Jawad (sid 4367 i PB). 

  

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 21:06 till styrkande av att Taha 

El Ali skall träffa Ahmad Jawad samt att Ahmad Jawad kallas ”Sigalo” (sid 

4368-4369 i PB). 

 

Telefonsamtal den 12 oktober 2017 klockan 21:52 till styrkande av att ett 

möte skall äga rum (sid 4370-4371 i PB). 

 

Telefonsamtal den 21 november 2017 klockan till styrkande av att det talas 

om ”Sigge”, ”Karro” och ”Raffe” (sid 4415-4417). 

 

Notering: Åklagare beslutade att häva häktningen av Ahmad Jawad den 11 

oktober 2017 klockan 10:23. 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

  
205 90  MALMÖ 
 

Rättscentrum Malmö, 
Porslinsgatan 4 

 

010-562 60 10 
 
Telefax 

010-562 60 11 

registrator.ak-malmo@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
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HOVRÄTTEN ÖVER 

SKÅNE OCH BLEKINGE 

Avdelning 3 

Rotel 31 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 

2020-03-18 

Malmö 

Aktbilaga  

Mål nr. B 3640-19 

 

Dok.Id 371038 

Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  

Box 846 

201 80 Malmö 

Hovrättstorget 1 040-35 57 00   måndag–fredag 

08:00–16:00 E-post: hovratten.skaneblekinge@dom.se 

Webb: 

www.hovrattenskaneblekinge.domstol.se - Se 

där om hovrättens personuppgiftsbehandling 
 

 

 

 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 

19951031-0056 

Datum för dom/beslut 

2020-03-18 

Efternamn 

El Ali 

Förnamn 

Taha 

 

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 

utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 

har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 

Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  

 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2019-03-05 2019-10-17 

 

 

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ 
Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 

har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  

(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 

 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 

eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 

domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 

fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 

strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 

(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 
 

 

 

……………………………………………… ………………………………………………. 

Underskrift  Namnförtydligande  
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Hur man överklagar hovrättens avgörande 

______________________________________________________ 

Den som vill överklaga hovrättens avgör-
ande ska göra det genom att skriva till 
Högsta domstolen. Överklagandet ska dock 
skickas eller lämnas till hovrätten. 
 

Senaste tid för att överklaga 

Överklagandet ska ha kommit in till hov-
rätten senast den dag som anges i slutet av 
hovrättens avgörande. 
 
Beslut om häktning, restriktioner enligt 
24 kap. 5 a § rättegångsbalken eller rese-
förbud får överklagas utan tidsbegränsning. 
 
Om överklagandet har kommit in i rätt tid, 
skickar hovrätten överklagandet och alla 
handlingar i målet vidare till Högsta dom-
stolen. 
 

Prövningstillstånd i Högsta domstolen 

Det krävs prövningstillstånd för att Högsta 
domstolen ska pröva ett överklagande. 
Högsta domstolen får meddela prövnings-
tillstånd endast om 

1. det är av vikt för ledning av rätts-
tillämpningen att överklagandet prövas 
av Högsta domstolen eller om 

2. det finns synnerliga skäl till sådan 
prövning, så som att det finns grund för 
resning, att domvilla förekommit eller att 
målets utgång i hovrätten uppenbarligen 
beror på grovt förbiseende eller grovt 
misstag. 
 

Överklagandets innehåll 

Överklagandet ska innehålla uppgifter om 

1. klagandens namn, adress och 
telefonnummer, 

2. det avgörande som överklagas 
(hovrättens namn och avdelning samt 
dag för avgörandet och målnummer), 

3. den ändring i avgörandet som klaganden 
begär, 

4. de skäl som klaganden vill ange för att 
avgörandet ska ändras, 

5. de skäl som klaganden vill ange för att 
prövningstillstånd ska meddelas, samt 

6. de bevis som klaganden åberopar och 
vad som ska bevisas med varje bevis. 

 

Förenklad delgivning 

Om målet överklagas kan Högsta dom-
stolen använda förenklad delgivning vid 
utskick av handlingar i målet, under 
förutsättning att mottagaren där eller i 
någon tidigare instans har fått information 
om sådan delgivning. 
 

Mer information 

För information om rättegången i Högsta 
domstolen, se www.hogstadomstolen.se 
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http://www.hogstadomstolen.se/

